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زایش تاریخی خونبار در منطقه
مهدی مطهرنیا

بـــه نظـــر مـــی رســـد ایـــالات متحـــده آمریـــکا بـــار دیگـــر بـــه نظریـــه قـــدرت 
هوشـــمندتر آمریکایـــی بـــه عنـــوان پارادایـــم بازگشـــته و در صـــدد آن اســـت تـــا 

نقـــش بازیگـــر والـــد بالـــغ را ایفـــا کنـــد.
ایـــالات متحـــده آمریـــکا در دوره بایـــدن بـــه دنبـــال ایجـــاد مدیریـــت ناامنـــی در 
ـــت  ـــه رئالیســـم تدافعـــی اســـت. دول ـــوازن ضعـــف در چارچـــوب نظری منطقـــه و ایجـــاد ت
آمریـــکا معتقـــد بـــر ایـــن امـــر اســـت کـــه بایـــد در بیـــن قـــدرت هـــای منطقـــه 
ـــردن  ـــالا ب ـــاد ب ـــیر ایج ـــه در مس ـــی ک ـــوازن ضعف ـــد؛ ت ـــود آی ـــه وج ـــوازن ب ـــی ت نوع
ـــده ای  ـــه در آین ـــد ک ـــی رس ـــر م ـــه نظ ـــن رو ب ـــد. از همی ـــت باش ـــت نف ـــی قیم احتمال
ـــای  ـــوب ه ـــا و آش ـــی ه ـــه، ناآرام ـــی در منطق ـــائل امنیت ـــروز مس ـــاهد ب ـــک ش نزدی

ـــیم. ـــی باش احتمال
ـــور  ـــن کش ـــرای ای ـــادی را ب ـــای زی ـــه ه ـــه هزین ـــکا در منطق ـــدت آمری ـــور بلندم حض
ـــده  ـــدن وع ـــو بای ـــه ج ـــور ک ـــکا  همانط ـــت آمری ـــر دول ـــال حاض ـــت و در ح ـــر داش درب
ـــه  ـــاله ای ک ـــت، مس ـــه اس ـــود از منطق ـــی خ ـــای نظام ـــروج نیروه ـــال خ ـــه دنب داده ب
ـــا  ـــی ه ـــه آمریکای ـــه ای ک ـــود. منطق ـــی ش ـــه م ـــه منطق ـــا ب ـــی ه ـــق ناامن ـــث تزری باع
ـــه،  ـــی در منطق ـــت ناامن ـــی مدیری ـــه گام را در آن یعن ـــپتامبر س ـــوادث 11 س ـــس از ح پ
ـــال  ـــبی را دنب ـــت نس ـــت امنی ـــه ای و مدیری ـــای منطق ـــدرت ه ـــان ق ـــف می ـــوازن ضع ت
ـــد  ـــا »هارتلن ـــه ی ـــا را از خاورمیان ـــران ه ـــد بح ـــه بتوانن ـــه ای ک ـــه گون ـــد. ب ـــی کنن م
ـــد  ـــمت »هارتلن ـــه س ـــپس ب ـــران و س ـــات ای ـــی ف ـــد« یعن ـــمت »نوهارتلن ـــه س ـــو«  ب ن

ـــد. ـــت کنن ـــا« هدای علی
بـــه نظـــر مـــی رســـد ایـــالات متحـــده آمریـــکا بـــار دیگـــر بـــه نظریـــه قـــدرت 
هوشـــمندتر آمریکایـــی بـــه عنـــوان پارادایـــم بازگشـــته و در صـــدد آن اســـت تـــا 
نقـــش بازیگـــر والـــد بالـــغ را ایفـــا کنـــد. بـــدان معنـــا کـــه بـــا خـــروج نیروهـــای 
ـــب  ـــای جل ـــه ه ـــا در آن، زمین ـــت ه ـــردن فعالی ـــر ک ـــه و محدودت ـــود از منطق ـــی خ نظام
ـــه  ـــود زمین ـــدات خ ـــا کاهـــش تعه ـــر ب ـــد و از طـــرف دیگ ـــم کن ـــی را فراه ـــکار عموم اف
ـــن  ـــود. ای ـــم ش ـــه فراه ـــاز در منطق ـــوب س ـــای آش ـــان ه ـــد جری ـــدد رش ـــای مج ه
ـــخص  ـــان مش ـــود زم ـــد ب ـــق خواه ـــه موف ـــن زمین ـــدازه در ای ـــه ان ـــا چ ـــکا ت ـــه آمری ک
ـــا در  ـــن معن ـــه ای ـــود ک ـــی ش ـــده م ـــه دی ـــی در منطق ـــان های ـــا الم ـــرد. ام ـــد ک خواه
ـــق آن  ـــورت تحق ـــه در ص ـــرد ک ـــی ک ـــش بین ـــوان پی ـــی ت ـــت. م ـــول اس ـــال حص ح
ـــه  ـــذار از گام دوم ب ـــده و گ ـــر ش ـــه گام ذک ـــف س ـــال بازتعری ـــه دنب ـــا ب ـــی ه آمریکای
ـــر  ـــد منتظ ـــه هســـتند. بای ـــار در منطق ـــش تاریخـــی خونب ـــک زای ـــت ی ـــوم در جه گام س
ـــه  ـــازه ب ـــن اج ـــی ای ـــن الملل ـــه ای و بی ـــران منطق ـــر بازیگ ـــازی دیگ ـــا ب ـــد ب ـــود و دی ب

ـــر. ـــا خی ـــد ی ـــد ش ـــکا داده خواه ـــده آمری ـــالات متح ای
ـــه  ـــداف و نقش ـــام اه ـــد تم ـــی توانن ـــا م ـــی ه ـــم آمریکای ـــه بپنداری ـــت ک ـــور نیس اینط
ـــتگی  ـــوع بس ـــن موض ـــد. ای ـــت یابن ـــش دس ـــه نتایج ـــد و ب ـــی کنن ـــود را عمل ـــای خ ه
ـــا در  ـــان آنه ـــی و مخالف ـــن الملل ـــطح بی ـــنگتن در س ـــای واش ـــگری رقب ـــوع کنش ـــه ن ب

ـــه ای دارد. ـــم منطق ـــل و نظ ـــن المل ـــام بی ـــتره نظ گس
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تبعات استعفای الحریری
حسن هانی زاده

ـــرد  ـــد ک ـــان تهدی ـــد لبن ـــه جدی ـــکیل کابین ـــور تش ـــر مام ـــت وزی ـــری نخس ـــعد الحری س
ـــرد از  ـــرار نگی ـــه ق ـــورد توج ـــه م ـــکیل کابین ـــرای تش ـــای وی ب ـــته ه ـــر خواس ـــه اگ ک

ـــد. ـــد ش ـــرف خواه ـــه منص ـــن کابین ـــری ای ـــکل گی ـــرای ش ـــاش ب ـــه ت ادام
ـــر  ـــیده و ب ـــان رس ـــه پای ـــد ب ـــه جدی ـــکیل کابین ـــرای تش ـــری ب ـــعد الحری ـــت س مهل
ـــه  ـــل ب ـــد رأی تمای ـــی توان ـــور م ـــن کش ـــان ای ـــان پارلم ـــی لبن ـــون اساس ـــاس قان اس
ـــس  ـــه رئی ـــر را ب ـــورد نظ ـــرد م ـــد و ف ـــه بده ـــکیل کابین ـــرای تش ـــدی ب ـــه جدی گزین
ـــکیل  ـــور تش ـــز 3 دوره مام ـــته نی ـــری در گذش ـــعد الحری ـــد. س ـــی کن ـــوری، معرف جمه
ـــان  ـــابق لبن ـــر س ـــت وزی ـــاب نخس ـــان دی ـــتعفای حس ـــس از اس ـــود و پ ـــده ب ـــه ش کابین

ـــت. ـــده اس ـــه ش ـــکیل کابین ـــور تش ـــون مام ـــل ع ـــوی میش ـــارم از س ـــرای چه ب
ـــع  ـــامی مان ـــت اس ـــد مقاوم ـــی ض ـــای داخل ـــان ه ـــتان و جری ـــکا، عربس ـــت آمری دخال
ـــرو  ـــه ف ـــت ب ـــن اس ـــن امرممک ـــده و ای ـــری ش ـــعد الحری ـــوی س ـــه از س ـــکیل کابین تش
ـــاب  ـــان دی ـــه حس ـــتعفای کابین ـــود. اس ـــر ش ـــان منج ـــت در لبن ـــی حاکمی ـــی تدریج پاش
پـــس از انفجـــار بنـــدرگاه بیـــروت در 1۴ مـــرداد 13۹۹، بدهـــی 85 ملیـــارد دلاری 
ـــان  ـــر لبن ـــقوط ارزش لی ـــد، س ـــا ۴0 درص ـــکاری ت ـــرخ بی ـــش ن ـــارج، افزای ـــه خ ـــان ب لبن
ـــک  ـــور کوچ ـــن کش ـــرای ای ـــواری ب ـــا دش ـــرایط کام ـــورم ش ـــرخ ت ـــدید ن ـــش ش و افزای

ـــت. ـــرده اس ـــاد ک ـــه ای ایج ـــر گذارمنطق ـــا تاثی ام
ـــار  ـــد فش ـــه جدی ـــکیل کابین ـــرای تش ـــری ب ـــعد الحری ـــرا روی س ـــده ف ـــکات عم  مش
ـــه  ـــت ک ـــی اس ـــای سیاس ـــه ه ـــزب الله از صحن ـــذف ح ـــرای ح ـــی ب ـــی و خارج داخل
ـــد  ـــر خواه ـــارس منج ـــارس و 8 م ـــای 1۴ م ـــان ه ـــل جری ـــه تقاب ـــا ب ـــر قطع ـــن ام ای
ـــاش دارد  ـــت، ت ـــارس اس ـــان 8 م ـــا جری ـــل ب ـــه در تقاب ـــارس ک ـــان 1۴ م ـــد. جری ش
ـــی  ـــود در حال ـــری ش ـــعد الحری ـــده س ـــه این ـــزب الله در کابین ـــارکت ح ـــع مش ـــا مان ت
ـــای  ـــی ه ـــترین کرس ـــامی بیش ـــت اس ـــه مقاوم ـــته ب ـــارس وابس ـــان 8 م ـــه جری ک

ـــار دارد. ـــان را در اختی ـــان لبن پارلم
ـــد  ـــی کن ـــر معرف ـــا 18 وزی ـــود را ب ـــه خ ـــب کابین ـــه ترکی ـــود ک ـــری قرارب ـــعد الحری س
ـــکا و  ـــا آمری ـــد ت ـــب ش ـــان موج ـــامی لبن ـــت اس ـــدار مقاوم ـــر طرف ـــود ۶ وزی ـــا وج ام
ـــر  ـــاب نخســـت وزی ـــان دی ـــد. حس ـــت کنن ـــد مخالف ـــه جدی ـــب کابین ـــا ترکی ـــتان ب عربس
ـــه  ـــا تشـــکیل کابین ـــور را ت ـــه پیشـــبرد ام ـــان ریاســـت کابین ـــان کـــه همچن مســـتعفی لبن
ـــون  ـــل ع ـــترک میش ـــای مش ـــاش ه ـــت ت ـــه شکس ـــبت ب ـــده دارد نس ـــه عه ـــد ب جدی
ـــکیل  ـــور تش ـــری مام ـــعد الحری ـــان و س ـــس پارلم ـــری رئی ـــه ب ـــوری، نبی ـــس جمه رئی

ـــدار داد. ـــد هش ـــه جدی کابین
ــرداد 13۹۹  ــروت در 1۴ مـ ــدرگاه بیـ ــار بنـ ــس از انفجـ ــاب پـ ــان دیـ ــه حسـ کابینـ
اســـتعفای خـــود را تســـلیم میشـــل عـــون رئیـــس جمهـــوری لبنـــان کـــرد. از آن 
ـــا  ـــان ب ـــوری لبن ـــس جمه ـــذرد رئی ـــی گ ـــاه م ـــش از 10 م ـــه بی ـــون ک ـــا کن ـــان ت زم
ـــی  ـــن رایزن ـــا ای ـــرد ام ـــی ک ـــه رایزن ـــکیل کابین ـــرای تش ـــی ب ـــخصیت سیاس ـــد ش چن

ـــد. ـــه مان ـــی نتیج ـــی ب ـــی و خارج ـــت داخل ـــل دخال ـــه دلی ـــا ب ه
ــارس بیـــش از نیمـــی از 1۲8  ــان 8 مـ ــان و جریـ از آنجایـــی کـــه حـــزب الله لبنـ
ـــب  ـــزب الله از ترکی ـــذف ح ـــورت ح ـــذا در ص ـــد ل ـــار دارن ـــان را در اختی ـــی پارلم کرس
ـــی  ـــه م ـــد داد. گفت ـــه خواهن ـــن کابین ـــه ای ـــف ب ـــری رأی مخال ـــعد الحری ـــه س کابین
ـــلمان  ـــن س ـــد ب ـــا محم ـــی ب ـــاف سیاس ـــروز اخت ـــل ب ـــه دلی ـــری ب ـــعد الحری ـــود س ش
ولیعهـــد عربســـتان بـــه ســـمت جریـــان مقاومـــت اســـامی متمایـــل شـــده و در 
ـــارس  ـــان 8 م ـــار جری ـــدی را در اختی ـــه کلی ـــود ۶ وزارتخان ـــد خ ـــه جدی ـــب کابین ترکی

ـــت. ـــرار داده اس ق
ایـــن امـــر خشـــم آمریـــکا و عربســـتان را برانگیختـــه و ایـــن دو کشـــور تهدیـــد 
کـــرده انـــد کـــه اگـــر ترکیـــب کابینـــه تغییـــر نکنـــد و وزرای طرفـــدار حـــزب الله 
ـــد  ـــم خواهن ـــه وی را تحری ـــری و کابین ـــعد الحری ـــوند، س ـــارج نش ـــب خ ـــن ترکی از ای
ـــران  ـــنت و رهب ـــل س ـــای اه ـــا علم ـــدار ب ـــرا در دی ـــز اخی ـــری نی ـــعد الحری ـــرد. س ک
ـــد  ـــه جدی ـــه از تشـــکیل کابین ـــرد ک ـــد ک ـــان تهدی ـــی لبن ـــای مســـیحی مارون ـــان ه جری
انصـــراف خواهـــد داد امـــا علمـــای اهـــل ســـنت لبنـــان وی را بـــه ادامـــه تـــاش 

ـــد. ـــویق کردن ـــه تش ـــل میان ـــک راه ح ـــن ی ـــرای یافت ب
ـــری از  ـــعد الحری ـــر س ـــت و اگ ـــم اس ـــان حاک ـــر لبن ـــکننده ای ب ـــرایط ش ـــون ش اکن
ـــان وارد  ـــا لبن ـــی انصـــراف دهـــد قطع ـــه وحـــدت مل ـــرای تشـــکیل کابین ادامـــه تـــاش ب
ـــتی  ـــم صهیونیس ـــا رژی ـــش ه ـــن تن ـــده ای ـــه برن ـــد ک ـــد ش ـــی خواه ـــر تنش ـــای پ فض
ـــی  ـــری باق ـــعد الحری ـــت س ـــه در دس ـــده ای ک ـــرگ برن ـــا ب ـــا تنه ـــود. ام ـــد ب خواه
ـــک  ـــتان ی ـــکا و عربس ـــارهای آمری ـــه فش ـــه ب ـــدون توج ـــه ب ـــت ک ـــن اس ـــده ای مان
ـــد  ـــم بزن ـــه ای رق ـــه گون ـــرایط را ب ـــد و ش ـــکیل ده ـــت تش ـــی و یکدس ـــه انقاب کابین

ـــد. ـــش یاب ـــان کاه ـــتان در لبن ـــکا و عربس ـــذاری آمری ـــدرت تاثیرگ ـــه ق ک

اوضاعدرهمسایهشرقیکشورمانبحرانیاست

افغانستاندرآرزویصلح
سرویس سیاســی/ اوضاع در کشور همسایه 
شرقی مان اصا خوب نیست و هر روز شاهد 
انتشار اخبار بیشــتری از خشونت و درگیری 
در افغانستان هستیم. از زمان سقوط حکومت 
طالبان تاکنون میلیاردها دلار در افغانســتان 
خرج صلح، امنیت و جنگ با طالبانی شده که 
اکنون آن ســوی میز مذاکرات نشسته است 
و بارها خبر از پایان خشــونت ها بر ســر میز 
مذاکره وعده داده شده  تا شاید افغان ها پس 
از ســال ها رنگ آرامش را به خود ببینند؛ اما 
شرایط تازه این کشور ههیچ نشانی از آرامش 

ندارد.
در همیــن رابطه رئیس ســابق ســتاد امور 
افغانســتان وزارت خارجه با تاکید بر این که 
اوضاع افغانســتان می توانــد نتیجه توافق 
پنهان آمریکا و طالبان در دوحه باشــد تاکید 
کرد: ایران و کشــورهای منطقه باید مراقب 
بــوده و اجــازه ندهند که اهــداف آمریکا و 

تروریسم محقق شود.
محســن پاک آیین، درباره ی تحولات اخیر 
افغانســتان و درگیری میان نیروهای دولتی 
و طالبــان گفت: شــرایط افغانســتان خیلی 
بحرانی شــده و همان گونه که پیش از این 
هم پیش بینی می شــد و شواهد نشان می 
دهد به نظر می رسد که آمریکا و طالبان در 
دوحــه به یک توافق پنهان  و اعام نشــده 
رســیدند که طالبان بعد از خــروج نیروهای 
پایگاههای  افغانســتان حفاظــت  از  آمریکا 
آمریکا درافغانســتان را به عهده بگیرد و به 

هیچ سرباز آمریکایی هم حمله نکند.
وی تصریح کرد: در عین حال دست طالبان 
از طرف آمریکا باز باشــد برای این که بتواند 
اهداف تمامیت خواهانه خــود را با حمله به 
مناطق مختلف افغانســتان بی ثبات کند. در 
واقع اهداف طالبان همــان اهداف تمامیت 
خواهانه اســت که با تسلط بیشتر به مناطق 
مختلــف دولت را بــرای به دســت آوردن 

امتیازات بیشتر متقاعد کند. 
این دیپلمات پیشین کشورمان افزود: اهداف 
آمریکا هم این اســت که افغانستان بی ثبات 
بماند و طالبان به عنــوان مهره ای در کنار 

داعــش اهداف آمریکا را تامین کند که یکی 
از اهــداف مهم آمریکا هم حضــور و ورود 
تروریســت ها به مناطق آســیای مرکزی و 
مرزهای شوروی ســابق است برای این که 

رووسیه را در محاصره قرار دهند.
پاک آیین با تاکید بر این که آمریکا و طالبان 

در پی بی ثبات سازی مناطق آسیای مرکزی 
هســتند گفت: در حال حاضر طالبان به مرز 
تاجیکستان رسیده و از سوی دیگر در آستانه 
ورود به مزار شریف و همچنین مرز ازبکستان  
هســتند ضمن این که از مسیر تاجیکستان، 
طالبان می تواند چیــن را هم مورد آزار قرار 
دهد و تروریست را وارد چین و منطقه سین 

چیان کند.
رئیس سابق ستاد امور افغانستان وزارت امور 
خارجه همچنین بیان کــرد: یکی از اهداف 
پنهان آمریکا برای بی ثبات سازی افغانستان 
ورود تروریســم است و به طور طبیعی ایجاد 
ناامنــی در مرزهــای ایــران و نوعی ایجاد 
مزاحمــت در مورد ایران هم در دســتور کار 
آمریکا قرار گرفته است البته از قبل هم بوده 
اما می تواند بــه کمک داعش و طالبان این 

اهداف را دنبال کند.
وی خاطر نشان کرد:  قرار است اشرف غنی 
و عبــدالله عبدالله به آمریکا ســفر کرده و با 
بایدن رئیس جمهور این کشــور دیدار داشته 
باشند. قطعا در این دیدار بایدن سهم خواهی 

بیشتری را خواهد داشت.
پاک آیین در پایان خاطرنشــان کرد: در این 
وضعیت جمهوری اسامی ایران و کشورهای 
منطقه باید مراقب باشیم و کاما اوضاع را در 
نظر بگیریم و اجازه ندهیم که اهداف آمریکا 

و تروریسم محقق شود.

عبدالله عبدالله: مذاکرات صلح افغانستان 
باید ادامه یابد

عبدالله عبدالله، رئیس شــورای عالی آشتی 
ملی افغانســتان که در آمریکا به ســر میبرد 
گفــت بــه رغم تشــدید حمــات طالبان، 

مذاکرات با این شبه نظامیان بر سر دستیابی 
به یک راه حل سیاسی برای چند دهه جنگ 
در این کشور نباید ترک شود مگر آنکه خود 

این شبه نظامیان از آن خارج شوند.
به نقل از  خبرگزاری رویترز، عبدالله عبدالله، 
رئیس شورای عالی آشتی ملی افغانستان در 
مصاحبه ای به رویترز گفت: من فکر می کنم 
مــا نباید در را تــا زمانی کــه طالبان آن را 
کاما نبندد، ببندیم. مــا نمی توانیم به رغم 
کمبود پیشرفت یا آنچه در عرصه میدانی رخ 

می دهد به مذاکرات نه بگوییم.
عبدالله عبــدالله این اظهــارات را بعد از آن 
مطرح کرد که به همراه اشــرف غنی، رئیس 
جمهوری افغانســتان با جو بایــدن، رئیس 
جمهــور آمریکا به منظور مذاکراتی بر ســر 
کمکهــای نظامــی و غیرنظامــی آمریکا و 
مســائل مربوط به خروج آخرین ســربازان 
آمریکایی از افغانســتان بعد از گذشت حدودا 
۲0 سال از حمله تحت رهبری آمریکا به آن، 

دیدار کرد.
ســفر دو روزه این رقبای سیاسی سابق که 
شــامل دیدارهایی بــا قانونگــذاران هر دو 
حزب اصلــی و رهبران پنتاگــون بوده، در 
زمان تشدید خشــونتها در سراسر افغانستان 
همچنان که نیروهای دولتی این کشور برای 
خنثی کردن پیشروی های طالبان میجنگند، 

انجام شده است.

بایدن به غنی و عبدالله گفت که »افغانها باید 
خودشان درباره آینده خود تصمیم بگیرند« و 

»خشونت بی هدف باید متوقف شود«.
با این حــال درگیری ها باعــث تردیدهای 
شــدید درباره مذاکرات صلــح مورد حمایت 
آمریکا برای افغانســتان که مدتهاست به بن 

بست خورده، شده است؛ مذاکراتی میان شبه 
نظامیــان طالبان و هیــات مقامهای دولت 
افغانســتان که در سال ۲0۲0 در شهر دوحه 

قطر تحت دولت ترامپ شروع شد.
عبدالله گفت، زمانی که مذاکرات شــروع شد 
»شاید خوشبینی بیشــتر« درباره یک توافق 
صلح وجود داشــت زیــرا »طالبان چیزهایی 
به مخاطبان مختلــف گفت که خوش بینی 

ایجاد کرد«.
با ایــن حال عبــدالله عبدالله اظهــار کرد، 

مذاکرات نباید رها شود.
وی افزود: نهایتا آخرین فرد کشته شده یک 
راه حــل نخواهد بود. بایــد یک توافق صلح 

آمیز وجود داشته باشد.
وزیر دفاع آمریکا به عبدالله و غنی تضمین 

داد
در خال ایــن دیدار نیز وزیر دفاع آمریکا به 
رهبران افغانستان درباره تداوم تعهدات دولت 
بایدن به همکاری در جریان امنیتی همزمان 
با خــروج نیروهای آمریکایی از افغانســتان 

تضمین داد.
به نقــل از خبرگزاری آناتولــی، پنتاگون در 
بیانیــه ای اعام کرد:  در جریــان دیدار لوید 
آســتین، وزیر دفاع آمریکا با اشــرف غنی و 
عبــدالله عبدالله، رئیس جمهوری و مشــاور 
عالی ســازش ملی افغانستان وی تاکید کرد 
که پنتاگون در امنیت و ثبات در این کشــور 

آسیایی ســرمایه گذاری کرده و بار دیگر بر 
حمایت کشــورش از نیروهای امنیتی و دفاع 

ملی افغانستان تاکید کرد.
در ادامــه بیانیه وزارت دفاع آمریکا همچنین 
آمده اســت: اشــرف غنی، عبدالله و آستین 
درباره کاهــش تدریجی حضــور و فعالیت 
ماموریت »حمایت قاطــع« و تبدیل به یک 
رابطه جدیــد با افغانســتان و نیروهای این 
کشــور گفتگو کردند. دو طرف همچنین بار 
دیگر بر اهمیت این مســاله تاکید کردند که 
افغانســتان هرگز نباید یکبار دیگر به محلی 
امن برای تروریســت هایی که مردم افغان، 
آمریکا یا متحدان ایــالات متحده را تهدید 

می کنند، تبدیل شود.
بلینکن: حفظ وضعیت کنونی در افغانســتان 

یک گزینه نیست
در همین حــال، آنتونی بلینکن، وزیر خارجه 
آمریکا در نشســت خبری در جریان سفری 
بــه پاریس گفت: حفظ وضعیــت کنونی در 
افغانستان یک گزینه نیست. ما نسبت به سال 
گذشــته میادی شاهد افزایش درگیری ها و 
حمات علیه نیروهای امنیتی افغنســتان در 
بخش هایی از این کشور هستیم. اما وضعیت 

کنونی در این کشور نباید یک گزینه باشد.
بلینکن همچنین گفت که افزایش خشونت ها 
از ســوی طالبان کاما با دســتیابی به یک 
قطعنامه صلح ناســازگار اســت و یک خطر 
جدی محسوب می شود که می تواند به وقوع 
یک جنگ جدید یا احتمالا بدتر از آن منجر 

شود.
وزیر خارجه آمریکا همچنین گفت، این کشور 
با دقت اوضاع در افغانســتان را زیر نظر دارد 
که آیــا طالبان دربــاره قطعنامه صلح جدی 

است یا خیر.
وی همچنین اذعان داشت که حفظ نیروهای 
آمریکایی می توانســت به طرز چشــمگیری 
بــه کابل کمک کند اما اگــر خروج تا تاریخ 
توافق شده آغاز نشــده بود، تعهد طالبان در 
حملــه نکردن به نیروهــای آمریکایی پایان 
یافته و منجر به اســتقرار نیروهای اضافی در 

افغانستان می شد.

یادداشت

توافق شفاهی برای احیای برجام صورت گرفته است؟
این آمریکا است که باید به برجام برگردد، نه ایران

اسـتراتژیک  بررسـی های  مرکـز  ارشـد  تحلیل گـر 
ریاسـت جمهوری گفـت: واقعیـت این اسـت کـه احتمالا ما 
وزیـر امـور خارجـه ای در اندازه هـای آقای ظریـف نخواهیم 
داشـت و انتظـارات مـا که به واسـطه حضور ایشـان در این 

سـمت بـه وجـود آمـده محقـق نخواهد شـد.
دیاکـو حسـینی  در ارزیابی روند پیشـرفت مذاکـرات وین با 
توجـه بـه اظهـارات سـخنگوی وزارت امور خارجـه مبنی بر 
اینکـه ایـن دور مذاکـرات می توانـد دور پایانی باشـد، گفت: 
فکـر می کنـم به رغم ایـن وضعیت بایـد امیدوار باشـیم که 
وزیـر امـور خارجـه آینده بینـش خوبـی حداقـل در رابطه با 
ماهیـت روابـط خارجی ایران و نحـوه کارکـرد واقع بینانه در 

جهان بین الملل داشـته باشـد.
بـه گـزارش ایلنـا، وی افـزود: طبـق اخبـاری کـه منتشـر 
شـده تقریبـا تمامـی اختاف های مـورد نظـر طرفین حل و 
فصـل شـده و تفاهم شـفاهی صـورت گرفته و اسـناد کتبی 
مهیـا شـده در جهـت تائیـد حـل اختافـات بـه تصویب هر 
دو طـرف رسـیده اسـت. بنابرایـن علیرغـم اینکـه جزئیـات 
منتشـر نشـده، بـه نظـر می رسـد بـا توجه بـه اینکـه دولت 
هـم بـه روزهـای پایانـی خـود نزدیـک می شـود، تـا زمـان 
انتقـال یعنـی دوازدهـم مردادمـاه بـرای همه طرف هـا بهتر 
اسـت کـه تـا زمـان پایـان موعـد قـرارداد ایـران و آژانـس 
توافـق احیـای برجـام تمـام شـود. بنابراین می تـوان حدس 
زد کـه طـی هفته هـای آینـده ایـن مرحلـه را پشـت سـر 
صحبت هـای  از  کـه  همانطـور  البتـه  گذاشـت.  خواهیـم 
مقام هـای آمریکایـی پیداسـت، آن ها بـه ادامـه گفت وگوها 
بـرای حـل و فصـل سـایر مـوارد اختافـی اصـرار دارند که 
البتـه تهـران تا اینجـای کار ایـن موضوع را نپذیرفته اسـت 

و احتمـالا چالش هـا ادامـه خواهـد یافـت اما در ایـن مرحله 
یعنـی مرحلـه احیـای برجـام، توافـق صـورت گرفته اسـت.  
این تحلیل گر مسـائل سیاسـت خارجی در پاسـخ به سـوالی 
بازگشـت  راسـتی آزمایی  بـرای  لازم  زمـان  خصـوص  در 
آمریـکا بـه برجـام و اجـرای تعهـدات از سـوی این کشـور، 
پـر  و  پرحاشـیه   راسـتی آزمایی یـک بحـث  گفـت:  بحـث 
از اختـاف اسـت؛ واقعیـت ایـن اسـت کـه در یـک حالـت 
خوشـبینانه می شـود ظـرف مـدت کوتاهـی بـه میـزان یک 
الـی دو هفتـه ایـن راسـتی آزمایی را انجـام داد و اطمینـان 
پیـدا کـرد کـه آمریـکا تحریم هـا را لغـو کـرده امـا در یـک 
نـگاه سـخت گیرانه تر ممکن اسـت زمان بیشـتری در برخی 
حوزه هـا ماننـد فـروش نفـت و جابجایـی مالـی نیاز باشـد.

بـرای  را  طولانـی  مـدت  مـا  اگـر  حتـی  کـه  سـاده 
راسـتی آزمایی بگذاریـم و حتـی اگر ایـن امر مـورد موافقت 
طـرف مقابـل قـرار بگیـرد، نمی توانیـم از این واقعیـت فرار 
کنیـم کـه ایـالات متحـده قادر اسـت بـا ابزارهای سیاسـی 
هـر زمانـی کـه بخواهـد،  می تواند حتـی به طور غیررسـمی 
با فشـار بر شـرکای ایـران مانع اجـرای برجام شـود یا حتی 
بـا وضـع تحریم هـای غیـر هسـته ای تردیـد در خصـوص 
تجـارت بـا ایـران را افزایش دهـد.وی ادامـه داد: پس عما 
راسـتی آزمایی در ایـن مقیـاس امکان پذیـر نیسـت و ما باید 
امیـدوار باشـیم که ایـالات متحده بـه تعهداتـش عمل کند 
و اگـر احیانـا مدارکـی بـه دسـت آمـد کـه آمریـکا در حال 
نقـض توافـق اسـت، بـا اسـتفاده از مکانیسـم های برجـام 
اقـدم کنـد و یـا در بدترین حالـت، اقدام متقابـل انجام دهد؛ 
بنابرایـن فکـر می کنـم ایـن روش قابـل اتکاتـر از تعییـن 
بـازه زمانـی بـرای راسـتی آزمایی اسـت؛ چراکـه هیـچ بازه 

زمانـی نمی توانـد بـه مـا ایـن اطمینـان را دهـد کـه آمریکا 
بـرای همیشـه در ایـن توافق خواهد ماند.حسـینی در پاسـخ 
بـه ایـن سـوال کـه در صـورت تصمیـم بـر راسـتی آزمایی، 
مصادیـق ایـن موضوع چـه اقداماتـی خواهد بـود، گفت: به 
محـض اینکـه ایـالات متحده بـه برجـام بازگـردد و متعهد 
شـود کـه تعهدات خـود را ذیل توافـق انجام می دهـد، طبعا 
ایـران بایـد بتوانـد آزادانـه و در چهارچـوب حقـوق تعریـف 
شـده در متـن برجـام، تجارت خـودش را در فـروش نفت و 
کالاهـای غیرنفتـی انجام دهـد و پول خودش را با سـرعت 
متعـارف دریافـت کنـد. هر نـوع اختالـی در این پروسـه و 
ایـن نقـل و انتقـال مالی که ریشـه آن ناشـی از عدم اجرای 
تعهـدات آمریـکا و نقـض برجام اسـت می تواند بـه این معنا 
باشـد کـه این کشـور به تعهـدات خـود عمل نکرده اسـت. 
بـدون  نفـت و کالاهـای غیرنفتـی  اولا فـروش  بنابرایـن 
هیچ گونـه فشـار و دوم امـکان نقـل و انتقـال متعـارف مالی 
می توانـد نشـان دهنده ایـن باشـد که آمریـکا بـه تعهداتش 

عمـل می کنـد. 
موضع ما از ابتدای مذاکرات  وین تا الان تغییری نکرده

سـخنگوی وزارت امـور خارجـه گفـت: ایـران هیـچ وقـت 
برجـام را تـرک نکـرده کـه بخواهـد بـه آن برگـردد، بلکـه 
ایـن آمریکاسـت کـه بایـد تصمیمـش را بگیـرد و بـا لغـو 
تعهـدات قطعـی  اجـرای موثـر  و  تحریم هـای غیرقانونـی 

خـود، بـه توافـق بازگـردد.
در  امـور خارجـه  وزارت  »سـعید خطیـب زاده« سـخنگوی 
پاسـخ بـه سـؤال خبرنـگاران در خصـوص موضـع اعـام 
شـده از سـوی وزرای خارجـه آمریـکا و فرانسـه مبنـی بـر 
اینکـه منتظـر تصمیـم ایـران در زمینه بازگشـت بـه برجام 

هسـتند، اظهار داشـت: جمهوری اسـامی ایـران هیچ وقت 
برجـام را تـرک نکرده کـه بخواهد بـه برجام برگـردد، بلکه 
ایـن آمریکاسـت کـه بایـد تصمیـم خـود را بگیـرد و بـا لغو 
تحریم هـای غیرقانونـی و اجرای موثر تعهـدات قطعی خود، 
بـه برجـام بازگـردد. وی اضافـه کـرد: آمریـکا و اروپایی هـا 
بهتـر از همـه می داننـد کـه ایـران تصمیـم خـود را زمانـی 
گرفـت کـه بـه رغـم خـروج یکجانبـه آمریـکا از برجـام و 
وضـع تحریم هـای غیرقانونـی و ظالمانـه علیه مـردم ایران، 
و بـه رغـم بی عملـی اروپـا، در توافـق باقـی مانـد و برجـام 
را زنـده نگهداشـت. خطیـب زاده افزود: در خـال مذاکرات 
ویـن بارهـا اعـام شـد کـه ایـن آمریـکا اسـت که تـوازن 
برجـام را برهـم زده و در یـک عـدم پایبنـدی کامـل، عما 
مانـع اجرای برجام شـده اسـت. کمـا اینکه مکرر تاکید شـد 
کـه جمهـوری اسـامی ایـران آمادگـی کامل بـرای توقف 
اقدامـات جبرانـی و از سـرگیری اجـرای تعهـدات خود ذیل 
برجـام را به شـرط اجرای کامل آن از سـوی آمریـکا دارد و 
سـایر طرف هـا نیز بـه خوبـی از موضع ایران مطلع هسـتند.
ایـن دیپلمـات ارشـد ایرانـی اضافـه کرد: روشـن اسـت که 
اگـر آمریـکا تصمیـم خـود را بگیـرد، آمـاده اجـرای کامـل 
تعهـدات خـود شـود و از اسـتفاده از تحریم هـا بـه عنـوان 
اهـرم مذاکراتـی دسـت بـردارد، توافـق ممکن خواهـد بود. 
سـخنگوی دسـتگاه دیپلماسـی در پایان تاکید کـرد: موضع 
مـا از ابتـدای مذاکـرات  ویـن تـا الان تغییری نکرده اسـت، 
مـا خواسـتار لغـو تحریم هـای آمریـکا، راسـتی آزمایـی آنها 
و سـپس توقـف اقدامـات جبرانـی و از سـرگیری اجـرای 
تعهـدات ایـران هسـتیم. این طرف هـای مقابل هسـتند که 

بایـد تصمیـم خـود را بگیرند.

  پاک آیین: شرایط افغانستان خیلی بحرانی شده و همان گونه که پیش از این هم 
پیش بینی می شد و شواهد نشان می دهد به نظر می رسد که آمریکا و طالبان در 

دوحه به یک توافق پنهان  و اعلام نشده رسیدند
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حتی یک ریال از اعتبارات شهرداری های خراسان شمالی نباید برگشت بخورد

جزئیات وام های جدید مسکن برای سطوح درآمدی مختلف

 
معــاون هماهنگی امــور عمرانی اســتاندار 
خراسان شــمالی گفت: بازگشــت اعتبار به 
خزانه مورد قبول ما نیســت و ریالی از پول 
دولــت در اختیار شــهرداران اســتان نباید 

برگشت بخورد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از 
ایرنا، غامرضا هوایی روز گذشته در نشست 
با شهرداران اســتان اظهار داشت: شهرداران 
تاش کنند تا در فرصت باقی مانده از ســال 
مالی، اعتبارات را براســاس شــاخص های 

تعریف شده هزینه کنند.
وی افزود: شهرداران پیش از تحویل مدیریت 
به شــهردار بعدی، تمامی امور را شفاف کنند 
تا وضعیت پروژه ها و پیمانکاران و امور مالی 
به صورت شفاف به شهردار بعدی ارائه شود.

معــاون هماهنگی امــور عمرانی اســتاندار 

خراسان شــمالی با تاکید بر اتمام و تکمیل 
پروژه هــای ناتمام اظهار داشــت: نگذارید 
پــروژه و یا چیزی باتکلیف برای شــهردار 

بعدی بماند. 
هوایی در بخش دیگر ســخنان خود با ابراز 
گایه از عملکرد برخی از شــهرداران استان 
افزود: برخی از شــهرداران به لحاظ عملکرد 
ضعیف هستند و شــوراهای اسامی باید در 
انتخابات شهرداران کارآمد دقت داشته باشند.

وی تاش برای جذب سرمایه گذار و سرمایه 
گذاری در زمینه هــای مختلف و درآمدزایی 
را از ویژگی هایــی مورد لحاظ برای ارزیابی 
فعالیت شهرداران عنوان کرد و گفت: فرصت 
هایی که در این استان برای سرمایه گذاری 
و توســعه گردشــگری وجود دارد، شاید در 
سایر استان ها نباشــد، شهرداران می توانند 
در ســرمایه گذاری در این زمینه ورود داشته 

باشند.
معــاون هماهنگی امــور عمرانی اســتاندار 
خراسان شمالی گفت: مناطق بکر در مناطق 
مختلف استان وجود دارد که تاکنون سرمایه 

گذاری نشده است.
وی خواســتار معرفی بیشــتر مناطق استان 
برای رونق و توسعه گردشگری شد و افزود: 
برخــی از مناطق اســتان در ورودی ها تابلو 
ندارند، شهرداری ها در این زمینه باید تاش 
کنند تا با نصــب تابلوها ظرفیت ها و مزیت 
های منطقــه را معرفی کنند، اما در برخی از 
شهرها بویژه شهرهای قاضی، شهرآوا، گرمه، 
جاجرم و چناران شــهر در یان زمینه بســیار 

کمبود و ضعف وجود دارد.  
هوایی خاطرنشــان کرد: حضور مسافران و 
گردشگران در منطقه، یک فرصت اقتصادی 
اســت و باید از آن برای درآمدزایی و رونق 

اقتصــاد بهره بــرد اما هنوز در ایــن باره از 
پتانســیل ها خوب استفاده نشده و این نشان 

از ناتوانی در مدیریت است. 
معــاون هماهنگی امــور عمرانی اســتاندار 

خراسان شــمالی افزود: نباید نصیب مردم ما 
از حضور مسافران در تفرج گاه ها و بوستان 
ها، افزایش زباله و زحمت شهرداری ها باشد. 

خراسان شمالی ۲۴ شهر و شهردار دارد.

طـرح  مسـکن  بخـش  تخصصـی  بانـک 
انـواع  محـل  از  مسـکن  وام  جدیـد  هـای 

کـرد. اعـام  را  سـپرده گذاری 
بـه گـزارش روزنامـه »صبـح امـروز« و بـه 
نقـل از بانـک عامـل بخـش مسـکن، ایـن 
بانـک اقـدام بـه طراحـی سـبد متنوعـی از 
 8 شـامل  سـپرده گذاری  ویـژه  طرح هـای 
و  مشـتریان  کـه  اسـت  کـرده  ویـژه  طـرح 
متقاضیـان می تواننـد متناسـب بـا شـرایط و 
هدفـی کـه از سـپرده گذاری دارنـد اقـدام به 
انتخـاب یـک یـا چنـد مـورد از ایـن طرح ها 

کننـد. سـپرده گذاری  بـرای 
نظـر  در  مقـررات  و  قوانیـن  اسـاس  بـر   :1
گرفتـه شـده در این زمینه، در طرح نخسـت، 
حداقـل موجـودی بـرای افتتاح حسـاب مبلغ 
شـده  گرفتـه  نظـر  در  تومـان  میلیـون   30
اسـت. همچنیـن مـدت زمـان انتظـار بـرای 
 30 موجـودی  بـا  تسـهیات  ایـن  دریافـت 
میلیـون تومانـی حداقـل 5 مـاه تعییـن شـده 
و  متقاضیـان  طـرح  ایـن  قالـب  در  اسـت. 

دوره  طـی  از  بعـد  می تواننـد  سـپرده گذاران 
انتظـار مذکـور تا سـقف 150 میلیـون تومان 

تسـهیات دریافـت کننـد

۲: در طـرح دوم، متقاضیـان می تواننـد پـس 
از افتتـاح حسـاب بـا حداقل واریـزی ماهیانه 
300 هـزار تومـان بـا حداقـل مـدت انتظار 3 

سـال تا سـقف ۲00 میلیون تومان تسهیات 
دریافـت کننـد. این طـرح به خصـوص برای 
متقاضیانـی کـه در مـاه امـکان پس انـداز بـا 
مبالغ بالا را ندارند، مناسـب اسـت. نرخ سـود 

ایـن تسـهیات 15 درصد می باشـد.
بخـش  عامـل  بانـک  سـوم  طـرح  در   :3
مسـکن نیـز همین شـرایط بـرای مشـتریان 
و متقاضیـان در نظـر گرفتـه شـده اسـت و 
افـراد می تواننـد در قالـب این طرح تا سـقف 
دریافـت  تسـهیات  تومـان  میلیـون   ۲00
کننـد. متقاضیـان پـس از مراجعـه به شـعب 
بانـک و بررسـی شـرایط آن هـا در خصـوص 
اینکـه افتتاح کدامیک از حسـاب ها متناسـب 
بـا شـرایط آن هـا اسـت از سـوی کارکنـان 
بانـک راهنمایـی خواهند شـد. نرخ سـود این 
نیـز 1۷ درصـد در نظـر گرفتـه  تسـهیات 

است. شـده 
۴: در طـرح دیگـر، بـا حداقـل موجـودی 10 
 1۲ بازپرداخـت  مـدت  و  تومانـی  میلیـون 
ماهـه بـا نرخ سـود 18 درصـد بـه متقاضیان 

سـقف  می شـود.  پرداخـت  تسـهیات 
تسـهیات فـردی در ایـن طرح معـادل 100 
درصـد خالـص دریافتی تـا 10 میلیون تومان 
بـرای پرسـنل شـرکت ها در نظر گرفته شـده 
اسـت. ایـن طـرح بـرای پرداخت تسـهیات 
بـه کارکنـان و کارمنـدان شـرکت هایی کـه 
کارکنـان خـود  پرداخـت حقـوق  بـه  اقـدام 
بانـک تخصصـی بخـش مسـکن  از مسـیر 
می کننـد در نظـر گرفته شـده اسـت. سـقف 
ایـن تسـهیات بـرای مدیـران شـرکت تـا 
۲0 میلیـون تومـان و بـرای مدیـران عامل و 
اعضـای هیئـت مدیره تـا 30 میلیـون تومان 

قابـل افزایـش اسـت.
سـقف  معـادل  بانـک  دیگـر،  طـرح  در   :5
تسـهیات اوراق، تسـهیات بـدون سـپرده 
بـا مـدت زمـان بازپرداخـت ۶0 ماهـه و نرخ 
سـود 18 درصـد پرداخـت می کنـد. مجمـوع 
تسـهیات پرداختـی از محـل اوراق و بـدون 
تسـهیات  سـقف  از  نمی توانـد  سـپرده 

مصـوب بانـک مرکـزی تجـاوز کنـد.

تداوم گران فروشی بلیت هواپیما با وجود 
اخطار سازمان هواپیمایی

یک هفته بعد از هشــدار سازمان هواپیمایی به گران فروشی بلیت هواپیما، برخی شرکت های 
هواپیمایی با قیمت بیشتر از نرخ مصوب آبان سال ۹۹، در تاش برای رونمایی از قیمت های 

جدید بلیت هواپیما هستند.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایرنا، پاییز سال گذشته و بعد از افزایش ناگهانی 
۶0 درصدی قیمت بلیت هواپیما، جلسات زیادی بین شرکت های هواپیمایی و متولیان صنعت 
هوایی برگزار شد و نهایتا سازمان هواپیمایی کشوری  اعام کرد که بلیت هواپیما 10 درصد 

نسبت به قیمت های خردادماه سال ۹۹ گران می شود.
در آن زمان همچنین مقرر شــد محدودیت ارزان ترین نرخ برای شرکت ها از جدول نرخنامه 
حذف شده و هیچ حداقل قیمتی وجود نداشته باشد و ایرلاین ها بتوانند در سقف قیمتی بلیت 
فروشــی کنند. همچنین هیچ شرکت هواپیمایی مجاز به افزایش قیمت بالاتر از سقف تعیین 

شده نباشد.
نرخنامه مصوب روی ســایت انجمن شــرکت های هواپیمایی دانلود شــد و مسافران می 
توانستند با آگاهی از نرخ های مصوب با بلیت های زیر یک میلیون تومان سفرهای هوایی در 

مسیرهای پرتردد و پرتقاضا مثل کیش،مشهد،تبریز و بندرعباس را طی کنند.
با این حال از ابتدای خرداد ماه امسال ماجرای پاییز سال گذشته دوباره تکرار شد و ایرلاین ها 
این بار با افزایش ۴0 درصدی و با عبوز از نرخ های مصوب ســال ۹۹ اقدام به فروش بلیت 

دارند.
بهانه اصلی ایرلاین ها هم ادامه اجرای فاصله گذاری اجتماهی در پروازها اســت که به گفته 

دبیر انجمن شرکت های هواپیمایی میتواند ایرلاین ها را تا مرز ورشکستی پیش براند.
سال گذشــته نیز بعد از آنکه ستاد ملی مقابله با کرونا دستورالعمل ظرفیت۶۹ درصدی را به 
شــرکت های هواپیمایی اباغ کرد، شرکت ها خواهان افزایش نرخ بلیت هواپیما در پروازهای 

داخلی شدند.
دســتورالعمل ســتاد ملی مقابله با کرونا برای کاهش مسافرگیری پروازها بود و براساس آن 
ایرلاین ها موظف شدند از اول آبان سال ۹۹ با ۶0 درصد ظرفیت هر پرواز، بلیت فروشی کنند. 
با اباغ این پروتکل جدید، ایرلاین با اســتناد به اینکه کاهش تعداد مسافران موجب ضرر و 

زیان آنها است اعام کردند که قیمت بلیت ها هم باید تغییر کند.

انتقاد دامداران از انفعال وزارت جهاد در 
تعیین نرخ شیرخام

قائم مقام نظام صنفی کشــاورزی با بیان اینکه دولت در حالی منکر افزایش نرخ شــیرخام 
شــده که قرار بود بزودی قیمت جدید اباغ شــود، از عملکرد منفعانه وزارت جهاد در این 

زمینه انتقاد کرد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از مهر، موسی رهنمایی با انتقاد از تأخیر دولت در 
اباغ نرخ شــیرخام، گفت: در حالی که قیمت جدید شیرخام تعیین شده بود و تولیدکنندگان 

منتظر اباغ آن بودند به ناگهان رئیس دفتر رئیس جمهور به کلی منکر مسأله شد.
وی با اشاره به چند برابر شدن نرخ نهاده ها و علوفه دامی افزود: عاوه بر اینکه نرخ مصوب 
نهاده هــا افزایش داشــته، تمام نهاده مــورد نیاز دامداران نیز با نرخ مصوب به دســت آنان 

نمی رسد و بخشی از آن را باید از بازار آزاد تأمین کنند.
رهنمایی اضافه کرد: قیمت یونجه امسال به 5,000 تومان رسیده در حالی که در مدت مشابه 
ســال قبل بین ۲000 تا ۲,۲00 تومان بوده همچنین قیمت کاه که ارزش غذایی زیادی هم 
ندارد، ســال گذشته 1,000 تومان بوده امسال به حدود 3,500 تومان رسیده و کرایه حمل و 

نقل و سایر هزینه های تولید نیز افزایش سرسام آوری داشته است.
این فعال بخش خصوصی با اشــاره به اینکه صنعت دام و طیور کشــور طی دو ســال اخیر 
خســارات بسیار زیادی را متحمل شده اســت، گفت: در صورتی که دولت با سرکوب قیمت 
ماده اولیه یعنی شیرخام بخواهد قیمت لبنیات را برای مصرف کنندگان ثابت نگه دارد، میراث 

تلخی را به دولت بعدی منتقل می کند.
وی با بیان اینکه قیمت لبنیات نیز طی ماه های اخیر چندین بار به بهانه های مختلف افزایش 

یافته است، افزود: در چنین شرایطی دامداران نمی توانند به تولید ادامه دهند.
رهنمایــی با انتقاد از عملکرد منفعانه وزارت جهاد کشــاورزی در این میان، گفت: با توجه 
به اینکه شــیرخام جزو کالاهای مشمول خرید تضمینی اســت، ما از وزیر جهاد کشاورزی 
درخواست می کنیم در شــورای قیمت گذاری محصولات اســتراتژیک نرخ خرید تضمینی 
بــرای این محصول تعیین و اقدام به خریــد آن کند چرا که دامداران توان ادامه دادن با این 

روند را ندارند.
ایــن فعال بخش خصوصــی تاکید کرد: اگر حجتی وزیر جهاد کشــاورزی بود منتظر دولت 
نمی ماند و اقدام به خرید توافقی شــیرخام می کرد ضمــن اینکه با تمام قوا از تولیدکنندگان 
حمایت می کرد و اجازه نمی داد چرخ تولید بخوابد اما هم اکنون متأسفانه انگار برای هیچکس 

مقوله تولید اهمیتی ندارد، اگر حجتی وزیر می ماند ما در این شرایط نبودیم.
رهنمایی با بیان اینکه این تصمیم دولت آخرین چرخش کلید بر قفل کردن گاوداری هاست، 
افزود: ما از مســئولان درخواســت داریم قدری متعهدانه تر به صنعت دامداری و مرغداری 

کشور توجه کنند.
وی با بیان اینکه قیمت عمده کالاهای اساســی از روغن، شکر، برنج گرفته تا فرآورده های 
لبنی از نوروز تاکنون افزایش چشــمگیری داشته اســت، گفت: نقش این کالاها در زندگی 
مردم بسیار پررنگ تر است و بنابراین ما معتقدیم که دولت بهانه جویی می کند تا قیمت شیر 

را افزایش ندهد.
به گزارش صبح امروز، روز دوشنبه 31 خرداد 1۴00، سید احمد مقدسی، رئیس هیأت مدیره 
انجمن صنفی گاوداران از تعیین قیمت ۶,۴00 تومان برای هر کیلوگرم شیرخام با چربی 3.۲ 
درصد درب گاوداری خبر داده و گفته بود: این نرخ فردا )سه شنبه اول تیرماه( اباغ می شود.

افزایش بیش از 40 درصدی سپرده
 و وام بانکی  

میزان ســپرده ها و تسهیات بانکی تا پایان اســفند سال گذشته نسبت به پایان سال 13۹8 
معادل ۴۲.۷ و ۴۴.3 درصد افزایش یافته است.

به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، براساس گزارش بانک مرکزی از وضعیت 
کل مانده سپرده ها و تسهیات ریالی و ارزی بانک ها و مؤسسات اعتباری به تفکیک استان 
در پایان اسفند ماه سال گذشته، مانده کل سپرده ها به رقم 38۷5 هزار و ۴00 میلیارد تومان 

رسیده است که نسبت به پایان سال قبل معادل ۴۲.۷ درصد افزایش را نشان می دهد.
 

همچنین، بالاترین مبلغ ســپرده ها مربوط به استان تهران با مانده ۲081 هزار و 800 میلیارد 
تومان و کم ترین مبلغ مربوط به اســتان کهگیلویه و بویراحمد معادل 10 هزار و 100 میلیارد 

تومان است.
عاوه براین، مانده کل تســهیات در این زمان ۲۷۹۲ هزار و ۲00 میلیارد تومان اســت که 

نسبت به پایان سال گذشته معادل ۴۴.3 درصد افزایش داشته است.
طبق این گزارش، بیش ترین مبلغ تســهیات نیز مربوط به استان تهران با مانده 1۷۶۹ هزار  
و 800 میلیارد تومان و کم ترین مبلغ مربوط به اســتان کهگیلویه و بویر احمد معادل ۹500 

میلیارد تومان است.
نسبت تسهیات به سپرده ها بعد از کسر سپرده قانونی 80.۲ درصد است که نسبت به پایان 
ســال قبل، 0.8 واحد درصد افزایش را نشان می دهد که نسبت مذکور در استان تهران ۹3.5 

درصد و استان کهگیلویه و بویراحمد 105.۹  درصد است.
در این گزارش، یکی از علل مهم بالا بودن رقم تســهیات و ســپرده ها در اســتان تهران 
استقرار دفاتر مرکزی بسیاری از شرکت ها و مؤسسات تولیدی سایر استان ها در استان تهران 
بیان شده و عمده فعالیت های بانکی آنها از طریق شعب بانک ها و مؤسسات اعتباری استان 

تهران انجام می شود.

خبر
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گذشت زمان متغیرهای 
جدیــدی بــه عنوان 
منشا رشــد اقتصادی 
مطــرح شــده و نظر 
اقتصاد دانــان را به خود 
جلب کرده است. یکی از 
ایــن متغیرها و تئوری ها 
خارجی  ســرمایه گذاری 
است که در الگوهای رشد 
و توسعه اقتصادی جایگاه 
بسیار خطیری را به خود اختصاص داده که با 
توجه بــه اهمیت خــاص ســرمایه گذاری 
مســتقیم خارجی بر رشــد اقتصادی کشور، 
محققان زیادی به بررســی اثر آن بر رشد و 
نیز بررسی عوامل موثر بر ایجاد و جذب آن 

پرداخته اند.
در فرهنــگ لغت حقــوق بین الملل، تعریف 
سرمایه گذاری خارجی » انتقال وجوه یا مواد 
از یک کشــور )صادرکننده( به کشور دیگر 
)کشــور میزبان( جهت استفاده از تأسیسات 
یک بنگاه اقتصادی در کشور میزبان در برابر 
مشارکت مستقیم یا غیرمستقیم در سود آن 

بنگاه« است.
روند کاهشی جذب سرمایه گذار نسبت به 

سال های قبل
به گــزارش روزنامه » صبح امــروز« و به 
نقل از اتــاق بازرگانی تهران، برابر تازه ترین 
گزارش کنفرانس تجارت و توسعه ملل متحد 
)آنکتاد(، ایران در ســال ۲0۲0 تنها توانسته 
است 1.3 میلیارد دلار سرمایه خارجی جذب 
کند که این میزان جذب ســرمایه، نســبت 
به ســال های قبل روند کاهشــی داشته و 

در مقایســه با ســال ۲01۹ حدود 11 درصد 
کاهش نشان می دهد.

ارزیابی های مؤسســه آنکتاد نشــان می دهد 
که ایران در مقایسه با کشورهای منطقه، در 
جذب ســرمایه خارجی عملکرد ضعیف تری 
داشته است. امارات متحده عربی با جذب ۲0 
میلیارد دلار برترین کشــور منطقه در جذب 
سرمایه خارجی در سال ۲0۲0 است. پس از 
آن ترکیه و عربستان به ترتیب با ۷.۹ و 5.5 

میلیارد دلار قرار دارند.
جهانی شدن اقتصاد و توسعه تجارت 

بین المللی
در این خصوص یک کارشناس اقتصادی در 
گفتگو با »صبح امروز« می گوید: کشورهایی 
که درهای خود را به صورت مدیریت شده به 
روی ســرمایه گذاران می گشایند، از عملکرد 
اقتصادی بهتری برخوردار هســتند. چرا که 
یکــی از شــاخص های مهم جهانی شــدن 
اقتصاد و توســعه تجارت بین المللی، موضوع 

جذب سرمایه گذار خارجی در کشور است.
بیاتی با اشاره به این نکته که »استفاده از این 
ابزار نه تنها برای کشورهای در حال توسعه، 
بلکه برای کشــورهای توسعه یافته حیاتی به 
نظر می رسد« ادامه می دهد: در شرایط امروز 
که دشــمن با تمام قوا جنگ اقتصادی تمام 
عیاری را به راه انداخته اســت، فضاســازی 
مناسب برای جذب ســرمایه گذاری خارجی 
ضرورتــی اجتناب ناپذیر بــوده و باید به آن 

توجه ویژه ای داشت.
وی مطرح می کند: کشــور ما در حوزه تامین 
مالی بنگاه های تولیدی با مشکات فراوانی 
مواجه اســت که بــه معضاتــی همچون 
بیکاری و فقر دامن می زند. بنابراین توجه به 

مقوله سرمایه گذاری مستقیم خارجی از یک 
ســو به  عنوان یکی از روش های کارآمد در 
تامین منابع مالی و از سوی دیگر در ارتقای 

سطح رقابت پذیری حائز اهمیت است.
سرمایه گذاری مستقیم خارجی از درجه 

پایداری بالایی برخوردار است
این کارشناس با اشاره به اینکه»سرمایه گذاری 
خارجی معمولًا به دو طریق ســرمایه گذاری 
مستقیم و سرمایه گذاری غیرمستقیم صورت 
می گیــرد« می گویــد: تعاریــف مختلفی از 
سرمایه گذاری مســتقیم خارجی وجود دارد، 
اما عمومی تریــن آنها تعریف کنفرانس ملل 
متحد برای تجارت و توســعه )آنکتاد( است. 
طبق این تعریف، ســرمایه گذاری مســتقیم 
خارجی عبــارت اســت از ســرمایه ای که 
متضمن مناسبات درازمدت و منعکس کننده 
کنترل و نفع مســتمر شــخصیت حقیقی یا 
حقوقی مقیم یک کشــور در شــرکتی خارج 
از موطن ســرمایه گذار باشد. با توجه به این 
تعریف، ســرمایه گذاری مســتقیم خارجی از 
درجــه پایداری بالایی برخوردار می باشــد و 
در صورت بروز رکود در کشــور میزبان این 
نوع سرمایه گذاری به سهولت از کشور خارج 

نمی شود.
وی می افزاید: بدون شــک ســرمایه گذاری 
خارجی می تواند چرخــه انتقال تکنولوژی را 
بهبود و دانش فنی را تسریع بخشد. چراکه به 
آموزش و تربیت نیروی انسانی با روش های 
نویــن مدیریت و بازاریابــی منجر می گردد. 
بازارهای  به  آســان تر  همچنین دسترســی 
صادراتــی را در پی دارد. اما برای تحقق این 
مهم الزاماتی نیــز وجود دارد که از جمله آن 
می توان به اصاح یا حذف قوانین دســت وپا 

گیر اقتصادی، ثبات سیاســت های اقتصادی، 
تقویت سیســتم مالی کشــور، کاهش فساد 

اقتصادی و... اشاره نمود.
بیاتی در پاین تاکید می کند: سیاســت گذاران 
کشور برای دستیابی به اهداف کان توسعه، 
سرمایه گذاران  مشــکات  شناسایی  نیازمند 
خارجــی و اقدامی عملی جهت بسترســازی 
مناســب و تشویق و جذب ســرمایه گذاران 
خارجی هســتند تا زمینه را بــرای ورود این 

افراد فراهم کنند.
چرا کسی در ایران سرمایه گذاری 

نمی کند؟
عضــو اتاق بازرگانی تهــران می گوید جذب 
سرمایه گذار نیاز به مقدمات داخلی و خارجی 
دارد کــه اقتصــاد ایران در هــر دو حوزه با 

مشکات و چالش های جدی رو به روست.
عباس آرگون در گفت و گو با ایسنا، اظهار 
می کند: ما برای آنکــه بتوانیم به مقصدی 
برای سرمایه گذاران تبدیل شویم باید در هر 
دو حوزه داخلی و خارجی مقدماتی را فراهم 
کنیم که متاسفانه در اقتصاد ایران هیچ یک 
از این ها فراهم نیســت. بــه این ترتیب ما 
نه تنها نتوانسته ایم در جذب سرمایه گذاری 
خارجی موفق عمل کنیم که حتی در حفظ 
سرمایه داخلی و جلوگیری از خروج آنها نیز 

عملکرد قابل دفاعی نداریم.
وی بــا بیــان اینکه عادی ســازی رابطه 
اقتصادی ایران با جریان جهانی اصلی ترین 
پیش نیاز برای جذب سرمایه گذاری خارجی 
اســت، توضیح می دهد: تحریم هایی که در 
دوره های مختلف اقتصاد ایران با آن مواجه 
بوده یکــی از اصلی تریــن دلایل کاهش 
توان ایــران برای جذب ســرمایه خارجی 

بوده اســت. جدای از آن ما در اتحادیه های 
مهمی ماننــد اف ای تی اف یا ســازمان 
تجــارت جهانی عضویــت نداریم و همین 
امر کار جذب ســرمایه خارجی را به شدت 

دشوار می کند.
عادی سازی روابط و بهبود شرایط

عضو اتاق بازرگانی تهــران ادامه می دهد: 
جدای از مسائل بین المللی، ما در داخل نیز 
مشــکاتی جدی داریم. مگر در برجام کم 
هیئت تجاری بــه ایران آمد اما چند درصد 
از مذاکرات به ورود قطعی سرمایه خارجی 
منجر شــد؟ این صرفا به دلیل مشــکات 
بین المللی نیســت و ما باید در داخل نیز به 

ابعاد مختلف ماجرا توجه کنیم.
آرگون با اشاره به غیرقابل پیش بینی بودن 
اقتصاد ایران، توضیح می دهد: همین الان 
ما نمی توانیم بــا قطعیت بگوییم که در نه 
در بلندمدت که تــا هفته آینده، نرخ ارز در 
ایران چه قدر خواهد بود. این موضوع برای 
سرمایه گذاران اهمیت فراوانی دارد و وقتی 
فرد نداند که چه بر ســر سرمایه اش خواهد 
آمد قطعا ریســک ورود به ایران را نخواهد 

پذیرفت.
وی بــا تاکید بر اینکه ایــران برای جذب 
سرمایه خارجی باید به سمت عادی سازی 
روابــط و بهبود شــرایط در داخل حرکت 
اینکه روند جذب  کند، خاطرنشان می کند: 
ســرمایه در ایران بــرای مدتی طولانی یا 
ثابت مانده یا منفی شــده یک زنگ خطر 
مهم اســت و نشــان از آن دارد که اگر ما 
شرایط را تغییر ندهیم در آینده با مشکات 
مختلــف اقتصادی در حوزه تولید و رشــد 

مواجه می شویم.
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اطلاعیه سازمان محیط زیست درباره آخرین 
وضعیت مصدومان واژگونی اتوبوس 

خبرنگاران
اتوبوس  واژگونی  تلخ  حادثه  مصدومان  وضعیت  آخرین  درباره  محیط زیست  حفاظت  سازمان 

خبرنگاران اطاعیه صادر کرد.
پایگاه اطاع رسانی سازمان حفاظت محیط زیست نوشت: در این اطاعیه آمده است؛

به نام خدا
سازمان حفاظت محیط زیست ضمن تسلیت مجدد به خانواده های محترم یاسینی و کریمی، 
خبرنگاران فقید ایرنا و ایسنا درباره آخرین وضعیت خبرنگاران محترم حاضر در سفر خبرنگاران 

جهت بازدید از طرح های ستاد احیای دریاچه ارومیه نکاتی را به استحضار عموم می رساند.
پس از رخداد دردناک واژگونی اتوبوس در مسیر پیرانشهر به نقده، تمامی مصدومان ابتدا برای 
دریافت خدمات اورژانسی به نقده و پس از آن با هماهنگی  استاندار محترم جهت چکاب و درمان 
تکمیلی با ماشین های امدادی و بالگرد به بیمارستان امام خمینی)ره( ارومیه منتقل شدند. از میان 
مصدومان، خوشبختانه 1۷ همکار عزیز به صورت سرپایی درمان و به هتل منتقل شدند. 5 همکار 

گرامی نیز به دلیل شدت جراحات در  همین بیمارستان بستری شدند.
ظهر روز پنجشنبه با هماهنگی سازمان حفاظت محیط زیست و نهاد ریاست جمهوری، خبرنگاران 
محترم و پیکر دو جانباخته این حادثه تلخ با پروازی اختصاصی به تهران منتقل شدند. مراسم تشییع 
پیکر دو عزیز از دست رفته نیز صبح روز جمعه با هماهنگی دستگاه های ذیربط در بهشت زهرا 

انجام پذیرفت و پیکر دو خبرنگار فقید در قطعه نام آوران به خاک سپرده شد.
لازم به ذکر است، از میان 5 مصدوم بستری شده در ارومیه نیز، یکی از همکاران عزیز پس از پایان 
درمان عصر جمعه به تهران منتقل شد و درمان ۴ عزیز دیگر نیز در بیمارستان امام خمینی ارومیه 
ادامه دارد و به محض بروز تغییر در وضعیت بهبودی این عزیزان، مراتب به استحضار عموم خواهد 
رسید. همچنین با هماهنگی سازمان از صبح شنبه خبرنگاران محترم آسیب دیده جهت چکاب و 
دریافت خدمات درمانی و روانشناسی به بیمارستان پارس تهران معرفی شده اند و ارائه خدمات 

درمانی به این عزیزان زیر نظر نمایندگان سازمان تا زمان مورد نیاز ادامه خواهد شد.
سازمان حفاظت محیط زیست ضمن عرض تسلیت مجدد خدمت خانواده های محترم داغدار و 
هم چنین خبرنگاران عزیز حادثه دیده تاکید می کند که از هیچ کوششی در راستای کاهش آلام این 
عزیزان دریغ نخواهد کرد و تمام تاش خود برای جبران خسارت های مادی و معنوی به خبرنگاران 

تاش گر حوزه محیط زیست کشور به کار خواهد بست.

واکنش جهانپور به جنجال های اخیر توئیتری:

کسی که موضوع قیمت واکسن را بعد از تزریق 
طرح می کند لایق بیش از این هاست

مدیر روابط عمومی وزارت بهداشت با اشاره به جنجال های توئیتری این روزها گفت: بنده از 
برداشت  همکاران شما ناراحت شدم و کسی که قیمت واکسن را بعد از تزریق واکسن مطرح می 

کند لایق بیش از این ها است.
کیانوش جهانپور، سخنگوی سازمان غذا و دارو در حاشیه مراسم رونمایی از واکسن اسپوتنیک 
تولیدی در ایران در کارخانه »اکتوورکو« تشریح کرد: به دنبال صدور واکسن اضطراری هستیم و 
امروز شاهد رونمایی از واکسن اسپوتیک وی خواهیم بود. همچنین شاهد صدور واکسن انستیتوپاستور 
هستیم. از طریق انتقال دانش فنی یکی از واکسن سازترین کشورها نه تنها در کرونا، بلکه در دیگر  

واکسن ها هم به موفقیت خواهیم رسید.
سخنگوی سازمان غذا و دارو از پیشنهادهای مذاکرات برای فروش واکسن به دیگر کشورها خبر 
داد و تصریح کرد: واکسیناسیون عمومی مردم در اولویت است. ایران جزو شش یا هفت کشور 
تولید کننده واکسن است و بعد از تولید این واکسن در هند و چین شاهد تولید واکسن کرونا هستیم. 
واکسن سه دلاری نداریم و واکسن امروز اسپوتنیک است و ما قیمتی از واکسن را مطرح نکردیم . 
مدیر روابط عمومی وزارت بهداشت با اشاره به متن توییت خود گفت: بنده از برداشت  همکاران 
شما ناراحت شدم و کسی که قیمت واکسن را بعد از تزریق واکسن مطرح می کند لایق بیش از 

اینها است.

احتمال بروز شیوع ویروس دلتا
 در خراسان شمالی 

نگران شیوع  دانشگاه علوم پزشکی خراسان شمالی گفت:  بهداشتی و خدمات درمانی  معاون 
ویروس جهش یافته کرونا موسوم به دلتا در استان هستیم و برای مقابله با آن باید محدودیت های 

سفر به استان های دارای این نوع ویروس اعمال شود.
ایرنا نوشت: افشین دلشاد در نشست ستاد استانی کرونا اظهار کرد: اگرچه انتخابات تاثیر مثبتی بر 
افزایش مبتایان به کرونا نداشته است و استان در شرایط نزولی ابتا به کرونا قرار دارد اما، هم 

اکنون نگران شیوع  ویروس جهش یافته کرونا دلتا ویروس در استان هستیم.
وی با اشاره به اینکه ۴0 هزار دوز واکسن در استان دریافت شده است، افزود: در حال حاضر بیش 
از ۷0درصد افراد بالای 80 سال علیه این بیماری واکسینه شده اند. همچنین۴0 هزار دوز واکسن 
برای تزریق افراد بالای ۶0 سال در استان مورد نیاز است، اما سایت وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی برای ثبت نام این افراد جهت دریافت واکسن بازگشایی نشده است. هم اکنون 
دو مرکز یکی تزریق واکسن با 1۴ لاین و مرکز دوم با 10 لاین آماده واکسیناسیون افراد هستند 
و همچنین پارک کودک و مادر بجنورد برای تزریق واکسن در حال آماده سازی است.در بخشی 
دیگر از این نشست رییس دانشگاه علوم پزشکی اسفراین نیز اظهار کرد: تاکنون ۹ هزار و ۴۹ دوز 
واکسن در استان دریافت شده است که میزان دریافتی آن در مرحله نخست ۶ هزار و 800 دوز 
بوده است.اسحاق ایلدرآبادی افزود: در دوز دوم نیز یکهزار و ۴۷۶ واکسن دریافت شده است و هم 
اکنون ۷10 دوز دیگر مورد نیاز است. در حال حاضر روند ثابت و نزولی ابتا به کرونا در شهرستان 
وجود دارد. همچنین در دو هفته اخیر خوشبختانه فوتی مبتا به کرونا در اسفراین ثبت نشده است.

خیر

مدیرعامل سازمان مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران:

افراد بی هویت بالای 70 سال از واکسیناسیون جاماندند
مدیرعامل سازمان رفاه و خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران ضمن 
انتقاد از عدم توجه به گرمخانه ها در فرآیند واکسیناسیون گفت: افرادی هستند که 
بالای ۷5 ســال ســن دارند و در گرمخانه ها یا سامان سراهای ما زندگی می کنند، 
ولی متاسفانه به دلیل نداشتن مدارک هویتی نمی توانند واکسینه شوند و از فرآیند 

واکسیناسیون حذف شدند.
برنا نوشــت: ســید مالک حســینی با بیان اینکه »برنامه ای برای واکسیناسیون 
مددکاران گرمخانه های شــهری وجود ندارد. اگر ما امکان تهیه واکسن از طریق 
شــهرداری تهران را داشــتیم مطمئنا در همــان روزهای اول ایــن کار را انجام 
می دادیم. شــاید بعد از کادر درمان پرخطرترین افرادی که کار می کنند مددکاران 
حوزه آســیب هستند.به گفته حسینی، متاســفانه در گروه بندی های واکسیناسیون 
برای این گروه اولویتی دیده نشــده اســت و نشــان می دهد درک درستی از کار 

مددکاران اجتماعی وجود ندارد.
مدیرعامل سازمان رفاه و خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران با بیان 
اینکه »خوشــبختانه از زمان شیوع بیماری کرونا تا فروردین و اردیبهشت گذشته 
در گرمخانه ها هیچ مورد مثبتی از کرونا وجود نداشت« تصریح کرد: یکی دو مورد 
در گرمخانه های منطقه وجود داشــت، ولی در گرمخانه هایی که سازمان مدیریت 

می کرد، چنین چیزی وجود نداشت. دو گرمخانه در موج چهارم کرونا درگیر کرونا 
شــدند و ما مراقبت هــا و قرنطینه های لازم را انجام دادیم. خوشــبختانه کرونای 
منجر به فوت در گرمخانه ها نداشــتیم و در ایــن دو گرمخانه نیز با مراقبت های 
همکاران اخیرا گزارشــی برای ابتا نداشــتیم. همچنین درخواست واکسیناسیون 

افراد بی خانمان گروه های مشمول را داشتیم.
واکسیناسیون برای گروه های دارای اولویت بی خانمان انجام نمی شود

حســینی گفت: افرادی هستند که بالای ۷5 سال ســن دارند و در گرمخانه ها یا 
سامان ســراهای ما زندگی می کنند، ولی متاسفانه به دلیل نداشتن مدارک هویتی 
نمی توانند واکســینه شوند و از فرآیند واکسیناســیون حذف شدند. جدای از اینکه 
افراد گرمخانه آســیب پذیر هستند، می توانند خودشــان ناقل بیماری باشند، دائما 
مکاتبات و درخواســت هایی را در ســطوح مختلف در این باره از وزارت بهداشت 

داشتیم.
اولویت 400 نفر از نیروهای گرمخانه های تهران برای واکسیناسیون

مدیرعامل ســازمان رفاه و خدمات و مشــارکت های اجتماعی شهرداری تهران با 
اشــاره به اینکه ما شــرایط موجود را درک می کنیم چرا که تامین واکســن شاید 
در حــال حاضر دچار چالش هایی باشــد، افزود:وقتی از مــددکاران، مددیاران و 

پزشــکان فعال در گرمخانه و سامان سراها صحبت می کنیم به عددی حدود ۴00 
نفر می رســیم که بار افراد بی خانمان در شــهر را به دوش می کشــند. افرادی در 
حوزه های دیگر مثل اعتیاد در بخش های دیگر کار می کنند نیز همین مشــکل را 
دارند. کار مددکاری با گروه های آسیب، فعالیت خطرناکی است. تمام پیگیری های 
مــا در حال حاضر راه به جایی نبرده اســت و تنها چیــزی که در مقابل همکاران 

داریم، شرمندگی است.

ورودبهباشگاهسازندگانواکسنکروناودرخواستکشورهاازایران؛

ایرانبهقلهتولیدرسید
واکسن ســازی علیه کرونا در جهان آغاز شد؛ 
ابرقدرت هــا واکسیناسیون شــان را بی توجه 
به وضعیت ســایر کشــورها آغاز کردند. در 
ایران نیز عاوه بر پیگیری واردات واکســن 
از منابع معتبر، مســیر اصلی تامین واکســن 
برای واکسیناســیون همگانی با تولید داخلی 
و تولید مشترک تعیین شــد؛ تولیدکنندگان 
داخلی آستین بالا زدند و امروز ایران در زمره 
شش - هفت کشور تولیدکننده واکسن کرونا 

در دنیا قرار دارد.
کرونــا اعام وجــود کرد تا نشــان دهد با 
تمام پیشــرفت هایی که در سیستم بهداشتی 
و درمانــی جهــان رخ داده، طبیعت باز هم 
می تواند بشــر را دچار چالش های جدی کند؛ 
چالش هایی که حیات را در کره خاکی با خطر 

مواجه می کند.
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« به نقل از 
ایسنا، حالا ویروسی چموش می خواست عیار 
و توانایی کشورها را در مدیریت یک پاندمی 
آن هم در قرن بیست ویکم بسنجد و کشوری 
که نادیده اش گرفته یا نســبت به حضورش 
بی تفــاوت بود، در گــرداب بیماری و مرگ 
گیر می افتاد .بر همین اســاس هم بود که در 
ابتدا کشــورهایی که کرونا را جدی نگرفتند، 
مرگ های چند صدتایی و حتی چند هزارتایی 

را تجربه کردند.
در ایران نیز کرونا با وجــود تمام تمهیداتی 
که قبل از ورود و اعام رســمی ویروس در 
کشورمان اندیشیده شــده بود، اعم از توقف 
پروازها از و بــه چین، کنترل و پایش مرزها 
و مسافران ورودی به کشور و... بالاخره وارد 
ایران شد. هر چند که البته به گفته مسئولان 
بهداشت و درمان کشــور ویروس ها نیاز به 
پاســپورت و ویزا ندارند و دیر یا زود از مرزها 
گذشــته و خود را به ســرزمین های مختلف 
می رســانند. به هر حال داستان کرونا هم در 
کشورمان با اعام رســمی وزارت بهداشت 
مبنی بر شناســایی دو مورد کرونا مثبت در 

قم، از تاریخ 30 بهمن ماه 13۹8 آغاز شد.
کرونا، تحریم و جنگ اقتصادی در ایران

با شیوع پاندمی کووید-1۹ در ایران، مشکل 
فقــط ویروســی به نــام کرونا نبــود، بلکه 
کشــورمان با چالش های متعــددی از جمله 
تحریم های آمریکایی، فشــارهای بین المللی 
و... مواجــه بود. در حالی کــه کادر درمان و 
بیماران به دلیل کمبود لباس های محافظتی، 
ماســک، اکسیژن ســاز و... در تنگنا بودند، 
تحریم های  دلیــل  به  مختلف  کشــورهای 
آمریــکا از کمک به ایران دریغ می کردند. بر 
همین اساس هم بود که وزیر بهداشت بارها 
و بارها مدیریت کرونا را در کشــور به شــنا 
در اقیانوس با، آن هم با دســت های بسته 
توصیــف و البته اعام کرده که چشــم های 
ایران در این اقیانــوس باز بود؛ چراکه ایران 
خیلی زود توانست کمبودها را در این عرصه 

جبران کند.

سال سختِ کرونا
بر همین اســاس هم وزیر بهداشــت بارها 
اعام کرده بود که ســال ســختی داشتیم و 
در کنار سختی های ناشی از ناجوانمردی های 
تحریم های ظالمانه و خزانه خالی، فشارهای 
فراوانی را به دلیل کووید 1۹ تحمل کردیم. 
در اوایل پاندمی حتی برای تهیه ماســک و 
لباس برای مدافعان سامت با مشکل مواجه 
بودیم و از هرکجای دنیا هم که می خواستیم 
تجهیزات بیاوریم با ســختی و ظلم مضاعف 
روبرو بودیم. برای تامین و جابجایی ماسک 
N۹5 در روزهــای اول همه دنیا را زیر و رو 
می کردیــم و بعد که این تجهیزات می آمدند 

در فان فرودگاه، اقام را بلوکه می کردند.
وزیر بهداشــت تاکید کرد که با این حال در 
عــرض 55 روز از یک واردکننده ماســک و 
تجهیزات تبدیل به یک تولید کننده و سپس 
یک صادرکننده شــدیم. همچنیــن در اوج 
تحریــم و بی پولی و فشــارهای بین المللی، 
دست به سمت جایی دراز نکردیم، داروهایی 
مانند رمدســیویر و فاویپیراویر را دو ماهه در 
این ســرزمین ســاختیم و این را به سازمان 
جهانی بهداشــت اعــام کردیم کــه باور 

نمی کردند.
جنگ واکسن

مرحله بعد اما، جنگ بر ســر واکســن بود. 
واکســنی که در ابتدای کرونا واکسن سازان 
دنیا کار بــر روی آن را آغاز کرده بودند، اما 
از همان ابتدا مشــخص بود که اگر واکسن 
موثری هم در جهان علیه کووید-1۹ ساخته 
شــود، با وجــود تحریم هــای آمریکایی که 
برخاف گفته هــای آمریکایی ها در واردات 
دارو و تجهیزات پزشــکی به کشــورمان نیز 
مشکل ســاز شــده بود، به آســانی به ایران 
نخواهد آمد. به طوری که وزیر بهداشــت در 
این زمینه اعام کرد که نمی دانید که در یک 

سال گذشته ما چه کشیدیم.
از کشــورهایی که خودشــان را دوســت ما 
می دانستند به دری نبود که نزنیم که واکسن 
تهیه کنیم. تازه بعضی ها که دوست ما بودند 
گفتند واکســن را مستقیم به شما نمی دهیم، 
می دهیم به فان کشــور تــا بدهد به فان 
کشــور و یک مُحَللِی پیدا شــود در داخل تا 

اسم ما لو نرود که آمریکا به ما فشار آورد.
در عین حال ایران حاضــر نبود که جمعیت 
کشــور را وارد فازهای آزمایشی واکسن های 
خارجی کند. به طوری که وزیر بهداشــت در 
این زمینه صراحتا اعام کرد که از کشــورها 
خواستیم برای ساخت واکسن با ما کار کنند، 
ذره ذره با آن ها پیــش رفتیم و وقتی به فاز 
ایران تست  تحقیقات رسیدند خواســتند در 

کنند که گفتیم ما زیر بار نمی رویم.
کشورهای منطقه که می گویند واکسن زدند، 
در کلینیکال ترایال واکســن ســایر کشورها 
شــرکت کردند، اما ما قبــول نکردیم مردم 
ما تحت آزمایش واکســنی قــرار گیرند. با 

این حال گفتیم که به یک شــرط حاضر به 
همکاری هســتیم که بیایید و باهم واکسن 
بسازیم، اما تنها کشوری که در انتقال دانش 
فنی با ما کنار آمــد کوبایی ها بودند که تازه 
آن هــم فاز یک و دو در کشــور خودشــان 
طی شــد و فاز سوم را در ایران انجام دادیم. 
بنابراین مســیر اصلی تامین واکســن برای 
واکسیناسیون همگانی در کشور تولید داخلی 
یا تولید مشترک واکسن در نظر گرفته شد و 
تولیدکنندگان، برای تولید واکســن کرونا در 

کشور آستین بالا زدند.
ورود واکسن سازان ایرانی به عرصه 

ساخت واکسن کرونا
به این ترتیب بود که واکسن ســازان ایرانی 
یکــی بعد از دیگــری وارد عرصه ســاخت 
واکســنی علیه کرونا آن هم در پلتفرم های 
مختلف شــدند و بعد از انجــام مطالعات و 
آزمایشــات اولیه و نتایج موفق آزمایش های 
حیوانی، وارد حوزه مطالعه بالینی واکســن ها 
انستیتو  مانند برکت،  شــدند. مجموعه هایی 
پاستور ایران، موسســه سرم سازی رازی و... 
هر کــدام در پلتفرم های مختلف برای تولید 

واکسن ایرانی کرونا اقدام کردند.
بر همین اســاس بــود که وزیر بهداشــت 
در تاریــخ ۹ دی ماه 13۹۹ در مراســم آغاز 
تست انســانی واکسن کرونای ایرانی برکت، 
اعام کرد که  ما 100 ســال اســت که در 

منطقه واکسن ساز هســتیم. کسانی که فکر 
می کنند اولین بار داریم واکســنی را تزریق 
می کنیم، بســیار در اشــتباه هستند .در سال 
1۲۹۹ انســتیتو پاستور داشــتیم و در سال 
1303 انســتیتو رازی را داشتیم، تمام مردم 
دوران زندگی شــان را با واکسن های ایرانی 
آغاز کردند. ما اولین واکسن ســاز آسیا بودیم 
و ما بودیم که به بسیاری از کشورهای دنیا و 

منطقه واکسن صادر می کردیم.
به این ترتیب واکسن ســازی علیه کرونا در 
کشــور پا گرفت. موسســه برکت با واکسن 
کووایران برکت، موسســه رازی با واکســن 
کووپــارس، انســتیتو پاســتور با واکســن 
پاســتوکووک که به صورت تولید مشترک با 
کوباست، واکســن فخرا در مجموعه وزارت 
دفــاع و... پیش رفتنــد و نهایتا در تاریخ ۲۴ 
خرداد مــاه 1۴00 وزیر بهداشــت از صدور 
مجوز مصرف اضطراری واکسن ایرانی کرونا 
کووایران برکت خبر داد. به این ترتیب ایران 
به باشــگاه واکسن ســازان کرونا در جهان 
پیوســت. در عین حال وزیر بهداشت اعام 
کرد که به زودی مجــوز مصرف اضطراری 

واکسن پاستوکووک نیز صادر خواهد شد.
ورود ایران به باشگاه واکسن سازان کرونا

کیانوش جهانپور- ســخنگوی سازمان غذا و 
داروی کشورمان در این زمینه می گوید: ورود 
به باشگاه واکسن سازان دنیا اتفاق بزرگی بود 
که شــاید در همه یک قرن گذشته در کشور 
مــا این اتفاق رخ نداده بــود. به این صورت 
کــه حداقل یک واکســن را از صفر تا 100 
توسعه داده و در مقیاس صنعتی به تولید انبوه 
برسانیم. این اتفاق بسیار بزرگی است که هم 
موجــب افتخار ملی بود و هم نشــان دهنده 
برنامه ریزی هایی بود که  درستی راهبردها و 
در این حوزه انجام شده است که باعث شد ما 
جزو شش یا هفت کشوری شویم که در دنیا 
تا امروز توانستند واکسن کرونا تولید کنند و 
آن را بــه تولید صنعتی برســانند. این اقدام، 
فناوری سامت، صنایع  توان  نشــان دهنده 
دارویی و حوزه علوم پزشکی در ایران است.

وی می افزاید: ما با توجه به زیرســاخت های 
در نظر گرفته شــده و اینکه در ماه های آتی 
حتی دربــاره تولید مواد اولیه و جانبی هم به 
نوعی ممکن است مستقل شویم، زمینه بسیار 
خوبی برای صادرات به دنیا خواهیم داشــت. 
البته با توجه به مزیت نســبی واکســن مان؛ 
یعنی هم کیفیت بالای واکســن ایرانی هم 
ایمنی، بی خطری و ایمنی زایی مطلوب آن و 
تولید انبوه و مقیاس وسیعی که خواهد داشت، 
در ماه های آتی قطعا مشتریان متعددی برای 
این واکسن و واکســن های مشابه در ایران 

خواهیم داشت.
درخواست کشورها برای دریافت واکسن 

ایرانی کرونا
جهانپور اظهار می کنــد که مکرر به صورت 
هفتگی درخواست هایی از کشورهای مختلف 

دنیا مبنی بر خرید واکســن ایران وجود دارد، 
اما طبیعتا تولید داخلی در ماه های اولیه بیشتر 
مصروف واکسیناسیون در داخل کشور خواهد 
شــد، اما این آمادگی وجــود دارد که هم به 
صورت تولید مشــترک و انتقال فناوری در 
کشورهای مختلف، واکسن ایرانی انتقال پیدا 
کند و هم اینکه مــازاد بر مصرف و ظرفیت 
واکسیناسیون کشور هم در اختیار کشورهای 
دوســت، همسایه و بعد ســایر کشورها قرار 
گیــرد. به طور میانگین هفتــه ای یک یا دو 
کشــور تقاضای رسمی خودشــان را در این 
زمینه به دفتر همکاری های بین المللی وزرات 

بهداشت ارسال می کنند.
آمادگی ایران برای انتقال دانش فنی 

واکسن های ملی
جهانپــور ادامه می دهد: این آمادگی از طرف 
ایران وجود دارد که انتقال دانش فنی واکسن 
به کشــورهای دیگر اتفاق بیفتد و بسیاری از 
کشــورها می توانند در هفته ها و ماه های آتی 
از ظرفیت ایران برای انتقال دانش و فناوری 
اســتفاده کرده و به صورت تولید مشــترک 
یــا تولید قــراردادی واکســن های ایرانی را 
در کشور خودشــان تولید کنند. ایران سعی 
می کند که با نگاه انسان دوســتانه و رویکرد 
بهداشتی و انسانی به موضوع، این تسهیات 
را بــرای این کشــورها فراهم کنــد و بعضا 
همین کشورها در حال مذاکره با شرکت های 
انتقال  برای  ایران  واکســن های  تولیدکننده 

تکنولوژی و تولید مشترک هستند.
وضعیت تولید واکسن های ایرانی

در عیــن حــال جهانپــور دربــاره وضعیت 
واکســن های تولید داخلی می گوید: در حال 
حاضر درباره تولید داخلی هم که خوشبختانه 
مطابق برنامــه قبلی حداقل تــا امروز یک 
واکســن مجوز مصرف اضطراری گرفته که 
واکســن کووایران برکت است که تولید آن 
شروع شــده و هر ماه هم تولید آن افزایش 
پیدا می کند. برکت در ماه اول تا سه میلیون 
دوز می تواند تولید کند و احتمالا ســه ماهه 
اول یعنــی تا پایان شــهریور بین 30 تا 50 
میلیــون دوز از این واکســن می تواند تامین 
شــود که اگــر این عدد محقق شــود، قابل 
قبــول بوده و بخش زیادی از نیاز کشــور را 

رفع می کند.
انستیتو  به گفته وی، واکسن پاســتوکووک 
پاســتور ایران هم در آســتانه صدور مجوز 
مصرف اضطراری است. واکسن پاستوکووک 
هم ماهانه یک میلیون دوز در ســه ماه اول، 
بعد در ســه ماه دوم ماهانــه دو میلیون دوز 
و در ســه ماهه ســوم احتمالا ماهانه ســه 
میلیــون دوز بتواند تحویل دهــد. عاوه بر 
این واکســن های کووپــارس رازی، فخرا و 
اســپایکوژن هم احتمالا تا اواخر تابستان در 
صورتی که کارآزمایی بالینی شان موفق باشد، 
مجوز مصرف اضطراری می گیرند و به تولید 

انبوه خواهند رسید.

درخواستهاییاز

کشورهایمختلفدنیامبنی

برخریدواکسنایرانوجود

دارد،اماطبیعتاتولیدداخلی

درماههایاولیهبیشتر

مصروفواکسیناسیوندر

داخلکشورخواهدشد،اما

اینآمادگیوجودداردکه

همبهصورتتولیدمشترکو

انتقالفناوریدرکشورهای

مختلف،واکسنایرانی

انتقالپیداکندوهماینکه

مازادبرمصرفوظرفیت

واکسیناسیونکشورهمدر

اختیارکشورهایدوست،

همسایهوبعدسایرکشورها

قرارگیرد

مفقودی
ســند کمپانی و برگ ســبز خودرو ســواری پراید مدل1388 به شماره 
پــاک 33۷ ی 1۹ ایــران 3۶ به شــماره موتور 331۴008 و شــماره 
S1۴1۲۲88۴0۲۲5۶ بــه نام امان درویش محمــدی مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.
مفقودی

 SL  اینجانب ســهیل رشــیدی   مالک خودرو سواری ســایپا هاچ بک
131  به شــماره شــهربانی ایران1۹  ۷8۷ ص ۴۷  و شــماره شاســی 
s3۴1۲۲۹08۶111۲  و شــماره موتــور 3۹۷۹۶۲1  بعلت فقدان اســناد 
فروش تقاضای رونوشــت المثنی اسناد مذکور رانموده است . لذا چنانچه 
هرکــس ادعایی در مــورد خودروی مذکور دارد ظــرف مدت 10 روز به 
دفتر حقوقی ســازمان فروش شــرکت ایران خودرو واقع در پیکان شهر 
ساختمان ســمند مراجعه نمایند.بدیهی است پس از انقضای مهلت مذبور 

طبق ضوابط مقرر اقدام خواهد شد.
مفقودی

برگ ســبز و ســند کمپانی موتور ســیکلت بی کاچ لیفان مدل 13۹8 
به شــماره پاک ۹۴۹51-۷۷۶ با شــماره موتور 508۹3۴5 و شماره تنه 
۲0۴08۶ به نام باقر مغنی باشــی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ســاقط 

می باشد.
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برگزاری رویدادهای پیوند فرهنگی »بازی، 
اسباب بازی و عروسک« 

رویداد پیوند فرهنگی »رویداد بازی، اســباب بازی و عروسک«، سوم مرداد ماه سال جاری با حمایت 
صندوق نوآوری و شکوفایی و بنیاد سپهر انقاب اسامی برگزار می شود.

بــه گزارش روزنامــه »صبح امروز« و به نقل از ایســنا، رویدادهای پیوند فرهنگــی »رویداد بازی، 
اسباب بازی و عروسک« به منظور توانمندسازی صاحبان ایده های نوین فرهنگی و بهم رسانی فعالان 

فرهنگی و توسعه دهندگان کسب و کارهای فرهنگی برگزار می شود.
این رویداد شامل برگزاری دوره های آموزشی، تیم سازی برای صاحبان ایده، بهم رسانی فعالان فرهنگی 
با توسعه دهندگان کسب و کارهای فرهنگی، ارائه تسهیات  SEEDMONEY به شتاب دهنده های 
دانش بنیان و عامان ســرمایه گذاری صندوق نوآوری و شــکوفایی و پیگیری مذاکرات و کمک در 
نگارش قراردادها با توســعه دهندگان کسب و کارهای فرهنگی است.به نقل از روابط عمومی صندق 
نوآوری و شــکوفایی، فعالیت شتابدهنده ها، هزینه های چشمگیری دارد و با ریسک های مختلفی نیز 
همراه است. بنابراین در اغلب کشورها، نهادهای دولتی و عمومی، با کمک های باعوض از این نوع 
فعالیت ها حمایت می کنند. صندوق نوآوری و شکوفایی نیز در راستای کمک به تحقق و توسعه اقتصاد 
دانش بنیان، تکمیل زنجیره ایده تا بازار و تجاری سازی نوآوری ها، دستاوردهای پژوهشی و اختراعات 
و کاربردی کردن دانش از فعالیت شــتابدهی ایده های فناورانه حمایت می کند. این حمایت از طریق 
 MVP رویداد »پیوند« به این شــکل خواهد بود که ایده پردازان و استارت آپ هایی که هنوز به مرحله
MVP( مخفف Minimum Viable Product و به معنای حداقل محصول قابل ارائه است( نرسیده اند، 

طی فراخوانی شناسایی شده و آماده ارائه به شتابدهنده ها می شوند.

رقابت فیلم های کوتاه ایرانی
 در جشنواره فریبورگ

جشنواره بین المللی فیلم فریبورگ کشور سوئیس، میزبان نمایش چهار قیلم کوتاه ایرانی خواهد بود.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایرنا، فیلم کوتاه »ســقف کاذب« به کارگردانی محسن 
نجفی مهری، »ناهید« ســاخته صمد علیزاده، »جوجه« به کارگردانی بیژن اعرابی و »همه اوقات« 
ســاخته شادی کرم رودی، آثار ایرانی هســتند که در بخش رقابتی فیلم های کوتاه سی و پنجمین 

جشنواره فیلم فریبورگ سوئیس پذیرفته شده اند. 
بخش فیلم کوتاه جشنواره فریبورگ در مجموع میزبان 1۶ فیلم ار کشورهای مختلف خواهد بود. 

این روداد سینمای سالانه با هدف کشف فیلم ها از آسیا، آمریکای لاتین، آفریقا و اروپای شرقی در اروپا 
و یکی از پنج جشنواره  مهم کشور سوئیس محسوب می شود.

ســی وپنجمین دوره  جشــنواره  فریبورگ از 1۶  تا ۲5 جولای ۲0۲1 )۲5 تیر تا 3 مرداد( در سوئیس 
برگزار خواهد شد.

هزاران دلار برای نقاشی 4 دلاری!
یک تابلو نقاشی که توسط »دیوید بویی« خواننده مشهور خلق شده است و اخیرا پس از خریداری به 

قیمتی ناچیز، کشف شده بود، در یک حراجی ده ها هزار دلار فروخته شد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از خبرگزاری فرانســه، یکی از آثار هنری »دیوید بویی« 
خواننده مشهور بریتانیایی که اخیرا پس از آنکه از یک فروشگاه کانادایی به قیمت ناچیزی خریداری و 
کشف شد، روز جمعه در یک حراجی واقع در تورنتو حدود ۹0هزار دلار به یک مجموعه دار آمریکایی 
فروخته شد.فردی که این نقاشی را به فروش گذاشت یک مجموعه دار هنری نیست و  تابستان سال 
گذشته این نقاشی را در کانادا به قیمت ۴ دلار خریداری کرده بود. در آن زمان خریدار پس از مشاهده 
نام این خواننده، اثر را برای تایید اصالت به کارشناسان هنری معرفی کرد و در نهایت این نقاشی به 

عنوان یکی از آثار »بویی« شناسایی شد.
پیش از این کارشناسان قیمت تقریبی این تابلو نقاشی را بین ۷هزار تا 10هزار دلار برآورد کرده بودند.

به گفته مدیر حراجی که این نقاشی در آن به فروش رسید این اثر یکی از مجموعه پرتره هایی است 
که »بویی« از خود، دوستانش و سایر افراد در فاصله 1۹۹5 تا 1۹۹۷ خلق کرده بود.

این نقاشــی ۲۴ در ۲0 سانتی متری که چهره مبهم که موهای آبی و قرمز دارد پیش از این در  سال 
۲001 در یک وبسایت به فروش رسیده بود.

»بویی« در مدرســه هنر شرکت کرده بود و صدها اثر هنری در طول زندگی خود جمع آوری کرد که 
پس از درگذشت او میلیون ها دلار به فروش رسیدند، اما  آثار هنری که خود او خلق کرده بود به ندرت 

به فروش گذاشته می شوند.

کارگردان ایرانی با ۲ فیلم در جشنواره  ایشیا 
گلوبال ایتالیا به رقابت می پردازد

میاد منصوری با فیلم کوتاه »سربســت« و فیلم سینمایی »کولبرف« به نوزدهمین جشنواره  ایشیا 
گلوبال ایتالیا راه پیدا کرد.به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از روابط عمومی فیلم، جشنواره 
تابســتانه ایشیاگلوبال ایتالیا از سال ۲003 هرســاله در جزیره  ایشیا ایتالیا زیر نظر و با حمایت وزارت 
فرهنگ این کشور برگزار می شود. امسال نوزدهمین دوره  این جشنواره از 18 تا ۲5 ژوئیه )۲۷ تیر تا 
5 مرداد( برگزار و هر دو فیلم منصوری به مدت ســه روز اکران خواهد شد.فیلم سینمای کولبرف به 
کارگردانی میاد منصوری و تهیه کنندگی سید روح الله حسینی لرگانی چندی پیش در شش بخش از 
جشنواره فیلم بلغارستان کاندید شد و مهدی رضایی برای فیلمبرداری و زنده یاد علی انصاریان برای 
بازیگری مرد جایزه این جشــنواره را از آن خود کردند.کولبــرف اولین فیلم بلند منصوری به تازگی 
در یازده بخش از جشــنواره  فیلم آمریکای جنوبی نیز کاندید شده و منتظر اعام نتایج است.حسین 
ســلیمانی، حسین مهری، دنیز متوسلی، مهتاب ثروتی، چیا بابامیری، علی فراستی، آرتین امجدی، با 
حضور پیام احمدی نیا و با هنرمندی زنده یاد علی انصاریان بازیگران این فیلم هســتند.همچنین فیلم 
کوتاه سربست به نویسندگی و کارگردانی میاد منصوری تا کنون در چند جشنواره بین المللی شرکت 
کرده و عقاب طایی سینماتوگراف آســیا، جایزه ویژه هیئت داوران جشنواره بلغارستان و جایزه  سه 
بخش کارگردانی، تهیه کنندگی و فیلمبرداری را از جشنواره  بین المللی فیلم های مستقل برزیل دریافت 
کرده است. این فیلم به تازگی در ۹ بخش کاندید دریافت جایزه از جشنواره  آمریکای جنوبی شده است.

بهترین فیلم کیارستمی به انتخاب
 نشریه انگلیسی

مجله فرهنگی انگلیسی فار اوت )Far Out( همزمان با روزهای تولد »عباس کیارستمی« کارگردان 
فقید و برجسته ایران فهرست 10 فیلم برتر او را اعام کرد.به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل 
از روابط عمومی بنیاد ســینمایی فارابی، در فهرست مجله فرهنگی انگلیسی Far Out )فار آوت(، از 

میان 10 فیلم برتر عباس کیارستمی، جایگاه بهترین اثر به فیلم »کلوزآپ« تعلق گرفت.
این نشریه در توضیح این فیلم نوشته است: کلوزآپ مشهورترین و تأثیرگذارترین اثر کیارستمی است 
که در دنیای مســتند داستانی، انقابی به وجود آورد. او یکی از بزرگترین فیلمسازان تمامی دوران ها 
است.دیگر آثار عباس کیارستمی که در فهرست این نشریه منتشر شده است آثاری چون طعم گیاس، 
خانه دوســت کجاست، باد ما را خواهد برد، زندگی و دیگر هیچ، زیر درختان زیتون، مسافر، گزارش، 
کپی برابر اصل و ده هستند.بنیاد سینمایی فارابی، صاحب حقوق و پخش کننده بین المللی فیلم کلوزآپ 
اســت.فیلم کلوزآپ به کارگردانی، نویسندگی عباس کیارستمی محصول سال 13۶8 است که در آن 
هنرمندانی چون حسین سبزیان، حسن فرازمند، هوشنگ شماعی، ابوالفضل آهنخواه، مهرداد آهنخواه، 
محســن مخملباف، عباس کیارستمی، نیر محسنی زنوری، احمدرضا موید محسنی، داوود گودرزی، 
محمدعلی براتی، مسلم عشره، ماهرخ آهنخواه، منوچهر آهنخواه، حسن کمیلی، علیرضا احمدی، داوود 
همت ایفای نقش کرده اند.در خاصه داستان این فیلم آمده است: حسین سبزیان، به دلیل شباهتش 
به محسن مخملباف خود را به خانواده آهنخواه به عنوان مخملباف معرفی می کند، و به بهانه ساختن 

فیلم به خانه آن ها راه می یابد ...

خبر

اعتراض به تخریب ۱000 بنای تاریخی مشهد
یک فعــال فرهنگی و اجتماعی با اشــاره به 
تخریب دو ســینمای تاریخی مشــهد، گفت: 
در طول ســال های گذشــته دست کم 1000 
بنا واجد شرایط در مشــهد تخریب شده اند و 
مسئولان در تخریب بناها مسئولیتی به عهده 

نمی گیرند.
بــه گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از 
ایسنل، مســعود با انتقاد از تخریب  سینماهای 
تاریخی قدس و آســیا مشهد و واکنش محمد 
ملک ثابــت، مدیرکل امور حقوقی حوزه هنری 
کشــور، به این اقدام، اظهار کــرد: هویت در 
موضوع بناهــای خاطره جمعی حتی از بناهای 
تاریخی نیز مهمتر اســت که باعث می شوند 
مردم به وسیله اینها به یک شهر متصل شوند. 
تجربه من در تخریب  بناهای تاریخی و هویتی 
شــهر می گوید که هیچ کــدام از این بناها به 
وسیله مردم خراب نشدند و همه این ها توسط 
ارگان ها و نهادها از بین رفتند. بسیاری از این 
نهادها با ساختن بناهای متعدد بناهای تاریخی 
دوران صفــوی و قاجاری را از بین بردند و در 
حال حاضر نیــز به بناهای دوران پهلوی رحم 
نمی کننــد.وی ادامــه داد: جالب این جاســت 
بافاصله پس از این تخریب ها مانند همیشــه 
ماجرای به اصطاح »کــی بود؛ کی بود؛ من 
نبودم« به راه می افتــد. برای نمونه در همین 
موضوع تخریب ســینماها هیچ کس احساس 
مســئولیت نمی کند. یک نفــر مجوز تخریب 
می دهــد و نهادی مانند میــراث فرهنگی که 
بایــد ارزش ابنیه و هویــت بناهای تاریخی را 
مهــم و با ارزش قلمداد کنــد می گوید که به 
ما ربطی نــدارد و حتی در حــوزه هنری قید 

می شــود که این ســاختمان در حال تخریب 
بود و ارزش تعمیر نداشــت، در حالی که این 
موضوع کاماً خاف واقعیت بود.نبی دوســت 
تصریح کرد: افراد دســت اندرکار و مسئول در 
این ســال ها هیچ گاه حاضر به گفت وگو درباره 
سینما آسیا نبودند. بنده طرحی درباره نگهداری 
این سینما داشتم که متأسفانه در زمان پیگیری 
حتی متوجه این نشدم که با چه کسی باید در 
این زمینه صحبت کنم و حتی مالک ســینما 
معلوم نبود. یعنی می توان گفت تا این حد عدم 
شــفافیت وجود دارد. در این شهر حتی کسی 
حاضر نیســت مســئولیت تخریب را به عهده 
بگیــرد و بگوید ما مقصــر بودیم که البته این 

موضوع محدود به یک یا دو بنا نیست.
۲8 بنای ثبت شده ای که در حال حاضر 

وجود ندارند
وی بیان کرد: به عنوان کسی که از سال 13۹۴ 
مســئله اصلی زندگی خــود را بافت تاریخی 
مشهد قرار داده ام به جرأت می گویم دست کم 
1000 بنا واجد شرایط بودند که در حال حاضر 
دیگر وجود خارجی ندارند و نمی توانیم ردپایی 
از فــردی در تخریب این همــه بنای تاریخی 
در اســتان ببینیم. اداره کل میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری که متولی امر است 
می گوید ما کاره ای نیستیم و بزرگترین دغدغه 
برای این ســازمان آن است که شکایتشان به 

کجا رسیده  و در کجا ثبت شده است.
این فعــال فرهنگی و اجتماعی با اشــاره به 
بناهای ثبت شــده ای که در حال حاضر دیگر 
وجود ندارند، خاطرنشــان کرد: حداقل ۲8 بنا 
در فهرســت بناهای ثبتی میراث استان وجود 

داشــت که با اجــرای طرح بهســازی بافت 
پیرامون حرم مطهر رضوی از میان رفتند. من 
از بناهای تخریب شده ذکر  می توانم لیســتی 
کنم، با این حال مســئولان مربوطه مسئولیت 
آن را برعهــده نمی گیرند و من از این موضوع 

تعجب می کنم.
نبی دوســت با انتقاد از تخریب بنای ســرای 
ترکمن ها در محله چهاربــاغ، عنوان کرد: در 
هنــگام تخریب این بنای تاریخی مســئولان 
میراث فرهنگی گفتند که این امر خاف قانون 
بوده و باید عین به عین این بنا بار دیگر ساخته 

شــود که اکنون با وجود گذشت هفت سال از 
این ماجرا شــاهد این هستیم که یک مجتمع 
تجاری به جای این بنای ارزشمند قرار گرفته 
است و من نمی دانم آن بنایی که قرار بود عین 

به عین ساخته شود، کجاست؟
نمای بالا خیابان و پایین خیابان اثر ارزشمندی 

بود که در این سال ها تخریب شد
وی گفت: بنای مدرســه حاج مهدی عابدزاده 
نیز به همین سرنوست دچار شد. چیزی که من 
مداوم در مورد اشتباهات میراث فرهنگی از آن 
یاد می کنم این اســت که ما یکی از بزرگترین 

بناهای هویتی تاریخی مشهد را در این سال ها 
از دست دادیم و آن نمای بالا خیابان و پایین 
خیابان مشهد بود. یک خیابان با این عظمت و 
نمای کاشــی کاری که به ثبت ملی هم رسیده 

بود کاماً تخریب شد.
این فعــال فرهنگی و اجتماعی بــا تأکید بر 
این که »مسئولان در تخریب بناها مسئولیتی 
به عهده نمی گیرند«، اظهار کرد: در خصوص 
تخریب سینما قدس هم گفتند که این تخریب 
پشت درهای بســته صورت گرفته است یا در 
مورد بعضی می گویند که یک شبه تصمیم به 
تخریب گرفته شد. در حالی که چطور می توان 

در یک شب نمای یک خیابان را از بین برد.
نبی دوست خاطرنشــان کرد: میراث فرهنگی 
حتی نتوانســت در موضوع تخریب سینماها با 
شــکایت نزد قوه قضاییه و دادگستری جلوی 
ماجرا را بگیرد. متأســفانه نهادهای مســئول 
تنها اظهار نظــر می کنند و هیچ کدام معترض 
نیســتند. این موضوع این شــبهه را به وجود 
می آورد کــه احتمالًا در جایی بــا یکدیگر به 
توافقاتی رســیده اند که یکــی تخریب کند و 
دیگری چیزی نگوید. این ماجرای اعتراضات 
هــم مثل همیشــه بیش از یــک هفته دوام 

نمی آورد و بعد سروصداها می خوابد.
وی اضافه کرد: من هنوز بر ســر ماجرایی که 
در 1۷ مهر 13۹۴ پــس از تخریب بنای جاج 
ناراحت هستم  مهدی عابدزاده صورت گرفت 
و این روز برای من به مانند یک روز عزاســت 
که متأسفانه بعد از تمام پیگیری ها در آن زمان 
اقدامی بــرای جلوگیــری از تخریب صورت 

نگرفت.

نگاهیبهآثاریککارگردانبرجستهدرسینمایجهان؛

اوبهترینبازیراازبازیگرانمیگرفت
شما  می تواند  فیلم  یک 
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غمگین  بخندانــد،  را 
کنــد، عاشــق کند، 
انگیزه دهد و یا حتی 
تــا  اســت  ممکــن 
از  را  شــما  ســاعت ها 
شــرایط  و  دنیا  واقعیت 
حاکم بر آن دور کند. به 
تماشای  همواره  عبارتی 
تجربه هــای  فیلــم، 
داشته  می تواند  مختلفی 
باشد و همین موضوع کشش هوادارن این 

صنعت را روز به روز بیشتر می کند.
در واقع سینما، جهانی بدون انتها و وصف 
ناشدنی اســت که به وسیله کارگردانان و 
در قــاب تصویر به مخاطبان نشــان داده 
فضاسازی،  نورپردازی،  هرچند  می شــود. 
فیلمنامه و بازیگران یک فیلم را می سازند، 
اما بدون تردید هنر یک کارگردان برای به 
نمایش درآوردن یک اثر موفق، ادغام همه 
آنها به گونه ای اســت که مخاطب با فیلم 

ارتباط برقرار کند.
در این بین هرچند کارگردانان سرشــناس 
بسیاری هســتند که با آثار موفق خود بر 
برگ های تاریخ ســینما نقش بسته اند، اما 
بدون اغراق سیدنی لومت را می توان یکی 
از موفق ترین آنها دانست. چراکه فیلم های 
او در مجمــوع 1۷ بار برنده جایزه اســکار 
بهترین بازیگری شــده اند. خــود او نیز با 
وجود ۴ بار نامزدی برای دریافت اســکار 
بهترین کارگردانی، تنها یک بار اسکار یک 
عمر دستاورد هنری خود را در سال ۲005 

دریافت کرد.
روز گذشــته ســالروز تولد این کارگردان 
برجســته بود. لومت به واسطه توانایی در 
جذب بازیگــران بزرگ بــه پروژه هایش 
شناخته می شود و منتقدین معتقدند بهترین 

بازی را از بازیگران سینما می گرفته است. 
کارنامه پر فراز و نشیب لومت

لومــت یکــی از پرکارتریــن کارگردانان 
ســینمای دوران مدرن اســت کــه در ۶ 
دهه مختلف، بیش از 50فیلم ســاخت، به 
ژانر های مختلف ســرک کشید و کارنامه 
پرفراز و نشــیبی از خود به جای گذاشــت 
که و از برجســته ترین آنها می توان به 1۲ 
مرد خشــمگین )1۹5۷(، بعد از ظهر سگی 
)1۹۷5(، شبکه )1۹۷۶(، و همچنین حکم 
)1۹8۲( اشــاره کرد که برای او ۴ نامزدی 
اســکار بهتریــن کارگردانــی را به همراه 
داشــته اند. در ادامه این نوشتار نگاهی به 

این چهارفیلم می کنیم؛
1۲مرد خشمگین

»1۲ مرد خشــمگین« فیلمی درام حقوقی 
اســت که  در ســال ۲008 از طرف بنیاد 
فیلم آمریکا به عنوان دومین فیلم دادگاهی 
تاریخ ســینما برگزیده شــد. این فیلم بر 
اســاس داســتانی تلویزیونی به همین نام 
نوشــته رجینالد رز و به کارگردانی سیدنی 
لومت ساخته شده اســت. هنری فوندا نیز 
اتحادیه هنرمندان آمریکا موظف  از سوی 
به تهیه فیلم شــد؛ بنابرایــن او عاوه بر 
بازیگری، تهیه کنندگی فیلم را نیز بر عهده 
گرفت. بد نیست اشاره ای داشته باشیم که 
فیلم هندی »در انتظــار تصمیم گیری« و 
فیلم روســی »1۲« از بازسازی های دیگر 

این فیلم هستند.
داستان فیلم درباره هیئت منصفه دادگاهی 
متشــکل از دوازده نفر اســت که بایستی 
درباره گناهکار بودن یا بی گناهی جوانی به 
اتهام قتل تصمیم گیری کنند. البته هیچ یک 
از بازیگــران عضو هیئت منصفه دادگاه در 
حال حاضر در قید حیات نیســتند. فیلم به 
دلیل اینکه تنها از یک لوکیشــن در بیشتر 
طول فیلم و دوازده بازیگر اصلی اســتفاده 

کرده اســت، مورد توجه می باشد. همچنین 
شــخصیت مثبت این فیلم )تصمیم گیرنده 
شــماره 8( در لیســت پنجاه قهرمان برتر 
تاریخ سینما در بنیاد فیلم آمریکا )AFI(، در 
رتبه ۲8 قرار دارد. به عقیده کارشناســان و 
منتقدین این فیلم بازسازی خوبی محسوب 
می شــود. چراکه هم در کسب جوایز و هم 

در نظر عموم موفق عمل کرد.
نکته قابــل توجه در خصــوص »1۲مرد 
خشمگین« این اســت که تا سال ۲003 
گمــان می کردند که تنها یک نســخه از 
فیلم در مــوزه رادیو و تلویزیــون آمریکا 
موجود اســت، اما در ســال ۲003 نسخه 
1۶ میلی متری دیگر از فیلم در کلکسیون 
 )Samuel Leibowitz( لیبووتیز  ساموئل 

یافت شد که آن هم به موزه منتقل شد.
بعد از ظهر سگی

»بعد از ظهر ســگی« نامزد چندین جایزه 
اســکار از جملــه بهترین فیلــم، بهترین 
کارگردانــی، بهتریــن بازیگــر نقش اول 
مرد، بهترین بازیگــر نقش مکمل مرد، و 
همچنین برنده جایزه بهترین فیلم نامه غیر 
اقتباسی اســت. این فیلم همچنین برنده 
بفتــای بهترین بازیگر نقــش اول مرد و 

بهترین تدوین نیز بود.
داستان فیلم روایتی واقعی از بحران سرقت 
و گروگانگیــری در یک بانک در نیویورک 
در ۲۲ اوت 1۹۷۲ از ســوی جان وُیتُویچ 
و ســالواتوره ناتوراله اســت. »بعد از ظهر 
ســگی« داســتان مردی به نام سانی، با 
بازی آل پاچینو، را روایت می کند که برای 
خرج عمل معشــوقه اش، بــا بازی کریس 
ســاراندون، به کمک دوســتش ساول، با 
بازی جان کازال، دســت به سرقت بانکی 
می زند که به گروگان گیری و توجه پلیس، 

رسانه ها و مردم می انجامد.
شــایان ذکر اســت نام این فیلم به هوای 

شرجی تابستان و »روزهای سگی« اشاره 
دارد و فیلم »آژانس شیشــه ای« ســاخته 
ابراهیــم حاتمی کیا و »بعدازظهر ســگی 
سگی« ساخته مصطفی کیایی اقتباسی از 

این فیلم هستند.
شبکه

بســیاری از فیلم های مهــم لومت لحنی 
افشــاگرانه و موضعی ضد سیســتم دارند. 
او در بســیاری از فیلم هایــش سیســتم 
قضایــی آمریکا و پلیس های این کشــور 
را به انتقاد گرفته اســت. از شاخص ترین 
به  لومــت می توان  افشــاگرانه  فیلم های 
پدی  نویســندگی  به  کمدی-درام  فیلمی 
چایفســکی  به نام »شــبکه« اشاره کرد. 
این فیلم نامزد 10 جایزه اســکار بود که ۴ 
جایزه را در بخش های بهترین بازیگر نقش 
اول مــرد، بهترین بازیگــر نقش اول زن، 
بهترین بازیگر نقش مکمل زن، و بهترین 

نویسندگی را ازآن خود کرد.
نکته قابل توجه در خصوص این فیلم این 
برنده جایزه  بیاتریس اســترایت  است که 
اســکار بهترین بازیگر نقش مکمل زن در 
ایــن فیلم، تنها 5 دقیقه و دو ثانیه در فیلم 
حضور داشت. همچنین حضور خیره کننده 
نــد بیتــی Ned Beatty در نقش آرتور 
جنســن Arthur Jensen در »شــبکه« 
به شش دقیقه هم نرســید، اما به اندازه ای 
بــود که اولین نامزدی اســکار برای نقش 
مکمل را بــرای او رقم بزند. بیتی در دفاع 
از موقعیــت خود که هیــچ بازیگری نباید 
پیشنهاد هیچ نقشــی را رد کند به شوخی 
گفــت: »من تنهــا یک روز ســر صحنه 
»شبکه« بودم و به خاطرش نامزدی اسکار 
گرفتم.« بنابراین بد نیست یادآور شویم که 
نیازی نیســت برای تحت تأثیر قرار دادن 
مخاطب و داوران ساعت ها بر پرده نمایش 

ظاهر شد.

در خاصه داستان فیلم آمده است: »یک 
مجری معروف در برنامه ای زنده در شبکه 
تلویزیونــی اعام می کند که تا هفته آینده 
به سر خود در مقابل دوربین های تلویزیونی 

زنده شلیک خواهد کرد و...«
حکم

گاهی یک اتفــاق یا حادثه ظاهراً کوچک، 
مسیر زندگی شــخصی را تغییر می دهد و 
برای یک وکیل، حتی می تواند یک پرونده 
چنین نقشی را داشته باشد و اثری مخرب 
یا سازنده بر جای بگذارد. این نگاهی است 
که سیدنی لومت کارگردان فقید آمریکایی 
در »حکم« به تصویر کشیده و مخاطب را 
در اثری روان و برجسته، با داستانی گیرا در 
این بستر همراه می سازد؛ داستانی که باید 

به تماشایش نشست.
»حکــم« The Verdict  / نهمیــن فیلم 
سیدنی لومت در میان آثار اوست. لومت در 
1۹83 با فیلــم »حکم« با بازی پل نیومن 
بــار دیگر به فضا و مکان دادگاه روی آورد 
و این فیلم نامزد پنج جایزه اســکار شــد. 
فیلمنامه را دیوید ممت نوشــت. پل نیومن 
وکیل دائم الخمری اســت که با مبارزه در 
یک پرونده سهل انگاری و تقلب پزشکی 
به نفع خانــواده مادر جوانــی که به یک 
زندگی نباتی دچار شده است، زندگی خود 

را از نو می سازد.
در ایــن فیلم بازی هــا، دیالوگ ها و طرح 
اصلی، همه و همه مانند یک ماشین نایاب 
با هم کار می کنند. اما این بازی »نیومن« 
است که در یاد می ماند. بعضی از منتقدین 
معتقدند که فیلم کند پیش می رود. شــاید 
بــه این دلیل که خیلی بــه دنبال هیجان 
نمی گردد. اما اگر با فیلم یک دل شــوید و 
به خودتان اجازه دهید که درباره چیزی که 
فرانک گالوین به دنبالش است فکر کنید، 
یک لحظه از فیلم نیست که جذاب نباشد.
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پیمایش شهری خودروهای کلاسک و آنتیک 
در مشهد برگزار شد

اداره کل  گردشــگری  معــاون 
میراث فرهنگــی، گردشــگری و 
صنایع دســتی خراســان رضوی 
از برگــزاری پیمایــش شــهری 
در  آنتیک  و  خودروهای کاسک 

مشهد خبر داد.
بــه گزارش صبح امروز، یوســف 
بیدخوری با اعام این خبر افزود: 
»دراین پیمایش شهری با استفاده  
از30 خودروی کاسیک و آنتیک 

برگزار شد.«
معاون گردشــگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی خراسان رضوی ادامه 
داد: »هیئت موتورســواری و اتومبیلرانی استان خراسان رضوی، شهرداری مشهد، اداره آموزش 
و فرهنــگ ترافیک پلیس راهور خراســان رضــوی و اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 

صنایع دستی خراسان رضوی در برگزاری این پیمایش شهری مشارکت داشتند.«
بیدخوری درباره مســیر حرکت این پیمایش شــهری اظهار کرد: »این پیمایش شهری از هتل 
همای شماره یک آغاز و با عبور از برخی خیابان های مشهد پس از توقف در خیابان اقبال مشهد 

به مقصد پیست اتومبیلرانی ارشاد پیمایش را ادامه دادند.«
او تصریح کرد: »این پیمایش شهری با هدف تبلیغ پویش »خط عابر، خط زندگی« برگزار شده 

است.«
در حاشــیه این پیمایش شهری یوسف بیدخوری معاون گردشــگری اداره کل میراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی به »خط عابر، خط زندگی« پیوست.

اختصاص اعتبار ۳۹ میلیارد ریال به طرح 
محله ما در منطقه ۱۲ 

شــهردار منطقه 1۲ مشهد گفت: کمیته اجرایی منطقه که جهت بررسی نقاط هدف گام پنجم 
طرح محله ما است، برگزار شد. 

بــه گــزارش صبح امروز، ۶ محله از ســطح منطقه 1۲ برای نقاط هدف جهت شــروع فرآیند 
تسهیلگران انتخاب و مورد ارزیابی قرار گرفت.

۶ محله انتخاب شــده شامل محات چهاربرج، کاته برفی، نقویه، صادقیه، رحمانیه و مجیدیه 
است که برای هر محله مبلغ ۶ میلیارد و 500 میلیون ریال اعتبار در نظر گرفته شده است.

همچنین در جلســه کمیته اجرایی مقرر شد تا در این نقاط نظرسنجی محلی برای مشکات و 
نیازهای محات در حوزه های اجرایی صورت پذیرد و اولویت ها مشــخص شــود تا مشکات 

شناسایی، پیگیری و رفع شود

جابجایی یک میلیون مسافر از طریق پایانه 
های مسافربری در خرداد۱400 

مدیرعامــل ســازمان پایانه های 
مسافربری شهرداری مشهد گفت: 
طی خرداد ماه 1۴00 بیش از یک 
میلیون و ۶5 هزارو ۶8۹ مســافر 
از طریق پایانه های مســافربری 

شهرداری جابجا شده اند. 
به گــزارش صبح امــروز، جال 
قربانــی در این خصــوص افزود: 
براســاس آمار از ابتدا تا 31 خرداد 
ماه امسال یک میلیون و ۶5هزار و 

۶8۹ مسافراز طریق پایانه های مسافربری شهرداری به مشهد وارد و یا از این شهر خارج شده اند.
وی اضافه کرد: این درحالی است که از ابتدا تا 31 خرداد سال گذشته 801هزار و ۹۷0مسافر از 

طریق پایانه های مسافربری شهرداری به شهرمشهد وارد و یا خارج شده بودند.
مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری مشهد تصریح کرد: مقایسه این دو آمار نشان 
دهنده آن اســت که جابجایی مســافر در خرداد ماه 1۴00 نسبت به خرداد ۹۹ حدود 33 درصد 

افزایش داشته است.
قربانی به اجرای شدید پروتکل های بهداشتی در پایانه های مسافربری برای پیشگری از شیوع 
ویروس کرونا اشاره کرد و ادامه داد: تمامی مسافرها قبل از ورود و یا خروج از پایانه تب سنجی 

شده و ملزم به استفاده از ماسک هستند.
وی افزود: همچنین فروش بلیت در پایانه ممنوع بوده و افرادی که قصد ســفر دارند باید قبل از 
حضور در پایانه بلیت را به نام شــخص مسافر و از طریق درگاه های الکترونیک و آژانس های 

مسافری خارج از پایانه خریداری کنند.

 رشد 6.5  برابری اعمال قانون 
خودروهای دودزا 

رییس اداره محیط زیست ســامت و ایمنی شهرداری مشهد از رشد 5/۶ برابری میزان اعمال 
قانون و برخورد با خودروهای دودزا در سه ماهه اول سال جاری نسبت به سه ماهه ابتدایی سال 

گذشته در کانشهر مشهد خبر داد. 
به گزارش صبح امروز، محمد پذیرا با اعام این خبر اظهار کرد: همزمان با شیوع ویروس کرونا 
در انتهای سال ۹8 و اعمال محدودیت های گسترده ترددی در سطح شهر، بهار سال ۹۹ شاهد 
افزایش قابل توجه کیفیت هوا در شهر مشهد و کاهش تردد خودروهای دودزا و آلاینده در سطح 
شهر بودیم به گونه ای که آمارها حاکی از آن است که در بهار سال ۹۹، در مجموع 800 خودروی 

دودزا و آلاینده اعمال قانون شدند.
وی افزود: با توجه به ادامه روند شــیوع بیماری کرونــا و کاهش محدودیت های ترافیکی آمار 
خودروهای اعمال قانون شــده از نظر آلایندگی زیســت محیطی در بهار امسال با رشدی 5/۶ 

برابری به حدود 5۲00 خودرو رسید.
پذیرا بیان کرد: در سه ماهه اول سال 1۴00، از مجموع بالغ بر پنج هزار و ۲00 خودروی آلاینده 
اعمال قانون شده، بیش از دو هزار و ۴00 مورد مربوط به خودروهای فاقد معاینه فنی و حدود دو 

هزار و دو هزار و 800 مورد مربوط به خودروهای دودزا بوده است.
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سازمان آتش نشانی شــهرداری بجنورد یک دوره کارگاه آموزشی ایمنی و نجات درارتفاع ویژه 
پرســنل آتش نشانی شــهرداری بجنورد برگزار کرد.مدیر عامل سازمان آتش نشاني و خدمات 
ایمني شهرداری بجنورد در این باره اظهار کرد : این دوره آموزشی ۲ ساعته در دو بخش عملی 
و کاربردی برای پرســنل در روز چهارشنبه دوم تیرماه و تحت نظارت مربیان مجرب و با تجربه 
برگزار شد. آتشپاد گریوانی هدف از برگزاری این دوره آموزشی را آماده سازی پرسنل برای نجات 
افراد در ســوانح سقوط یا حبس در ارتفاع توصیف کرد و گفت : آموزش اساس و محور اعتای 
عملکرد سازمان آتش نشانی است و برهمین اساس درتاشیم بسته های آموزشی مناسب در هر 
مقطع زمانی را متناســب با نیاز پرسنل و منطبق بر مدیریت سوانح وحوادث برنامه ریزی و اجرا 
کنیم . گریوانی ادامه داد: درحال آموزش و توانمند ســازی پرسنل برای امداد و کمک رسانی در 

سخت ترین شرایط هستیم تا توانایی نیروهای امداد و نجات سازمان را در بخش کمیت و کیفیت خدمات ارتقا ببخشیم. گفتنی است بخشی از 
این دوره آموزشی در محل پل غیرهمسطح شهربجنورد در ورودی شمالی شهر از سمت مشهد برگزار شد.

ـــح  ـــد مصال ـــت تولی ـــای کیفی ـــعه و ارتق ـــث توس ـــت : دربح ـــورد گف ـــهردار بجن ش
ـــه اخـــذ  ـــه دو ســـال موفـــق ب ســـنگ شـــکن ، شـــهرداری بعـــد از پیگیـــری قریـــب ب

ـــدیم ـــدی ش ـــح تولی ـــتاندارد مصال ـــه اس پروان
ـــه از  ـــن پروان ـــح امروزهـــادی زارعـــی ادامـــه داد : لازمـــه صـــدور ای ـــه گـــزارش صب ب
ـــرل کیفیـــت و تاســـیس آزمایشـــگاه  ـــر کنت اداره کل اســـتاندارد کشـــور انتصـــاب مدی
ـــع  ـــع موان ـــه رف ـــدام ب ـــه اق ـــه بافاصل ـــت ک ـــول اس ـــی محص ـــرل کیف ـــرای کنت ب

ـــم . کردی
ـــرکت  ـــد از ش ـــعیدی بع ـــا س ـــای عبدالرض ـــاس آق ـــن اس ـــی برهمی ـــه زارع ـــه گفت  ب
ـــروژه منصـــوب  در کاســـها و اخـــذ توانمنـــدی علمـــی لازم ، بعنـــوان مدیرکنتـــرل پ

ـــازی محـــات  ـــر و مناســـب س ـــازی معاب ـــح در بهس ـــد مصال ـــت تولی ـــای کیفی ـــا ارتق ـــرد ب ـــدواری ک ـــراز امی ـــهردار اب ـــد. ش ش
ـــت بیشـــتری باشـــیم. شـــهری شـــاهد کیفی

آتشنشانیبجنوردکارگاهآموزشیامداددرارتفاعبرگزارکرد شهرداریبجنوردمجهزبهاستانداردمصالحسنگشکنشد

شهردارمشهد؛

امیدوارمپردیسمادروکودکسنگبنایتغییرنگاهمابهوظیفهمادرانهباشد
شهردار مشــهد خطاب به مادران شهر 
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مشــهد گفت: اینکه فــرض کنیم 
مادری انتهای وظایف است و مادر 
باید خود را وقــف فرزند خود کند، 
نگاه اشتباهی است. مادر شدن شروع 
این وظیفه اســت که مادران بانشــاط 
باشند. این مجموعه باید بهشت مادران 
و کودکان باشد. امیدوارم این مجموعه 
ســنگ بنای تغییر نگاه مــا به وظیفه 

مادرانه باشد. 
به گــزارش صبح امــروز، محمدرضا 
کائــی در آیین بهره برداری از پردیس مادر و کودک واقع 
در امامــت ۴۹  که با حضور معــاون عمران، حمل و نقل و 
ترافیک شــهرداری مشهد، معاون شهردار و رییس سازمان 
فرهنگی و اجتماعی شــهرداری مشــهد، اعضای شورای 
اسامی شهر مشهد و جمعی از مدیران شهری برگزار شد، 
اظهار کرد: افتتاحیه امروز برای من بسیار دلچسب است و از 
حمایت های شورای شهر و  همکاران در منطقه 11، سازمان 
اجتماعی و فرهنگی شهرداری مشهد و معاونت عمران تشکر 

می کنم.
وی افزود: اگر آقای کاظمی سال گذشته نمی پذیرفتند که 
سازمان عمران وارد این کار شود، این پروژه به بهره برداری 
نمی رسید و امکان اجرای همزمان عملیات اجرایی و طراحی 

مدیون همراهی این دوستان است.
شهردار مشهد بیان کرد: ســرکار خانم عرب احمدی واقعا 
تاش کردند و ایده مجموعه متعلق به ایشان بود و از ایشان 

ممنون هستم. اینکه یک خانم در شهر مشهد شهردار یک 
منطقه شــدند، اتفاق خوب و ماندگاری اســت که امیدوارم 
مسمتر باشــد و ادامه پیدا کند. کارنامه خانم عرب احمدی 

دفاع خوبی از این اتفاق است.
کائی خاطرنشان کرد: پروژه هایی همچون رودپارک، کشت 
پارک، پردیس مــادر و کودک، پارکینگ آزادی و... از جمله 
پروژه هایی است که در منطقه 11 به بهره برداری رسیده و یا 
در دست اقدام است. مدیریت پارک ملت به تنهایی کار بسیار 
بزرگی است. همچنین ایشان در بسیاری از پروژه ها پیشرو و 
موفق هستند و در زمینه کسب درآمد، رضایت شهروندان و 

الکترونیک سازی بسیار موفق هستند.
وی اضافه کرد: همه این مســائل از جایگاه ایشان دفاع می 
کند و همه این اتفاقات زمانی رخ داده است که ایشان وظیفه 

مادری را نیز برعهده داشتند.
شهردار مشــهد خطاب به مادران شهر مشهد گفت: اینکه 
فرض کنیم مادری انتهای وظایف اســت و مادر باید خود را 
وقف فرزند خود کند، نگاه اشتباهی است. مادر شدن شروع 
این وظیفه است که مادران بانشاط باشند. این مجموعه باید 
بهشت مادران و کودکان باشد. امیدوارم این مجموعه سنگ 

بنای تغییر نگاه ما به وظیفه مادرانه باشد.
بوستان مادر و کودک مجموعه ای برای رفع تمام 

نیازهای مادران و کودکان است 
معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شــهرداری مشهد با 
بیان اینکه بوســتان مادر و کودک مجموعه ایی برای رفع 
تمام نیازهای مادران و کودکان است گفت: این بوستان در 
مجاورت خط 3 قطار شهری قرار دارد و در کوتاه مدت نیز با 

هماهنگی آقای شهردار، یکی از خطوط تاکسی رانی 133 در 
این محل مستقر خواهد شد تا تردد بانوان تسهیل پیدا کند. 

خلیل الله کاظمی اظهار کرد: آبان ماه ســال گذشته بود که 
عملیــات اجرایی این مجموعه تحت عنــوان پردیس مادر 
و کودک آغاز شــد. واقعیت امر این اســت که در این پروژه 
همزمان با فعالیت های عمرانی، عملیات طراحی پروژه نیز 

صورت گرفت.
وی افزود: اعتبار هزینه شــده برای ایــن پروژه ۴5 میلیارد 
تومان اســت و مساحتی که اکنون در اختیار شهروندان قرار 
می گیرد حدود ۶,5 هکتار است و در سطح شهر 1۲ بوستان 
و مجموعــه که در اختیار بانوان قــرار می گیرد، وجود دارد. 
اوایل سال ۹۷ عملیات اجرایی بوستان وکیل آباد آغاز شد و 

به زودی به بهره برداری می رسد.
معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد بیان 
کرد: نوع نگاه در طراحی و اجرای این پروژه، با توجه به مادر 
وکودک اســت. ویژگی دیگر این مجموعه این است که در 
مجاور این پردیس، ایستگاه خط سه قطار شهری قرار گرفته 

است که دسترسی شهروندان را آسان می کند.
کاظمی خاطرنشان کرد: زمینی حدود هفت تا هشت هزار متر 
در اختیار مجموعه قطار شهری و خروجی ها است که بعد از 
عملیات اجرایی حدود هزار و 500 متر در اختیار قطار شهری 
و مابقی به مجموعه پردیس مادر و کودک افزوده می شود و 

مساحت آن به هشت هکتار نزدیک می شود.
وی اضافه کرد: در کوتاه مدت نیز با هماهنگی آقای شهردار، 
یکی از خطوط تاکسی رانی 133 در این محل مستقر خواهد 

شد تا تردد بانوان تسهیل پیدا کند.

بوســتان مادر و کودک دغدغه مادران را در هنگام تفریح و 
ورزش مرتفع می کند 

هم چنین شــهردار منطقه 11 گفت: تاش ما بر این بوده 
است تا مجموعه ای ایجاد شود که تمام فعالیت های مادران 
و کودکان را پوشش دهد و هردو همزمان بتوانند از امکانات 

بهره مند کنند. 
مریم عرب احمــدی اظهار کرد: پردیس مادر کودک با این 
رویکرد طراحی شده است تا مادرانی که کودک خردسال یا 
دختران نوجوان و جــوان دارند و دغدغه نگهداری فرزندان 
خود در هنگام فعالیت های تفریحی و ورزشی را دارند، مرتفع 
شــود.وی افزود: تاش ما بر این بوده است تا مجموعه ای 
ایجاد شود که تمام فعالیت های این دو گروه را پوشش دهد 
و هر دو همزمان بتوانند از این مجموعه بهره برداری کنند. 
سالن ورزشی مجموعه در سال ۹۷ ساخته شده بود اما برای 

بهره برداری آن برنامه ریزی صورت نگرفته بود.
شــهردار منطقه 11 بیان کرد: طراحی مجموعه از آبان ماه 
سال ۹۹ آغاز شــد و توانستیم در مدت هفت ماه این پروژه 
را به بهره برداری برسانیم. طراحی مجموعه نیز به گونه ای 
است که در شان مادران و فرزندان آنان باشد. در فضای باز 
مجموعه نیز فعالیت های تفریحی و ورزشی مناسب با رده 
های ســنی مختلف طراحی شده است، همچنین فضاهای 
مخصوصی برای استفاده بانوان باردار و سالمندان نیز تعبیه 
شــده است.عرب احمدی خاطرنشان کرد: ویژگی دیگر این 
مجموعه، مسیر دوچرخه یک و نیم کیلومتری است که مسیر 
کودک و مادر از یکدیگر مجزا است تا امنیت کودکان حفظ 

شود.

جشــنواره ایده پردازی کوه پارک مشهد با هدف توسعه زیســت بوم نوآورانه در منطقه ارتفاعات جنوبی مشهد 
و همچنین حفظ و نگهداری هرچه بهتر محیط زیســت به عنوان یک میراث برای آیندگان و در قالب نســل 
جدیدی از رویدادهای استارت آپی به منظور دریافت ایده ها از شهروندان و کارکنان شهرداری مشهد توسط گروه 

شهرخاق برگزار شد. 
به گزارش صبح امروز، دبیرخانه این جشنواره از یک لغایت 31 خردادماه سال جاری شروع به دریافت ایده ها در 
محورهای زیباسازی، طرّاحی فضای سبز، مشارکت اجتماعی، رویدادها و برندینگ کرده است که پس از پایان 
مهلت دریافت ایده ها، تعداد 138 ایده مرتبط با محور زیباسازی، 30 ایده مرتبط با محور طرّاحی فضای سبز، ۷۹ 
ایده مرتبط با محور مشارکت اجتماعی، ۶۶ ایده مرتبط با محور رویداد و 11۲ ایده مرتبط با محور برندینگ در 

سایت www.idea.mashhad.ir ثبت شده است.
این رویداد که در قالب نسل جدیدی از رویدادهای استارت آپی به منظور پرورش ایده ها و نزدیک کردن آنان به 
مرحله اجرا شکل گرفت، تعداد ۴۲5 ایده از شهروندان، کارکنان شهرداری و ایده پردازان دریافت شد و داوری 
ایده های دریافتی توسط مدیر کوه پارک، مشاور پروژه کوه پارک، نماینده معاونت خدمات شهری، نماینده معاونت 
اقتصادی شهرداری، نماینده کمیسیون برندینگ و خاقیت و نماینده معاونت سازمان فرهنگی و اجتماعی در روز 

پنجشنبه 3 تیرماه از ساعت هشت لغایت 13 در محل کارخانه نوآوری شهرداری مشهد برگزار شد.
بنــا بــر این گزارش در انتهای مرحله داوری اولیه این رویداد، تعــداد 5۲ ایده به مرحله دوم راه یافتند که افراد 
ایده دهنده راه یافته به مرحله دوم پس از پر کردن فرم طرح توجیهی، شرکت در کارگاه های آموزشی تخصصی 
و بازدیــد میدانــی از کوه پارک در مرحله نهایی که به صورت حضوری در ۲ روز برگزار خواهد گردید، به رقابت 

خواهند پرداخت.
شایان ذکر است کلیه افراد راه یافته به مرحله دوم، ایده های خود را با راهنمایی منتورها و کارشناسان تخصصی 

به مرحله اجرا نزدیک خواهند کرد تا در نهایت در اختتامیه رویداد، برگزیدگان مشخص می شود.

رئیــس کمیســیون برنامه و بودجه شــورای 
اسامی شهر مشهد خاطرنشان کرد: در دوره 
شورای پنجم تامین سرانه های مورد نیاز برای 
همه اقشــار جامعه به ویژه زنــان و کودکان 
در راســتای ایده »شــهر همگان« در اولویت 

اجراییات مدیریت شهری قرار گرفت.
به گزارش صبــح امروز، بتول گندمی در آیین 
بهره برداری از اولین پردیس تخصصی »مادر 
و کودک« با بیان اینکه شهر مشهد دارای سه 
و نیم میلیون نفر جمعیت اســت و هر طرح و 

برنامه ای که برای شهر در نظر می گیریم باید شامل تمام این جمعیت گسترده باشد افزود: تمام شهروندان در 
درآمد شهر سهم و نقشی ایفا می کنند و اگر شهر را فقط برای نیمی از جمعیت ساخته باشیم ضعف بزرگی در 

عملکرد خواهد بود و رضایت همه شهروندان تامین نمی شود.
به گفته وی، از ابتدای نظام شورایی در شهر مشهد یکی از دغدغه های اصلی همواره آن بوده که ظرفیت های 
ویــژه ای برای بانوان نیز پیش بینی شــود، اما زمانی کــه گام در اجرا نهادیم بدون توجه به نیازها و شــرایط 
جامعه بهره بردار طوری کار کردیم که بهره برداران ما را اقناع نکرد. بســیاری از پارک های ســطح شــهر و 
حتی مجموعه های ویژه بانوان امروز دارای چنین ضعف هایی هستند و بانوان به عنوان جامعه بهره بردار شاهد 
مشــکات و نواقصی در این پروژه ها بوده اند که امکان استفاده مفید را از ایشان سلب کرده و استقبال مناسبی 

از این فضاها نشده است.
وی ادامه داد: به عنوان مثال بوســتان ریحانه با وجود وسعت بسیار زیاد از امکانات لازم برای تفریح، ورزش و 
سرگرمی برخوردار نبوده که به همت مدیریت شهری در دوره پنجم آن نیازها تا حدودی برظرف شد البته در باغ 

بانوان وکیل آباد این موارد دیده شده و در حال تامین است.
گندمی خاطرنشان کرد: افتتاح بوستان مادر و کودک رویدادی بسیار متفاوت است از این بابت که نیازهای جامعه 
بهره بردار این مجموعه که می تواند یک مادر و فرزند خردســال، یک دختر نوجوان یا بانویی مســن باشد در 
طراحی آن پیش بینی شده و در واقع بانوان شهر مشهد پا به مجموعه ای می گذارند که در آن برای همه رده های 
سنی امکاناتی در نظر گرفته شده و فضای ویژه آنها تعریف شده است. در طراحی و احداث این بوستان نیازهای 

جامعه مورد هدف مدنظر بوده و متناسب با نیازها و خواست ایشان امکانات فراهم شده است.
به گفته وی، مجموعه مادر و کودک که در راستای مصوبه کان نگر »شهر همگان« اجرایی شد و دو قشر مهم 
فلسفه شهر همگان یعنی کودکان و بانوان را به عنوان جمعیت هدف در نظر گرفته بود مجموعه ای بسیار متفاوت 
و بدیع است که امیدواریم بتواند بخشی از نیازهای زنان این شهر را برطرف سازد. قاعدتاً باید مجموعه های مادر 
و کودک در چهار گوشــه شهر مشهد توسعه یافته و با امکانات متناسب با این دو گروه هدف در دسترس زنان 
و کودکان قرار گیرد.وی ادامه داد: فرضی غلط اســت که تصور کنیم زنان و کودکان نقاط مختلف شهر مشهد 
بتوانند از محات با فاصله زیاد نسبت به مجموعه فعلی خود را به این مکان رسانده و از امکانات اینجا استفاده 
کنند. نکته مهم اینکه جهت بهره برداری از این مجموعه باید با تامین شرایط مناسب تردد از جمله ایجاد خطوط 

تاکسی و مینی بوس برای استفاده ساکنان محات دیگر از این مجموعه سریع تر اقدام شود.
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 یزدانی: تعویق المپیک برای من خوب بود/
فقط به حریف آمریکایی فکر نمی کنم

قهرمان وزن ۷۴ کیلوی کشــتی آزاد المپیک ریو گفت: هدفم این نیســت که فقط به یک 
حریف آمریکایی فکر کنم، همه کشتی گیران 8۶ کیلو حریفم هستند و با آمادگی صددرصد 

روی تشک می روم.
به گزارش خبرگزاری فارس، حســن یزدانی با اشــاره به اینکه تعویق یک ساله المپیک به 
ســود او بوده، اظهار داشت: این قطعا برای من خوب بود. امسال صدردرصد آمادگی ام بهتر 
از سال گذشــته است که جراحی کرده بودم. من سه چهار ماه مانده به عید ۹۹ دچار آسیب 
دیدگی شــده و جراحی کردم. عید ۹۹ تازه روی تشک آمدم و زمان کم بود اما امسال بدنم 
بهتر شــده و در این مدتی هم که تا المپیک مانده به آمادگی لازم می رســم تا خوش رنگ 

ترین مدال را در المپیک بگیرم.
درحالیکه همه دیوید تیلور را اصلی ترین حریف یزدانی می دانند، او تاکید می کند که روی 
همه رقبایش حساب می کند: هدفم این نیست که  فقط به یک حریف آمریکایی فکر کنم، 
همه کشــتی گیران 8۶ کیلو در المپیک حریفم هســتند و در مصاف با همه آنها با آمادگی 
صددرصد روی تشــک می روم. سال ۲01۶ هم حریفان نامداری در وزن من حضور داشتند. 
المپیک میدانی هست که هرکسی بیشترین زحمت را کشیده باشد و باانگیزه تر باشد، پیروز 

میدان خواهد بود. روی همه حریفان حساب می کنم و هیچ کدام را دست کم نمی گیرم.
وی ادامه داد: زمانی که ما تیم ملی جوانان بودیم مربیان یا کســانی که در کشتی سررشته 
داشــتند همیشه این را می گفتند که قهرمانی ســخت است، اما حفظ آن همیشه سخت تر 
است. این حرف همیشه در ذهن من بوده و به این فکر می کردم که چه کار کنم، این دوره 
برایم تداوم داشــته باشــد. قطعا با تمرینات خوب و سالم زندگی کردن و هدفمند بودن می 
توان به قهرمانی تداوم بخشــید و من همیشــه تاش می کنم که روال خوبی را طی کنم 

که نتیجه بگیرم.
یزدانی که در صورت تکرار طای المپیکش در توکیو در کشتی ایران جاودانه خواهد شد، با 
اشــاره به اینکه درخواست از مسئولان برای تامین معیشت ورزشکاران سود چندانی نداشته، 
گفت: خیلی ها در این رابطه گله کردند، چند بار من هم گفتم ولی دیدم حرفم خریدار ندارد 
و بعد دیگر ســکوت کردم که حرفم را بی ارزش جلوه ندهند. حالا دیگر زیاد در این مسائل 
صحبت نمی کنم. به هرشــکل پیش از المپیک مســعود سلطانی فر پاداشی برای قهرمانان 
درنظر گرفت. ورزشــکار که تامین باشــد می تواند روی ورزشش تمرکز کند. دغدغه فکری 
من برای آینده و زندگی ام زیاد است، درحالیکه فکر ورزشکار باید فقط معطوف به تمرینات 
و مســابقاتش باشد. متاسفانه این در کشور ما خوب جا نیفتاده که ورزشکار حرفه ای باید از 

همه لحاظ تامین باشد.
قهرمان مسابقات جهانی ۲01۷ پاریس و ۲01۹ نورسلطان درخصوص درخواستش از رئیس 
جمهــور آینده گفت: ما از رئیس جمهور انتظار بی جــا نداریم. ما قطعا تا آخرین ثانیه ها در 
مسابقات مهم می جنگیم که بهترین نتیجه را کسب کنیم و برای پرچم کشور افتخارآفرین 
باشــیم. از رئیس جمهوری هم می خواهیم که پایبند به تمام شعارهایی که داده اند، باشند و 

به مردم و ورزشکاران کمک کنند که آرامش به همه برگردد.

بانوی بدمینتون باز ایران سهمیه المپیک را 
بدست آورد

ملی پوش بدمینتون کشورمان موفق شد سهمیه المپیک ۲0۲0 توکیو را کسب کند.
به گزارش خبرگزاری فارس، ثریا آقایی ملی پوش بدمینتون کشــورمان موفق شــد سهمیه 

المپیک ۲0۲0 توکیو را بدست آورد.
در همین رابطه محمدرضا پوریا اظهار کرد: در اتفاقی بی ســابقه و پس از گذشــت 55 سال 
از تاســیس فدراســیون بدمینتون افتخاری بزرگ برای خانواده این رشته و ورزش ایران به 
دست آمد و بازیکن پرتاش کشورمان جواز حضور در المپیک توکیو ۲0۲0 را به دست آورد.

پوریا با بیان اینکه پیش از این کاوه محرابی به عنوان تنها نماینده بدمینتون کشورمان موفق 
به حضور در المپیک ۲008 پکن شــده بود گفت: ثریا آقای در آخرین لحظات و بر اســاس 
جایگاه خود در رنکینگ فدراســیون جهانی راهی توکیو شــد و امیدوارم نماینده شایسته ای 

برای جمهوری اسامی ایران باشد.

محسن خلیلی مدیر آکادمی باشگاه 
پرسپولیس شد

مهاجم پیشــین تیم فوتبال پرسپولیس از سوی مدیرعامل این باشگاه به عنوان مدیر آکادمی 
سرخپوشان انتخاب شد.

به گزارش رســانه باشگاه پرسپولیس با حکم جعفر سمیعی مدیر عامل باشگاه محسن خلیلی 
به عنوان مدیریت جدید آکادمی باشگاه پرسپولیس معرفی شد.

در بخشــی از این حکم آمده: »نظر به تعهد، تخصص و تجارب جنابعالی به موجب این حکم 
به عنوان مدیر آکادمی باشــگاه پرســپولیس منصوب می شــوید. توفیق شما را در انجام این 

مسئولیت خطیر با رعایت اصول قانونی و احکام از خداوند متعال خواستاریم.«
خلیلی درگذشــته به عنوان بازیکن و ســپس مدیر تیم فوتبال پرسپولیس عضوی از خانواده 
بزرگ سرخپوشان بود و به خاطر درخشش در فصل هفتم، خاطرات زیبایی در ذهن هواداران 

ثبت کرده است.

فنایی: اشتباه کردم، گل عبدی هند نبود!
محمد فنایی کارشناس داوری فوتبال ایران با تصحیح نظر شب گذشته اش می گوید که گل 

عبدی مردود نیست.
به گزارش »ورزش ســه«، شب گذشته کارشناسان داوری درباره صحنه های مشکوک بازی 
پرسپولیس و استقال اظهار نظر کردند اما کیفیت نامطلوب تصاویر به خصوص در رفسنجان 

سبب شد تا نظرات به شدت ضد و نقیض باشد.
محمد فنایی کمک داور ســابق فوتبال ایران که ســابقه قضاوت در فینال جام جهانی را هم 
دارد، یکی از کارشناســانی بود که اعتقاد داشــت خطای هنــد رخ داده و گل مهدی عبدی 

مردود است.
اما او امروز در تماس دوباره با »ورزش سه« نظرش را اصاح کرد و اینطور گفت: »از دیروز 
چند بار دیگر با دقت تصویر کنترل توپ عبدی را دیدم و به این یقین رسیدم که او با دستش 

توپ را کنترل نکرده است.«

تکذیب خبر فروش خانه مجیدی برای پاداش!
برادر سرمربی استقال خبر فروش خانه توسط فرهاد مجیدی برای پرداخت پاداش را تکذیب 

کرد.
به گزارش »ورزش ســه«، فرهاد مجیدی سرمربی اســتقال بعد از برد تیمش مقابل پدیده 
مشــهد 10 میلیون تومان به هریک از بازیکنان پــاداش داد. او امروز نیز طبق وعده ای که 
داده بود، ایــن پاداش را برای برای برد مقابل گل گهر دو برابر کرد و مبلغ ۲0 میلیون تومان 
از هزینه شــخصی اش به بازیکنان پاداش داد.در این شــرایط امروز شایعه ای مطرح شد که 
مجیدی برای پرداخت این پاداش ها یک منزل مســکونی خود را به فروش رســانده است. 
در چنین شــرایطی اما فرزاد مجیدی چنین مســاله ای را رد کرد.فرزاد مجیدی، مدیراجرایی 
اســتقال و برادر فرهاد در این خصوص در اینســتاگرامش نوشت: »امروز در برخی رسانه ها 
شایعاتی درباره فروش خانه توسط سرمربی تیم استقال به خاطر پرداخت پاداش به بازیکنان 

منتشر شده است که صحت ندارد.«

 اختلاف قرارداد در استقلال و پرسپولیس فاحش است

مطهری:این تیم دیگر تیم برانکو نیست!
مگر بچه های ما صحبــت نکردند که بیایید قراردادها را 
منتشــر کنید که تیم ما چقدر می گیرد و تیمی که درباره 
این مسائل صحبت می کند، بازیکنانش چه قراردادهایی 

دارند؟
به گزارش »ورزش ســه«، پرسپولیس در شرایطی موفق 
به کسب پیروزی برابر مس رفسنجان شد که یکبار دیگر 
تعویــض های کادر فنی سرخپوشــان به کمک این تیم 
آمد، تا یک مســابقه فشرده دیگر را در روزهایی که این 
تیم بیشترین نماینده را در جمع ملی پوشان نیز داشته، با 
پیروزی پشت سر بگذارد و حالا با سه امتیاز بیشتر، بالاتر 
از سپاهان قرار گرفته و آنطور که حمید مطهری می گوید 

قدرتمندانه به دنبال یک قهرمانی دیگر هستند.
حمید مطهری مربی پرســپولیس اما در گفتگویی که با 
»ورزش ســه« داشــت، از عدم همکاری سازمان لیگ 
گایــه دارد و انتظار دارد با توجه به همکاری آنها با تیم 
ملی، همراهی بیشتری از ســوی مسئولان وجود داشته 
باشــد. این مربــی ضمن صحبت در مورد شــرایط فنی 
پرســپولیس و تفاوتی که این تیــم با تیم برانکو دارد، به 
صحبت های اعضای تیم استقال نیز واکنش نشان داد.

این مصاحبه را در ادامه بخوانید...
پرسپولیس باید همیشه ذهن برنده خواه داشته باشد

شروع سوالات ما از حمید مطهری در رابطه با فشردگی 
مســابقات برای فوتبالیســت های تیم پرسپولیس بود و 
اینکــه آیا کادر فنی با توجه به حضور چندین و چند ملی 
پوش که برخی از آنها نیــز در حال حاضر با مصدومیت 
از اردوی سرخپوشــان دور شده اند، نیاز به تقویت دارد یا 
خیر. حمید مطهری به این ســوال اینطور واکنش نشان 
داد:» من دوست دارم صحبت هایم را اینطور شروع کنم 
که پرســپولیس باید همیشه ذهن برنده خواه داشته باشد 
و دارد؛ هم کادرش و هم بازیکنانش. پس بنابراین برای 
تمــام جام ها ما با تمام توان بازی خواهیم کرد، حتی اگر 

کمبود یار داشته باشیم.«
 ایرادی ندارد؛ ما هر سه روز بازی می کنیم، اما ...

او سپس صحبت هایش را با گایه از سازمان لیگ از سر 
گرفت و ادامه داد:» ولی صحبت من این اســت؛ زمانی 
که پرســپولیس این همه بازیکن به تیم ملی می دهد و 
حتی یکی از مربیانــش یعنی آقای باقری را به تیم ملی 
می دهد و همکاری خیلی خوبی با تیم ملی دارد و اولویت 
باشــگاه ما تیم ملی و نام ایران اســت، از آن طرف هم 
انتظار داریم که با ما همکاری متقابل را داشته باشند. شما 
ببینید چند بازیکن مصدوم به تیم ما آمدند؛ مثل امیری و 
کامیابی نیا. واقعا انتظار زیادی نیست، ولی سازمان لیگ 
برای تیمی که ۲5 روز بازیکنان و مربی اش را در اختیار 
نداشــته، بازی سوپرجام گذاشته است. ما ۲5 روز بازیکن 
نداشتیم. سه روز قبل از مســابقه بازیکنان آمده اند و ۲ 
روز ریکاوری کرده ایم. هیچ ایرادی نیست. ما تجربه این 
بازی ها را در آســیا داریم و هر ســه روز یکبار بازی می 
کنیم. اینقدر هم تیم ما خوب اســت که بتوانیم تیم مان 

را آماده کنیم.«
برنامه ریزی لیگ نیاز به بازنگری دارد

بخــش بعدی صحبت های مطهــری در رابطه با تقویم 

بازی های سپاهان بود و در این مورد بیان کرد:» صحبت 
دیگر این اســت که چرا باید فقط بــرای تیم ما اینقدر 
فشرده باشد و سوال دیگر اینکه چرا سپاهان باید همیشه 
بعد از ما بــازی کند. این حرف من اســت و انتظارم از 
ســازمان لیگ این است که همیشه عدالت رعایت کنند. 
باید برنامه ریزی را درســت کنند و نیاز با بازنگری دارد. 
اینکه همیشه ســپاهان بعد از ما بازی می کند، به نظرم 
از لحاظ برنامه ریزی مدل قشنگی نیست. ما که همیشه 
با تیم ملی همکاری می کنیم، نمی گوییم سازمان لیگ 
به نفع پرسپولیس خدایی ناکرده برنامه ریزی کند، بلکه 
می خواهیم عدالت را رعایت کند. با تمام تفاسیر اما برای 

تمام جام ها برنامه داریم.«
نمی خواهیم دیرتر از سپاهان بازی کنیم

مربی ســابق پدیده و پیکان در پاسخ به این موضوع که 
در حال حاضر با بردی که پرســپولیس به دست آورده، 
سپاهان با استرس بیشــتری به مصاف فولاد خوزستان 
مــی رود، عنوان کرد:» این موضــوع را می توان از دو 
منظر مورد بررســی قرار داد. شما هم می توانید بگویید 
با اســترس بازی می کنند و هــم اینکه آنها با فراغ بال 
و با نتایجی که به دســت آمده، به زمین می روند. شما 
فکر کنید بازی ما و مس رفســنجان مساوی می شد؛ با 
این نتیجه تفکرات اصا متفاوت می شــد و این فشــار 
دیگر روی سپاهان نبود. من می گویم مدل برعکس هم 
خوب نیســت. حتی اگر ما بعد از سپاهان بازی کنیم هم 
خوب نیســت. من می گویم ما هم نباید بعد از سپاهان 
بازی کنیم و همیشــه باید عدالت برقرار باشــد و اگر ما 
بعد از ســپاهان بازی کنیم، عدالت برای سپاهان برقرار 

نمی شود.«
واقعا سازمان لیگ را درک نمی کنم

او ســپس در واکنش به این سوال که مسئولین سازمان 
برای این نوع برنامه لیگ چه دلیل 

ی  یــز ر
د  خــو

ن  ا عنــو
کننــد،  مــی 

کــرد:»  اضافــه 
نمــی  درک  واقعــا  مــن 

کنــم. جوابــی به مــا نــداده اند 
ولی می دانم اگر برنامه ریزی دقیقی داشته 
باشــند، می توانند این ها را تنظیم کنند تا 

این اتفاقات برای هیچ تیمی نیفتد.«
 از زمان آمدن یحیی یک و نیم سال 

گذشته!
مطهری در ادامه و درباره سبک بازی این 
پرســپولیس و اینکه آیا این سبک بازی 
میراث برانکو بوده یا یحیی گل محمدی 
توانســته تحول جدی در مدل بازی 
پرسپولیس ایجاد کند، گفت: » همه 
مربیانــی که این جــا کار کرده اند از 
جمله برانکو، همگی زحمت کشــیده 
انــد؛ حتی آقــای کالــدرون. اما از 

زمانی که آقای گل محمدی با کادرشــان آمده اند، چیزی 
حدود یک ســال و نیم گذشته است و فرم فوتبال فعلی 
فرمی اســت که این کادر مورد عاقه اش است؛ این فرم 
فوتبال شــناوری اســت که سعی شــده با دیکته کردن 

تاکتیک هایمان به تیم حریف انجام شود.«
همه سبک بازی ما را می بینند

وی افزود: » شما این مسئله را در فوتبال تیم ما می بینید، 
اســتفاده از طول و عرض زمین، اســتفاده از کانال های 
کناری و ... این ها چیزهایی هســتند که شــما امروز در 
فوتبال پرســپولیس می بینید؛ این را به عنوان یک عضو 
کادرفنی نمی گویم بلکه همه هواداران نیز به این مسئله 
اذعان دارند و این مدل بازی را می پســندند. همه تیم ها 
یکسری مشــکات و ضعف هایی دارند که ما هم داریم 
و می پذیریم، اما ســعی می کنیم همیشــه خودمان را در 
مســائل فنی ارتقا دهیم. ســعی می کنیم از باخت مان و 
اشــتباهات مان مقابل آلومینیوم درس بگیریم و آن ها را 

بتوانیم جبران کنیم و در تمرینات تعدیلش کنیم.«
 بلان گفت فوتبال شما فراتر از آسیاست

مطهــری در ادامه هــای صحبت های خود با اشــاره به 
تعریف و تمجید لوران بان گفت: » آقای لوران بان در 
بازی آخرمان با تیم الریان که صحبت می کردیم، من از 
کنفرانس خبری می آمدم و ایشان داشتند وارد می شدند، 
ایشان گفت من کاری به نتایج شما ندارم اما فوتبالی که 
شما بازی می کنید فراتر از آسیاست. 
این صحبت آقای بان اســت و 
ایشان هم شما می دانید سرمربی 
تجربــه حضور  و  بــوده  بزرگی 
در تیم ملی فرانســه و پاریســن 
ژرمن را دارد و در دل فوتبال کار 
صحبت هایش  بنابرایــن  می کند، 
بدون منطق و استدلال نیست.«

 این تیم، تیم گذشته نیست
مربی تیم فوتبال پرسپولیس 
بــه  واکنــش  در 
درباره  پیش بینی هــا 
پس  پرسپولیس  افت 
و  برانکــو  دوران  از 
داد:  پاســخ  کالدرون 
» بعــد از این اتفاقات 
و تغییــرات خیلی هــا 
و  می کردند  صحبــت 
یک  بــرای  می گفتند 
ماه یا دو ماه اســت و 
ایــن تیم مــال فان 
شخص بوده است؛ اما 
شما ببینید ما در خود 
ما  آسیایی،  مسابقات 
چند بازیکن مان را از 
اصا  دادیم؟  دست 
تیم شــد تیم جدید 
و مــا ۷ 8 یارمان را 

از دســت دادیم که همگی بچه هــای خوب و توانمندی 
بودند. مثل بیرانوند، علیپور، ترابی، بشار رسن و ... . همان 
بازیکنانی که جایگزین شدند، خیلی ها فکر نمی کردند و از 
مــا ایراد گرفتند اما در پازل تاکتیکی تیم مان قرار گرفتند 
و بهترین های تیم شــدند. مثل عیسی آل کثیر و ... پس 
قاعدتا تیم مان کاما هم نفرات و هم فرمش تغییر کرده 

و نمی تواند تیم گذشته باشد.«
 اگر تیم وزیر هستیم، چرا کمترین دریافتی را داشته 

ایم؟!
حمید مطهری در پاســخ به صحبت های مطرح شده از 
سوی بازیکنان استقال درباره موضوع عدالت این چنین 
واکنش نشــان داد: » اتفاقا ما دنبال عدالت هستیم، اما 
این که فقــط حرفی بدون مدرک و منطق و اســتدلال 
بخواهند صحبت کنند که کاری ندارد؛ که همه بیایند یک 
چیزی بگویند، اگر ما تیم حکومتی و تیم وزیر هســتیم، 
چرا پس کمترین دریافتی را داشــته ایم؟ ما همین الان 
مشــکل مالی داریم، ما اصا پاداشی نگرفته ایم و پاداش 

گرفته ایم به اندازه هفت بازی و با مبالغ بسیار پایین.«
چه ایرادی دارد که قراردادها منتشر شود؟!

او در ادامــه با تاکید بر اینکه چــرا تیم حریف حاضر به 
انتشار قراردادها نیســت، افزود: » من نمی دانم؛ صحبت 
کردن باید با دلیل، مدرک و استدلال باشد، این که بیاییم 
خوراک بد به فضای فوتبال بدهیم و فضا را مسموم کنیم 
که کاری ندارد؛ من دوســت دارم نهادی باشد و بیاید و 
بررســی کند، مگر بچه های ما صحبت نکردند که بیایید 
قراردادها را منتشر کنید که تیم ما چقدر می گیرد و تیمی 
که درباره این مســائل صحبت می کنــد، بازیکنانش چه 
قراردادهایــی دارند. ما دنبال این هســتیم که این کار را 
انجام بدهند، چه ایرادی دارد که قراردادها منتشــر شود؟ 
مگر نمی گویند که ما حکومتی هســتیم پس از قراردادها 
را رو کنند، شــما ببینید پاداش دیگر تیم ها چگونه است 
و پــاداش ما چطور. من باید بگویم که درود می فرســتم 
به شــرف بازیکنانم که با کمترین دریافتی کار می کنند، 
علی رغم این که باشــگاه ما دارد نهایــت تاش خود را 
می کند اما واقعا صحبتی را کنیم که پشــت آن منطق و 

استدلال باشد.«
 اختلاف قرارداد استقلال و پرسپولیس فاحش است

مربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره میزان تفاوت قراردادها 
بین بازیکنان استقال و پرسپولیس نیز حرف زد و عنوان 
کرد: » به نظر من خیلی فاحش اســت و حالا اصا بنده 
اشتباه می کنم، بیایند قراردادها را منتشر کنند. تنها چیزی 
که این مســئله را نشــان می دهد، قراردادهاست. ما هم 
درباره این مســئله اول صحبت نکردیم، آن ها گفته اند و 

من هم در جواب آن ها دارم می گویم.«
 با مناعت طبع مشکلات مان را خودمان حل می کنیم

بخش پایانی صحبت های مربی پرسپولیس نیز در رابطه 
با حواشــی روزهای اخیر فوتبال ایران بود و اینطور حرف 
هایــش را خاتمه داد: » ما با مناعت طبع بچه ها ســعی 
کردیم مشــکات مان را همیشــه خودمان حل و فصل 
کنیم و اگر من اشــاره ای کردم بابت صحبت هایی بوده 

که دوستان کرده اند.«

گزارششرقالاوسطازکلافپیچیدهمیزبانی

استقلالکوتاهنمیآید؛الهلالبهتهرانبیا!
ــرده  ــی پ ــط در گزارش ــرق الاوس ــه ش روزنام
از  میزبانــی  بــرای  اســتقالی ها  تــاش  از 

ــت. ــته اس ــرده برداش ــران پ ــال در ته اله
ــم  ــور دو تی ــه«، حض ــزارش »ورزش س ــه گ ب
کشــور  در  خوزســتان  فــولاد  و  اســتقال 
ــه  ــای مرحل ــازی ه ــام ب ــرای انج ــتان ب عربس
ــان آســیا، ســبب شــده  ــگ قهرمان گروهــی لی
ــی از  ــه میزبان ــدوار ب ــا باشــگاه اســتقال امی ت
ــم  ــد و علی رغ ــران باش ــاک ای ــال در خ اله
ــام  ــه و انج ــن زمین ــه AFC در ای ــی ک قوانین
بــازی در زمیــن بــی طــرف بــرای نماینــدگان 
ــتقال  ــگاه اس ــه، باش ــر گرفت دو کشــور در نظ
ــیا  ــال آس ــیون فوتب ــه کنفدراس ــراض ب ــا اعت ب
خواهــان برگــزاری بــازی در ایــران شــده 

ــت. اس
ــرق  ــه ش ــه روزنام ــت ک ــی اس ــن موضوع ای

الاوســط در آخریــن شــماره خــود بــه آن 
پرداختــه و گــزارش مفصلــی در مــورد ماجــرای 
ــی  ــگاه ایران ــاش باش ــتقال و ت ــی اس میزبان
ــرده  ــران پ ــال در ته ــی از اله ــرای میزبان ب
برداشــته اســت؛ ایــن گــزارش را در ادامــه مــی 

ــد. خوانی
 AFC ــه ــی ک ــح و قوانین ــم لوای ــی رغ  » عل
ــازی در زمیــن هــای بــی طــرف و  در مــورد ب
بــازی هایــی کــه تحــت ایــن چارچــوب برگــزار 
ــران نســبت  ــی شــود، باشــگاه اســتقال ته م
بــه ایــن شــرایط اعتــراض کــرده و گفتــه تمــام 
ــر  ــابقه براب ــا مس ــرد ت ــد ک ــش را خواه تاش
ــان  ــگ قهرمان ــدی لی ــه بع ــال در مرحل اله
ــتقال در  ــود. اس ــزار ش ــران برگ ــیا در ته آس
ایــن زمینــه بیانیــه ای داده و در آن اشــاره شــده 
کــه اســتقال نامــه ای از AFC دریافــت کــرده 

کــه بایــد بــازی در زمیــن بــی طــرف برگــزار 
ــی باشــگاه اســتقال تمــام تاشــش  شــود ول
ــد و  ــل کن ــکل را ح ــه مش ــرد ک ــد ک را خواه
در تهــران میزبــان الهــال باشــد. باشــگاه 
اســتقال همچنیــن در ایــن نامــه ذکــر کــرده 
ــم  ــران فراه ــی در ته ــرایط میزبان ــر ش ــه اگ ک
ــد  ــی خواه ــال میزبان ــی از اله ــد، در دوب نش

کــرد. 
ــیا از  ــال آس ــیون فوتب ــش کنفدراس ــدی پی چن
ــان  ــگ قهرمان ــابقات لی ــزاری مس ــان برگ زم
ــتان  ــه النصــر عربس ــرده برداشــت و ب ــیا پ آس
ــب  ــل کس ــه دلی ــه ب ــت را داد ک ــن فرص ای
ــران را  ــده ای ــا نماین ــازی ب ــه اول، مــکان ب رتب
انتخــاب کنــد و همیــن اختیــار در مــورد بــازی 
ــه اســتقال داده شــده  الهــال و اســتقال، ب

اســت.

طبــق اعــام AFC مرحلــه بعــدی لیــگ 
قهرمانــان آســیا ۲۲ ام و ۲33 ام شــهریور از 
ســر گرفتــه خواهــد شــد؛ در روز اول اســتقال 
ــارجه  ــرد و الش ــد ک ــازی خواه ــال ب ــا اله ب
ــا  ــر ب ــم النص ــارات. روز دوم ه ــده ام ــا الوح ب
تراکتــور مصــاف خواهــد داد و پرســپولیس بــه 

ــی رود. ــتان م ــنبه تاجیکس ــاف دوش مص
از مــارس ۲01۶ کنفدراســیون فوتبــال آســیا به 
دلیــل شــرایط سیاســی و قطــع رابطــه ایــران و 
عربســتان، تصمیــم گرفــت مصــاف تیــم هــای 
دو کشــور را در زمیــن بــی طــرف برگــزار کنــد. 
ــی  ــی داد، ول ــاق رخ نم ــن اتف ــالی ای ــد س چن
ــگ  ــی لی ــه گروه ــولاد در مرحل ــتقال و ف اس
ــز  ــورت متمرک ــه ص ــه ب ــیا ک ــان آس قهرمان

برگــزار شــد، در عربســتان برگــزار شــد.
ــه  ــداری ک ــن دی ــت آخری ــر اس ــه ذک لازم ب

ــزار  ــران برگ ــتقال در ای ــال و اس ــان اله می
شــده، آپریــل ۲013 بــوده کــه دو تیــم در هفته 
چهــارم مرحلــه گروهــی لیــگ قهرمانــان آســیا 
بــا حضــور 80 هــزار نفــر بــازی کردنــد و 
الهــال بــا گل نــواف عابــد برنــده بــازی شــد. 
اســتقال و الهــال طــی ســال هــای گذشــته 
پــس از تصمیمــی کــه بــرای برگــزاری بــازی 
ــه  ــد، ۴ مرتب ــه ش ــرف گرفت ــی ط ــور ب در کش
ــت، قطــر  ــان، کوی ــم در کشــورهای عم ــا ه ب
ــل اول  ــد. در فص ــرده ان ــازی ک ــارات و ب و ام
اســتقال کشــور عمــان را بــرای میزبانــی 
ــل  ــت را. در فص ــم کوی ــال ه ــد و اله برگزی
بعــدی امــا اســتقال ورزشــگاهی در دوحــه را 
انتخــاب کــرد و الهــال هــم ورزشــگاه محمــد 
بــن زیــاد باشــگاه الجزیــره در ابوظبــی را 

ــرد. انتخــاب ک
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درگاه پرداخت امن

روزنـامه اقتصادی، سیاسی و فرهنگی 
خراسان رضوی و شمالی

صاحب امتیاز و مدیر مسئول :

حسین رفیعی

علم الهدی: »شورای ائتلاف« ]اصولگرایان[ دعوت من را لبیک 
گفتند

سید احمد علم الهدی: بابیان این که از لحظه اول شورای ائتاف را تأیید 
کردم، ادامه داد: الآن هم اعام می کنم »شورای ائتاف« مورد تأیید من 
است اما هر که انتخاب شده درنتیجه فرآیند است؛ از همان اول عزیزان 
را به ائتاف دعوت کردم، بنشینند دورهم اتفاق و ائتاف کنند، ائتاف 
از ریشــه الفت اســت که عزیزان و جریان های ولایتمدار ازنظر هدف، 
بینش سیاسی و جنبه ولایت محوری خودشان باهم الفت بگیرند و نتیجه 
این ائتاف در فرآیندی که اجرای فرآیند به دست همه جریان ها انجام 
می گیرد، معرفی افراد نخبه به مردم باشد. نماینده ولی فقیه در خراسان 
رضوی افزود: عزیزانی را به ائتاف دعوت کردیم و شــما دعوت من را 
لبیک گفتید، امیدواریم که نتیجه اش نیز خوب باشد و اسام از این قضیه 
منتفع بشود، توسعه ارزش های دین به نتیجه برسد، مشارکت و فعالیت 
کردید و ان شاءالله در همه زحماتی که در عرصه استان کشیدید، مأجور 
باشــید. وی با اشاره به تکلیف محور بود انســان در انجام فعالیت های 
خــود، گفت: ما باید تکلیفمان را انجام دهیم، گاهی آدم اقدامی می کند 
که به نتیجه نمی رســد و دلسرد می شود، اگر جمع مورد تأیید ما درست 
عمل نکردند، نباید دلسرد شــویم؛ در شرایطی که دروازه دموکراسی و 
مردم سالاری بازشده و هرکســی می تواند وارد نظام بشود، اگر در خانه 
بنشینیم، فردا که هزاران با سر اسام و مسلمین بیاید نمی توانیم بگوییم 
ما وظیفه مان را انجام دادیم، مســئله مهم این است در افرادی که شما 

انتخاب کردید، مخالف انقاب، مخالف دین و نفوذی دشمن نبود. 

انتقاد شدید مصطفی معین از اظهارات جهانپور
مصطفی معین، وزیر اسبق علوم، با انتشار عکس و متنی در اینستاگرام 
اظهــارات اخیر یک مقام دولتی در توئیتــر را به باد انتقاد گرفت. معین 
نوشت: »پفیوز« در فرهنگ دهخدا به معنی »سست و ضعیف و بیکاره 
و پخمه« است! حال باید دید که آیا کاربرد این واژه، شایسته چه کسانی 
است، مردم بی پناه و غیرمصون در برابر پاندمی کووید-1۹ یا مدیرانی که 
غیر از بی کفایتی و ضعف مدیریت، اندوخته دیگری به جز توهم دانایی، 
بی ادبی، طلبکاری از مردم، تبختر و تملق چیزی در بساط ندارند! تاکنون 
فقط ۲/1 درصد از مردم ایران دو دوز واکســن کرونا را دریافت کرده و 
مصونیــت یافته اند در صورتی که میانگیــن جهانی آن به ۲/1۷ درصد 
رســیده است! این چه افتخاری اســت که ایران در بین کل کشورهای 
منطقه نیز آخرین رتبه را در زمینه واکسیناسیون عمومی دارد! هم اکنون با 
ادامه واردات و تزریق قطره چکانی واکسن، سالمندان و دردمندان مظلوم 
ایرانی در صف ها و ازدحام غیربهداشتی مراکز تزریق واکسن باتکلیف 
و ســرگردان و در معرض آسیب بیشتری قرار دارند! فرصت سوزی این 
مدیران در تهیه واکســن کرونا که علی رغم گزافه گویی های مکرر، به 
تلفات انسانی منجر شده به خوبی نشان دهنده شخصیت و مدیریت این 
آدم های تازه به دوران رســیده است! از دولت و مراجع قضائی ذی ربط 
خواســتار رســیدگی به فعل و انفعالات اداری و مالی، چگونگی ساز و 
کارهای تصمیم گیری در ســازمان غذا و داروی وزارت بهداشت و رفتار 

موهن سخنگوی آن هســتیم. عملکرد و رفتاری که موجب نارضایتی 
مردم، اعتراض داروسازان و داروخانه ها و جامعه پزشکی شده است!

کیهان: طالبانِ امروز با طالبانی که سر می برُید، تفاوت هایی کرده
روزنامه کیهان یادداشــت روز خود را به پیشروی طالبان در افغانستان 
اختصاص داد و در بخشــی از آن نوشــت: در این پیشروی ها خبری از 
جنایت های هولناک، شبیه جنایات داعش در عراق نیست. طالبان حتی 
اعام کرده کاری با شیعیان این کشور هم ندارد )و تا لحظه تنظیم این 
گزارش نیز خبری درباره جنایت این گروه علیه شــیعیان افغان لااقل، 
مخابره نشده است(. طبق این گزارش ها، خبری از قتل عام غیرنظامیان 
بی گناه و تخریب خانه ها هم نیســت و آنچه هســت، صرفا درگیری با 
نیروهای مســلح دولتی است. ... به عبارتی، نیروهای طالبانی که امروز 
از آن حرف می زنیم، اولا نیروی یکدســت و هماهنگی نیســت ثانیا، با 
طالبانی که می شناختیم و مثا ســر می برید، تفاوت هایی کرده است. 
طالبان این تغییر رویه را رســما نیز اعام کرده  اما میزان صحت و سقم 

این ادعاها نیاز به بررسی جدی دارد.

بگومگوی قاضی زاده هاشمی و سلیمی نمین بالا گرفت
ســلیمی نمین گفته بود: »به آقای قاضی زاده هاشمی انقدر این مطلب 
را القا کرده بودند که قطعا ایشــان رئیس جمهور خواهد شد! مثل آقای 
احمدی نژاد که برخی از پیشگوها به سراغش می رفتند و چنین حرفهایی 
می زدند، یک پیشــگو هم در مشــهد به آقای قاضی زاده هاشمی این 
مطلب را گفته بود که تو قطعا رئیس جمهور می شوی و به همین دلیل 
به درخواست برخی از نمایندگان که از او خواسته بودند کنار رود، برخورد 
بسیار تند و غیر مؤدبانه داشت چرا که تصور کرده بود که او قطعا رئیس 
جمهور می شود.«قاضی زاده هاشمی اما همان طور که انتظار می رفت در 
برابر این ادعا سکوت نکرده و آن را تکذیب کرد آنطور که کانال تلگرامی 
اصاحات نیوز نوشته است، قاضی زاده هاشمی می گوید: »سلیمی نمین 
پیش بینی کرده بود که انصراف می دهم، حالا که تا آخر ماندم شــایعه  
می سازد که با پیش گوها در ارتباط بودم!«وی افزود: از افرادی که مدعی 
پژوهشگری هستند انتظار می رود براساس مدارک و مستندات صحبت 
کنند نه براســاس ذهنیات.به گفته قاضی زاده هاشمی، اکنون که پیش 
بینی ایشــان مبنی بر انصراف بنده در ایام انتخابات درســت درنیامده 
بجای پاسخگویی، اقدام به انتشار شایعات بی اساس و مضحک میکنند 
اینجانب ضمن تکذیب قطعی موارد مطرح شــده توسط آقای سلیمی 
نمین، ایشان و همه ی دلسوزان را به اخاق و تقوا توصیه میکنم و حق 

برخورد قانونی با ایشان را برای خود محفوظ می دانم.

ابطحی: اصلاح طلبان نتوانستند مانند مردم بن بست اصلا ح طلبی 
را بفهمند

محمد علی ابطحی گفت: انتخابات ریاســت جمهوری یکی از قله های 
پیروزی اصاح طلبی به عنوان یک اندیشــه و شکســت اصاح طلبان 
به عنوان احزاب و تشــکیات بوروکراتیک بود.وی افزود: اگر مردم را 

اصل بدانیم و جمهور را ســنگ زیر بنای کشــور، هرچه در این سال ها 
اصاح طلبان اصیل، حکومت را به اصاح از درون فراخواندند و همه این 
دعوت ها، با بی اعتنایی روبرو شــد و تنها به محدود کردن اصاح طلبان 
اقدام کردند و پنجه های امنیتی به جای اصاح روش ها عامل نگهداری 
حکومت شد، طبیعی بود مردم اصاح طلبانه ترین کار را کردند و به جای 
اعمال هر نوع خشــونتی از طریق صنــدوق رأی اعتراض کردند.عضو 
مجمــع روحانیون مبارز گفت: ما هم همان مســیر دعوت به اصاح را 
دنبال کردیم؛ مردم را به رأی متفــاوت دعوت کرده و به پای صندوق 
رأی رفتیم. مخاطبانمــان اصاحی تر از ما بودند و از طریق رأی ندادن 
نظر اصاحی شــان را بیان کردند. اصاح طلبان نتوانســتند مانند مردم 
بن بست اصا ح طلبی را بفهمند. اما آن چه مهم بود اینکه، راه های خشن 
و براندازانه نتوانست جایگزین تفکر اصاح طلبی شود ولی اصولگرایان 
توانســتند جایگزین اصاح طلبان شــوند.ابطحی در پایــان گفت، اگر 
نگاهی به شــعارهای انتخاباتی اصولگرایــان بیندازیم، در می یابیم که 
صحبت های اصاح طلبانه ای را ارایه دادند که خود آقای خاتمی در دوران 

ریاست جمهوری نمی توانست به زبان بیاورد.

توئیت فوتبالی مطهری درباره تحریم ها علیه ایران
علی مطهری در توئیتی به کســانی که می گویند تحریم ها اثری ندارد 
کنایه زد.علی مطهری در توئیتی نوشت: مطابق نامه فدراسیون فوتبال 
آسیا به فدراســیون فوتبال ایران، مانع اصلی میزبانی ایران در دور دوم 
انتخاباتی جام جهانی، تحریم های تحمیل شده به ایران است که مانع 
مبادلات بانکی اســت. قابل توجه کسانی که چند سال است تبلیغ می 

کنند تحریم ها اثری ندارد و فقط دولت مقصر است.

توضیح جدید صفار هرندی درباره احتمال دیدار رئیسی و بایدن
صفــار هرندی در مورد اظهارات اخیرش درباره »نه« رئیســی به دیدار 
بایدن گفت: چنین پاســخی را نباید از روی تعصب کور یا سرســختی 
نامعقول فهمید بلکه منطق روشــن و موجهی در متن مواجهات جاری 
میان ایران و آمریکا دارد.متن توضیح صفارهرندی عضو مجمع تشخیص 
مصلحت نظام به این شــرح است:«ظاهراً نقل ناقص و منقطع از زمینه 
آنچه در این دو دقیقــه از گفتگوی تلویزیونی چند روز قبل گفته ام در 
برخی رســانه های خبری موجب سوء تفاهم شده است. در همین قطعۀ 
کوتاه به روشنی توضیح دادم که این مطلب از موضع یک تحلیلگر ناظر 
بیان می شود و من در موضع سخن گفتن از جانب رئیس جمهور منتخب 

یا دولت آینده نیستم.
در مقام تببین و توضیح پاســخ کوتاه و قاطع آقای رییســی به سؤال از 
امکان دیدار با رییس جمهور آمریکا، آن را واکنشــی به سخن چند ماه 
قبل بایدن دانســتم. مقصود از این توضیح آن بود که چنین پاسخی را 

نباید از روی تعصب کور یا سرسختی نامعقول فهمید بلکه منطق روشن 
و موجهی در متن مواجهات جاری میان ایران و آمریکا دارد. روشن است 
که در عالم سیاســت جز اصول و مبانی که تغییرناپذیرند، در روشــها و 
تاکتیکها امر لایتغیــر و مطلقی نداریم. امام راحل می فرمودند که حتی 
برقراری رابطه با آمریکا نیز به فرض آن که »آمریکا آدم بشود« ممکن 
است و این موضع دربارۀ مسائل پایین تر از برقراری رابطه به طریق اولی 
صادق است. هرچند با توجه به مجموعۀ رفتارهای مستکبرانه و ظالمانۀ 
طرف آمریکایی بعید است در آینده نزدیک خبری از »آدم شدن« باشد و 
طبعاً بر این اساس تغییری در »خیر« قاطع آقای رئیسی و راهبردی که 

در پس آن قرار دارد هم ایجاد نمی شود.

نیکزاد بررسی طرح در مورد فضای مجازی و پیام رسان ها را 
تایید کرد

نایب رئیس مجلس شــورای اسامی، بررســی طرح در مورد فضای 
مجازی و پیام رســان ها را تایید کرد.علی نیــک زادثمرین در واکنش 
به خبرهای منتشــر شده در خصوص طرح صیانت از حقوق کاربران در 
فضای مجازی و ساماندهی پیام رسان های اجتماعی در رسانه ها گفت: 
این طرح اکنون در حال بررسی بوده و هنوز به قانون تبدیل نشده است.
وی تصریــح کرد: در صورت ارائــه این طرح به صحن علنی، ما مدافع 
حقوق مردم بوده و قانونی مغایر با منافع مردم را تصویب نخواهیم کرد.

صوفی: ممکن است نهاد اجماع ساز با فروپاشی مواجه شود
وضعیت اصاح طلبان مبهم است و معلوم نیست قرار است در آینده چه 
کار کنند. آیا بناســت آنها با همین نهاد اجماع ساز ادامه دهد و از دست 
از کار تشــکیاتی نکشند یا آنکه این نهاد تشکیاتی هم مانند شورای 
عالی سیاست گذاری منحل می شود؟علی صوفی، دبیرکل حزب پیشرو 
اصاحات و از اعضای نهاد اجماع ساز درباره آینده این تشکل انتخاباتی 
به »مثلث آناین« گفت: »وضعیت نهاد اجماع ساز مستلزم نشستی است 
که در آینده برگزار می شــود که در آن جلسه که احتمالا حضوری و نه 
مجازی خواهد بود، مشخص می شود که قرار است اصاح طلبان به چه 
شیوه عمل کنند«.او ادامه داد: »در جبهه اصاحات اصل احزاب هستند؛ 
یعنی شاکله اصلی جبهه اصاحات مشتکل از احزاب است که تعدادشان 
معمولا ثابت اســت. در کنار احزاب شخصیت های حقیقی هم به نهاد 
اجماع ســاز اضافه شدند که در این بخش ممکن است همواره تغییراتی 
وجود داشته باشد که آقای علوی تبار نیز یکی از اعضای حقیقی بود که 
روز گذشته اســتعفای خود را خطاب به آقای نبوی ارائه داد. در گذشته 
هم آقایان موسوی لاری و عارف از حضور در این نهاد کناره گیری کرده 
بودند. اگر قرار باشد اعضای نهاد اجماع ساز یک به یک استعفا دهند، دیگر 
نهاد اجماع ســاز از مفهوم اولیه خود تهی می شود و احتمال از پاشیدنش 

وجود دارد«.این فعال سیاسی درباره شیوه فعالیت اصاح طلبان بیان کرد: 
»تا دو سال دیگر هیچ انتخاباتی برگزار نمی شود و فعا ضرورت تشکیل 
یک تشکل دیگر هم احساس نمی شود و به نظر من اگر نهاد اجماع ساز 
از بین برود بعید است به این زودی ها تشکل مشابه دیگری ایجاد شود 
اما به هر حال همه چیز به جلسه پیش روی اصاح طلبان بستگی دارد«.

چهره اصلاح طلب: اصلاح طلبان نباید قهر با سیاست را رواج 
بدهند

یک چهره سیاسی اصاح طلب گفت: می گوییم چرا برخی از افراد در 
مجامع حکومتی سن بالایی دارند و سال ها است که فقط همین افراد 
هســتند اما در مورد احزاب همین را سوال کنید حزبی که در ارتباط 
با جامعه اســت و از محیط تاثیر می پذیرد و حزبی که می خواهد اثر 
گذاری خود را حفظ کند، باید به باز بودن سیســتم خود اجازه بدهد.

جال میرزایی، فعال سیاسی اصاح طلب، در گفتگو با برنا در رابطه با 
نیاز اصاح طلبی به بازتعریف و جابه جایی سران اصاح طلبان گفت: 
فرد یا در جریان اصاح طلبی تعریف می شود یا رهبر معنوی و یا از 
افراد موثر این جریان اســت یا جزو دبیران احزاب اصاح طلب است 
یا عضوی ساده و یک حامی است. این جریان در انتخابات ورود کرد 
و نتیجــه ای نگرفت. اگر به دلیل نتیجه نگرفتن در انتخابات نظام را 
مخاطب قرار می دهیم و می گوییم نظام گوش کن و صدای مردم را 
بشنو و آرا باطله را به رخ نظام بکشیم و آنهایی را که شرکت نکرده اند 
به رخ بکشیم خب ما الان در چنین جایگاهی نیستیم.او افزود: بنابراین 
ابتدا باید تکلیف را با خودمان روشــن کنیم؛ نیازی نیســت ما نگران 
نظام باشــیم ما ابتدا باید تکلیف خود را با پایگاه اجتماعیمان روشن 
کنیم. باید بدانیم چرا حامیان دیروز ما امروز به کمکمان نمی آیند. به 
نظر من امروز بیشــتر باید بر این موضوع تمرکز کرد و باید بدانیم که 
چه اتفاقی افتاده اســت، سوال اساسی این است و دوم باید گفت چه 
کار باید کرد؟او در رابطه با چرایی انفعال اصاحات در انتخابات های 
اخیر توضیح داد: درباره چرایی این اتفاق برخی از اصاح طلبان تمرکز 
خود را بر روی آرا باطله گذاشته اند و آرا برخی از شهر ها را بسیار کم 
دانســته اند و کسانی را که شرکت نکرده اند مورد توجه قرار داده اند 
این ها برای توجیه خوب است. اما تکلیف ما با خودمان چه می شود؟ 
چــرا این وضعیت برای ما پیش آمــد؟ اگر می خواهیم بحث جناحی 
داشته باشیم و به عنوان یک اصاح طلب صحبت کنیم اول باید پیام 
مردم به خودمان را بگیریم وبر روی این پیام تامل کنیم و چرایی آن 

را مورد توجه قرار بدهیم.

منبع: تابناک

 کیهان: طالبانِ امروز با طالبانی که سر می برُید، تفاوت هایی کرده/نیکزاد بررسی طرح در مورد فضای مجازی
 و پیام رسان ها را تایید کرد/ صوفی: ممکن است نهاد اجماع ساز با فروپاشی مواجه شود

5۱۱/۱آگهیقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیحوزه
ثبتتایباد

نظـر بـه دسـتورمواد1و3 قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت  اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند 
رسـمی مصـوب 13۹0/۹/۲0  امـاک متقاضیـان کـه در هیات موضـوع ماده یک قانـون مذکور 
مسـتقر در بخـش 1۴ مشـهد واحـد ثبتی شهرسـتان تایبـاد مورد رسـیدگی وتصرفـات مالکانه و 
بامعـارض آن محـرز و رای لازم صـادر گردیـده ، جهـت اطـاع عمـوم بـه شـرح ذیـل آگهی 
میگـردد:  خانـم زهـرا فاضلـی بـه شناسـنامه شـماره 853۹ کـد ملـی 0۷۴8۴۲501۲ صـادره 
تایبـاد فرزنـد فضـل احمـد خان در ششـدانگ یکباب منزل مسـکونی بـه مسـاحت ۲۷۷/۶8 متر 
مربـع پـاک شـماره ۷8۴ فرعـی  از ۲50  اصلـی واقـع در خراسـان رضـوی  بخش 1۴ مشـهد 
حـوزه ثبـت ملـک تایبـاد  از محل قسـمتی از مالکیـت مرحوم فضـل احمد فاضلی و قسـمتی از 
پـاک کاسـه 1۹1- ۹۹. لـذا بـه موجب مـاده 3 قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی اراضی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی و ماده 13 آئیـن نامه مربوطه ایـن آگهی در دو نوبـت به فاصله 
15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشـار  منتشـر تا در صورتیکه اشـخاص ذینفع به آرای 
اعـام شـده اعتراض داشـته باشـند بایـد از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی  تـا دو ماه اعتـراض خود 
را بـه ایـن اداره  تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد . معترضیـن بایـد ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتـراض مبـادرت به تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل نماینـد و گواهی تقدیم 
دادخواسـت بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهد کـه در این صورت اقدامـات ثبت موکـول به ارائه 
حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتیکـه اعتـراض در مهلـت قانونـی واصل نگردد یـا معترض 
گواهـی تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل را ارائـه نکنـد اداره ثبت مبـادرت به صدور 
سـند مالکیـت مـی نماید و صدور سـند مالکیـت مانـع از مراجعه متضرر بـه دادگاه نیسـت.تاریخ 

انتشـار نوبـت اول :1۴00/3/۲۲ .تاریخ انتشـار نوبـت دوم : 1۴00/۴/۶
غامرضا آقازاده-رئیس ثبت اسناد و اماک تایباد

5۱۱/5ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی و اراضی 
و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . برابـر رای شـماره 1۴00۶030۶۲۷1000۷۹1 هیـات  موضـوع 
قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی 
حـوزه ثبـت ملک مشـهد منطقـه پنج تصرفـات مالکانه بامعـارض متقاضی خانم صفیـه تیموری برا 
کوهـی فرزنـد درویـش محمـد در ششـدانگ  یک باب خانه مشـتمل بـر مغازه به مسـاحت 153/10 
متـر مربـع قسـمتی از پـاک ۲ فرعـی از ۶1  اصلـی بخـش ۹  واقـع در بلوار طبرسـی شـمالی بین 
15و1۷ پـاک ۶1۷ خریـداری از مالـک رسـمی محمد دادمهر – علی و جواد و عبدالرسـول مختاری 
امیـر مجـدی محـرز گردیده اسـت. لذا به منظـور اطاع عموم مراتـب در دو نوبت بـه فاصله 15 روز 
آگهـی مـی شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیـت متقاضی اعتراضی داشـته 
باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولین آگهی به مـدت دو ماه اعتـراض خود را به این اداره تسـلیم 
و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به مراجع 
قضایـی تقدیـم نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض 
طبـق مقـررات سـند مالکیـت صـادر خواهد شـد.ضمنا صدور سـند مانـع از مراجعه متضرر بـه دادگاه 
نخواهـد شـد. م.الف۴۶۷ تاریخ انتشـار نوبت اول:۲۲ /1۴00/3. تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1۴00/۴/۶

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج مشهد
سند فاقد ساختمانهای و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع 5۱۱/۱2هیات

رسمی)4/2(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون ومـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و 
اراضـی وسـاختمانهای فاقد سـند رسـمی نظر یـه دسـتورمواد1و3 وقانون تعییـن تکلیف وضعیت 
اراضـی وسـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مصـوب 13۹0/0۹/۲0 و برابـر رای شـماره هـای 
1۴00۶030۶00500۲۴۲5 مـورخ 1۴00/0۴/0۴ هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکـور 
مسـتقر در واحـد ثبتـی نیشـابور تصرفات مالکانـه و بامعارض آقـای محمدامین شـدیدی فرزند 
غامرضـا نسـبت بـه ششـدانگ یـک بـاب سـاختمان بـه مسـاحت ۹8/۲0 مترمربـع از پـاک 
شـماره 1۹ فرعـی از 15 اصلـی واقـع در اراضـی فاروب رمان بخـش 5 حوزه ثبت ملک نیشـابور 
خریـداری از مالکین رسـمی منصور،مسـعود،زری، و لیا شـهرت همگی سـعیدی محـرز گردیده 
اسـت. لـذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی و مـاده 13 آئیـن نامـه مربوطه این آگهـی در دو نوبت بـه فاصلـه 15 روز از طریق 
ایـن روزنامـه و محلـی کثیرالانتشـار در شـهرها منتشـر و در روسـتاها رای هیـات الصـاق تـا در 
صورتیکـه اشـخاص ذینفـع بـه آرای اعـام شـده اعتـراض داشـته باشـند بایـد از تاریخ انتشـار 
اولیـن آگهـی و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتراض خـود را بـه اداره ثبت 
محـل وقـوع ملـک تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد . معتـرض باید ظـرف مدت یـک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتـراض مبـادرت بـه تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محـل نمایـد و گواهی تقدیم 
دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهـد کـه در این صـورت اقدامـات ثبـت موکول به 
ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی کـه اعتـراض درمهلـت قانونـی واصل نگـردد یا 
معتـرض گواهـی تقدیـم دادخوسـت به دادگاه عمومـی محل را ارائـه نکند اداره ثبـت مبادرت به 
صـدور سـند مالکیـت مـی نماید و صدور سـند مالکیـت مانع از مراجعـه متضرر به دادگاه نیسـت 

. تاریـخ انتشـار نوبـت اول:1۴00/0۴/0۶ تاریخ انتشـار نوبـت دوم:1۴00/0۴/۲1 
                                                   علی امینی- رئیس ثبت اسناد و اماک نیشابور  

5۱۱/2ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
اداره ثبت اسناد و اماک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و 
اراضـی و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . 1ـ نظر به دسـتور مـواد 1 و3 قانـون تعیین تکلیف 
وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمان هـای فاقـد سـند رسـمی مصـوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای 
شـماره  13۹۹۶030۶01300۲0۷5  مـورخ 13۹۹/11/۴ هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون 
مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حوزه ثبـت ملک گنابـاد تصرفـات مالکانه و بامعـارض متقاضی 
آقـای حسـین غامـزاده فرزنـد حسـن در ششـدانگ یک قطعـه باغ بـه مسـاحت ۲3۷۴/۹1 متر 
مربـع  تمامـت پـاک ۲13  فرعـی  ) بـه مسـاحت 1۹38/۲۹ مترمربـع  بـه میزان 1۷ سـهم که 
یـک سـهم از سـهام مجهـول و 1۶ سـهم دیگـر از سـهام  ثبـت شـده می باشـد ( و قسـتمی از 
پـاک ۲1۶ فرعـی ) بـه مسـاحت ۴3۶/۶۲ مترمربع از سـهام ثبـت شـده ( از 118 - اصلی واقع 
در اراضـی بهابـاد بخـش یـک حـوزه ثبـت ملـک گنابـاد خریداری شـده مع  الواسـطه از حسـن 
غامـزاده  و عبدالکریـم جعفریان شـهری و شـهربانو امیـری و امیرامیری و حاج اسـماعیل  حاج 
محمـد  و یعقـوب غامـزاده و علـی غامـزاده  مالـکان رسـمی محـرز گردیـده اسـت، لـذا بـه 
موجـب مـاده 3 قانـون  تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
و مـاده 13 آئیـن نامـه مربوطـه ایـن آگهی در دو نوبـت به فاصلـه 15 روز از طریق ایـن روزنامه 
و محلـی / کثیرالانتشـار در شـهرها منتشـر و در روسـتاها رای هیـات الصـاق تـا در صورتیکـه 
اشـخاص ذینفـع بـه آرای اعام شـده اعتراض داشـته باشـند بایـد از تاریـخ انتشـار اولین آگهی 
و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه اداره ثبـت محل وقوع 
ملـک تسـلیم و گواهـی تقدیـم و رسـید اخـذ نماینـد. معتـرض بایـد ظـرف یـک مـاه از تاریـخ 
تسـلیم اعتـراض مبـادرت بـه تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محـل نمایـد و گواهی تقدیم 
دادخواسـت بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهد کـه در این صورت اقدامـات ثبت موکـول به ارائه 
حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی که اعتـراض در مهلت قانونی واصل نگـردد یا معترض، 
گواهـی تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل را ارائـه نکنـد اداره ثبت مبـادرت به صدور 
سـند مالکیـت مـی نمایـد و صدور سـند مالکیت مانـع از مراجعه متضـرر به دادگاه نیسـت. تاریخ 

انتشـار نوبـت اول: 1۴00/3/۲۲.تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1۴00/۴/۶
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ رئیس ثبت اسناد و اماک گناباد

5۱۱/3ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و 
اراضـی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . برابـر رای شـماره 1۴00۶030۶۲۷10008۴3 هیات  
موضـوع قانـون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در 
واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملک مشـهد منطقه پنـج تصرفـات مالکانه بامعـارض متقاضـی  خانم 
اعظـم صفـدری فرزنـد حسـینعلی در ششـدانگ  یکبـاب خانـه به مسـاحت  1۴۹/۲۹ متـر مربع 
قسـمتی از پـاک 108۶ فرعـی از 1۴  اصلـی بخش ۹  واقـع در طاب روبـروی علمیردانی ۴5 
جنـب ایسـتگاه اتوبـوس پـاک 13 خریـداری از مالک رسـمی آقای حسـینعلی و محمد حسـین 
صفـدری چشـمه جـال  محـرز گردیده اسـت. لـذا به منظـور اطاع عمـوم مراتـب در دو نوبت 
بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص نسـبت به صـدور سـند مالکیت 
متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی بـه مـدت دو مـاه 
اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم 
اعتـراض، دادخواسـت خـود را بـه مراجع قضایـی تقدیم نمایند. بدیهی اسـت در صـورت انقضای 
مـدت مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض طبـق مقـررات سـند مالکیـت صـادر خواهـد شـد.ضمنا 
صـدور سـند مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نخواهـد شـد. م.الـف ۴۶5 تاریـخ انتشـار نوبت 

اول:۲۲ /1۴00/3. تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: 1۴00/۴/۶
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج مشهد

5۱۱/4ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و 
اراضـی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . برابـر رای شـماره 1۴00۶030۶۲۷10008۴۲ هیات  
موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر 
در واحـد ثبتـی حـوزه ثبت ملک مشـهد منطقه پنـج تصرفـات مالکانه بامعـارض متقاضی خانم 
مریـم ناهیـد رجبـی فرزنـد عبـاس در ششـدانگ یک بـاب خانه بـه مسـاحت 115/80 متر مربع 
قسـمتی از پـاک باقیمانـده ۶۹0 فرعـی از3  اصلـی بخـش ۹  واقـع در خیابـان شـهید کریمی 
1۶ پـاک ۷3 متعلـق بـه خـود متقاضـی ) سـهم مشـاعی خـودش( محـرز گردیده اسـت. لذا به 
منظـور اطـاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در صورتـی که 
اشـخاص نسـبت بـه صدور سـند مالکیـت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ 
انتشـار اولیـن آگهـی بـه مـدت دو ماه اعتـراض خود را بـه این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، 
ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را بـه مراجع قضایـی تقدیم 
نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبـق مقررات 
سـند مالکیـت صـادر خواهـد شـد.ضمنا صدور سـند مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نخواهد 

شـد. م.الـف۴۷1 تاریـخ انتشـار نوبـت اول:۲۲ /1۴00/3. تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1۴00/۴/۶
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج مشهد

5۱۱/6ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانون و مـاده 13 آئین نامه قانـون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی و اراضی 
و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . برابر رای شـماره 1۴00۶030۶۲۷1000۷۹0 هیات  موضوع 
قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد 
ثبتـی حـوزه ثبـت ملک مشـهد منطقه پنـج تصرفـات مالکانه بامعـارض متقاضی  آقـای حمید 
الله تیمـوری براکوهـی فرزنـد عبدالرحیـم در ششـدانگ  یـک بـاب منزل مشـتمل بر مغـازه  به 
مسـاحت 13۷/۷3 متـر مربـع قسـمتی از پـاک ۲ فرعـی از ۶1 اصلـی بخـش  ۹ واقـع در بلوار 
طبرسـی بیـن 15 و1۷ پـاک ۶31  خریـداری از مالک رسـمی  آقای علی مختـاری امیر مجدی 
محـرز گردیـده اسـت. لـذا بـه منظور اطـاع عموم مراتـب در دو نوبت بـه فاصلـه 15 روز آگهی 
مـی شـود در صورتـی که اشـخاص نسـبت بـه صدور سـند مالکیـت متقاضـی اعتراضی داشـته 
باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی بـه مدت دو مـاه اعتراض خـود را به ایـن اداره 
تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خود را 
بـه مراجـع قضایـی تقدیـم نماینـد. بدیهی اسـت در صورت انقضـای مدت مذکـور و عدم وصول 
اعتـراض طبـق مقـررات سـند مالکیـت صـادر خواهـد شـد.ضمنا صـدور سـند مانـع از مراجعـه 
متضـرر بـه دادگاه نخواهـد شـد. م.الف۴۶۹ تاریخ انتشـار نوبـت اول:۲۲ /1۴00/3. تاریخ انتشـار 

1۴00/۴/۶ دوم:  نوبت 
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج مشهد

5۱۱/7ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانون و مـاده 13 آئین نامه قانـون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی و اراضی 
و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . برابر رای شـماره 1۴00۶030۶۲۷1001105 هیات موضوع 
قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد 
ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک مشـهد منطقـه پنـج تصرفـات مالکانـه بامعـارض متقاضی خانـم ماه 
پـری طاهـری فرزنـد علـی در ششـدانگ یک  باب خانـه به مسـاحت ۶۶/5۴ متر مربع قسـمتی 
از پـاک 130 فرعـی از 18 اصلـی بخـش ۹  واقـع در بلـوار امت- امت 5 کوچه شـهید محسـن 
قاسـمی پـاک 10  خریـداری از مالک رسـمی  آقای حسـن محمـودی محرز گردیده اسـت. لذا 
بـه منظـور اطـاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت به فاصلـه 15 روز آگهـی می شـود در صورتی که 
اشـخاص نسـبت بـه صدور سـند مالکیـت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ 
انتشـار اولیـن آگهـی بـه مـدت دو ماه اعتـراض خود را بـه این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، 
ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را بـه مراجع قضایـی تقدیم 
نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبـق مقررات 
سـند مالکیـت صـادر خواهـد شـد.ضمنا صدور سـند مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نخواهد 

شـد. م.الـف5۴1 تاریخ انتشـار نوبـت اول: 1۴00/۴/۶. تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1۴00/۴/۲1
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج مشهد

5۱۱/8آگهیفقدانسندمالکیت
نظـر بـه اینکـه  آقـای مهـدی پایـدار مقـدم اصالتـا از طـرف خـودم و وکالتـا از طـرف 
ناهیـد و محمـد و هـادی و پویـا و حامـد همگـی پایـدار مقـدم طبـق وکالـت نامـه های 
1۹۹۴۷۹ مـورخ ۹۹/۴/۲۶ و 1۹۹۴80 مـورخ ۹۹/۴/۲۶  و 1۹۷۴۷1 مـورخ ۹8/11/1۷ و 
1۹۹۴۷۴ مورخ ۹۹/۴/۲۶ و 1۹۹۴۷۶ مورخ ۹۹/۴/۲۶ دفترخانه ۴۷ مشـهد   به اسـتناد ۶ 
برگ استشـهادیه  گواهی امضاء شـده توسـط دفتر اسـناد رسـمی  ۶۴ مشـهد نسـبت به 
ششـدانگ اعیـان پـاک ثبتـی 55۶۶ فرعـی از ۲3۲- اصلـی  بخـش ۹ مشـهد کـه   به 
علـت سـهل انـگاری  مفقـود گردیده اسـت. تقاضای صدور  سـند المثنی نموده اسـت که 
برابـر ثبـت دفتر اماک ششـدانگ اعیـان پاک فوق ذیل شـماره دفتر امـاک صفحات 
۲8و31 دفتـر 1۹00 و دفتـر 1۴۶ صفحـه 3۶۲ بالسـویه بنام ناهید و پویـا و حامد و هادی 
و  محمـد  و مهـدی همگـی پایـدار مقـدم ثبـت و سـه جلـد به شـماره هـای ۲۴30۷۹ و 
۲۴30۷8 و ۲۴3080 صـادر  ،دفتـر امـاک بیـش از ایـن حکایتـی ندارد. لـذا مراتب یک 
نوبـت آگهـی و متذکـر مـی گردد هرکس نسـبت بـه ملک مـورد آگهی معاملـه ای انجام 
داده یـا مدعـی وجـود سـند مالکیت نزد خود باشـد بایسـتی ظـرف مـدت  ده روز از تاریخ 
انتشـار  آگهـی اعتـراض کتبـی خـود را بـه پیوسـت اصـل سـند مالکیت یـا سـند معامله 
رسـمی بـه این اداره تسـلیم نماید. بدیهی اسـت در صـورت عدم اعتـراض در مهلت مقرر 
و یـا وصـول اعتـراض بـدون ارائـه سـند مالکیت یا سـند معامله رسـمی نسـبت به صدور 

سـند مالکیـت المثنـی و تسـلیم آن بـه متقاضی اقـدام خواهد شـد. م.الف ۲۶0
محمد جواد غامی- رئیس اداره ثبت اسناد و اماک ناحیه یک مشهد مقدس

5۱۱/9آگهیفقدانسندمالکیت
شـماره  وکالتنامـه  برابـر  موسـوی  زاده  رضـا  فریـدون  آقـای  اینکـه   بـه  نظـر 
از دفتـر حفاظـت منافـع جمهـوری اسـامی  JOUZOVL8IX۴F مـورخ 1۴00/۲/30 
ایـران- واشـنگتن بوکالـت از طرف فرهاد بنکدار  باسـتناد ۲ برگ فرم استشـهادیه منضم 
بـه فـرم تعهـد جهت دریافت سـند مالکیـت المثنی نوبت اول بـه ایـن اداره مراجعه نموده  
و مدعی اسـت که سـند مالکیت ده ممیز هشـت دهم سـهم مشـاع از نود وشـش سـهم  
اعیـان یـک بـاب خانـه بـه شـماره پـاک  ۲۶358 فرعـی از 1030 فرعـی از 5  اصلـی 
بخـش ۹ مشـهد کـه متعلق بـه نامبرده میباشـد  به علت سـهل انـگاری  مفقـود گردیده 
اسـت. بـا بررسـی دفتـر امـاک معلوم شـد ششـدانگ مالکیـت نامبـرده در ذیل شـماره 

ثبـت ۴3۹۹3۹  دفتـر ۲81۲ صفحـه 103 بنـام فرهاد بنکدار ثبت و سـند به شـماره چاپی  
۷۷50۷5  سـری د ۹1 صـادر گردیـده اسـت. دفتـر امـاک بیـش از ایـن حکایتـی ندارد. 
لـذا بـه اسـتناد مـاده 1۲0 اصاحـی  قانـون ثبت مراتـب یک نوبـت آگهـی و متذکر می 
گـردد هرکـس نسـبت بـه ملک مورد آگهـی معاملـه ای انجـام داده یا مدعی وجود سـند 
مالکیـت نزد خود باشـد بایسـتی ظـرف  مدت ده روز از تاریخ انتشـار ایـن آگهی اعتراض 
کتبـی خـود را بـه پیوسـت اصل سـند مالکیت یا سـند معامله رسـمی به این اداره تسـلیم 
نمایـد. بدیهـی اسـت در صـورت عـدم اعتـراض در مهلـت مقـرر و یـا وصـول اعتـراض 
بـدون ارائـه سـند مالکیـت یا سـند معامله رسـمی نسـبت به صدور سـند مالکیـت المثنی 

و تسـلیم آن بـه متقاضـی اقـدام خواهد شـد. م.الف۲5۹ 
محمد جواد غامی- رئیس اداره ثبت اسناد و اماک ناحیه یک مشهد مقدس

5۱۱/۱۰آگهیفقدانسندمالکیت
نظـر بـه اینکـه  آقـای  علـی اکبـری مقـدم برابـر وکالتنامـه شـماره 33۲10 مـورخ 
1۴00/3/۲ دفترخانـه ۲۶۶ مشـهد بوکالـت از طـرف خانـم صدیقـه مسـعودی مقـدم  و 
آقـای محمـد ابراهیـم مسـعودی مقـدم و خانمهـا شـهربانو ضیافتـی مالـدار و و زهـرا و 
اعظـم مسـعودی مقـدم  باسـتناد 10 بـرگ فـرم استشـهادیه منضم بـه فـرم تعهد جهت 
دریافـت سـند مالکیـت المثنـی نوبـت اول بـه ایـن اداره مراجعـه و مدعـی اسـت اسـناد 
مالکیـت ششـدانگ اعیـان یـک بـاب انبـار بـه شـماره پـاک ۹08 فرعـی از۲۲ اصلـی 
بخـش ۹ مشـهد کـه متعلـق بـه نامبـردگان میباشـد  بـه علـت سـهل انـگاری  مفقـود 
گردیـده اسـت. بـا بررسـی دفتـر امـاک معلوم شـد مالکیـت نامبـردگان در ذیل شـماره 
دفتـر الکترونیـک  13۹۶۲030۶0030۲۲188 بنـام صدیقـه مسـعودی مقـدم نسـبت بـه 
یـک دانـگ و 13۹۶۲030۶0030۲۲18۹ بنـام محمـد ابراهیـم مسـعودی مقـدم نسـبت 
بـه یـک دانـگ و 13۹۶۲030۶0030۲۲1۹0 بنـام شـهربانو ضیافتی مالدار نسـبت به دو 
دانـگ و 13۹۶۲030۶0030۲۲1۹1 بنـام زهـرا مسـعودی مقـدم نسـبت به یـک دانگ و 
13۹۶۲030۶0030۲۲1۹۲ بنـام اعظـم مسـعودی مقـدم  نسـبت به یک دانگ مشـاع از 
ششـدانگ ثبت و اسـناد به شـماره چاپـی 518۹۴5 الـی 518۹۴۹ الف ۹۴ صـادر گردیده 
اسـت. دفتـر امـاک بیـش از ایـن حکایتـی نـدارد. لـذا بـه اسـتناد مـاده 1۲0 اصاحـی  
قانـون ثبـت مراتـب یـک نوبـت آگهـی و متذکـر مـی گـردد هرکـس نسـبت بـه ملـک 
مـورد آگهـی معاملـه ای انجـام داده یا مدعی وجود سـند مالکیت نزد خود باشـد بایسـتی 
ظـرف ده روز از تاریـخ انتشـار ایـن آگهـی اعتـراض کتبـی خود را به پیوسـت اصل سـند 
مالکیـت یـا سـند معاملـه رسـمی بـه ایـن اداره تسـلیم نمایـد. بدیهـی اسـت در صـورت 
عـدم اعتـراض در مهلـت مقـرر و یـا وصـول اعتـراض بـدون ارائه سـند مالکیت یا سـند 
معاملـه رسـمی نسـبت بـه صـدور سـند مالکیـت المثنی و تسـلیم آن بـه متقاضـی اقدام 
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اداره ثبت اسناد و اماک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 
هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند 

سمی ر
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی 
و اراضـی و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . نظـر به دسـتور مـواد 1 و 3 قانـون تعیین 
تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصـوب 13۹0/۹/۲0 و 
برابـر رای شـماره 1۴00۶030۶00۶001۴۷۹ هیـات اول موضوع ماده یـک قانون مذکور 
مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبت ملـک تربت حیدریـه تصرفـات  مالکانـه و بامعارض 
متقاضـی خانـم مـژده جهانیـان فرزنـد ناصـر بـه شـماره شناسـنامه ۹00 صـادره از بابل 
نسـبت بـه ششـدانگ یـک بـاب سـاختمان بـه مسـاحت 1۴۲/85 متـر مربـع) یکصـد و 
چهـل و دو و هشـتاد و پنـج صدم مترمربع( قسـمتی از پاکــ  5۴۲/۷1۹/1۲15 فرعی از 
اراضـی دیزقنـد پـاک ۲31 اصلـی دهسـتان اربعـه واقع در خراسـان رضـوی بخش یک 
حـوزه ثبـت ملـک تربـت حیدریه خریـداری مع الواسـطه از مالکین رسـمی محمد حسـن 
سـعادت  مهـر و رسـول سـعادت مهـر محـرز گردیده اسـت. لذا بـه موجب مـاده 3 قانون 
تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و مـاده 13 قانون 
آئیـن نامـه مربوطـه ایـن آگهـی در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز از طریـق روزنامه محلی 
و کثیرالانتشـار در  شـهرها منتشـر تـا در صورتیکـه اشـخاص ذینفع به آرای اعام شـده 
اعتـراض داشـته باشـند بایـد از تاریـخ انتشـار اولین آگهـی تا دو مـاه اعتراض خـود را به 
ایـن اداره ثبـت محـل وقوع ملک تسـلیم و رسـید اخذ نماینـد.  معترض بایـد  ظرف یک 
مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتـراض مبـادرت بـه تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل 
نمایـد و گواهـی دادخواسـت بـه اداره ثبت محل تحویـل دهد که در این صـورت اقدامات 
ثبـت موکـول بـه ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی کـه اعتـراض در مهلت 
قانونـی واصـل نگـردد یا معتـرض، گواهی تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل را 
ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبـادرت به صـدور سـند مالکیت می نمایـد و صدور سـند مالکیت 
مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نیسـت. تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 1۴00/۴/۶. تاریـخ 
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